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PRO CEED I NGS 
THE VIDEOGRAPHER: This is the beginning 

3 of media number one of the Videotaped 
4 Deposition of Melanie Inglessis in the matter 
5 of Johnny Depp, et al., vs. Amber Heard, et 
6 al. , in the Circuit Court of Fairfax County, 
7 Virginia, Case o.CL-2019-000291 1. 
8 Today's date is February 2nd, 202 I. 
9 The time on the video monitor is 12: 16 
IO p.m Eastern Standard Time. 
11 The certified videographer today is 
12 Jean-Loui s Ziesch, representing Planet Depos. 
13 This video deposition is taking place 
14 remotely. 
15 Will counsel please identify yourself 
16 and state who you represent. 
17 MS. BREDEHOFT: Hello. My name is 
18 Elaine Bredehoft and I represent Amber Heard. 
19 MS. VASQUEZ: Good morni ng. Camille 
20 Vasquez on behal fof Mr. Depp, joined by 
2 1 Stephanie Cal nan and Mr. Chew. 
22 THE VIDEOGRAPHER: The court reporter 

today is April Reid, representing Planet 
Depos. 

8 

3 INGLESSIS DESCRIPTION PAGE 

I 
2 

3 Will the court reponer please swear in 
4 Exh1b1t 34 

5 Exhibit 35 

6 Exhibit 36 

7 Exhibit 37 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

te>tt 11essages 

tex l messages 

text messages 

audio/video recording 

204 

206 

207 

234 

4 the witness. 
5 THEREUPON: 

6 
7 
8 

MELANIE INGLESSIS 
being first duly sworn or affo111ed to 

testify to the truth, the whole truth, and 
9 nothing but the truth, was examined and 
10 testified as follows: 
11 EXAMJNATION 
12 BY MS. BREDEHOFT: 
13 Q. Will you please state your name and 
14 address, for the record. 
15 A. My name is Melanie lnglessis. My 
16 address is 344 Stowe Terrace, Los Angeles, 90042, 
17 California. 
18 Q. And Ms. Inglessis, what is your 
19 occupation? 
20 A. I'm a makeup artist. 
2 1 Q. And you, in fact, are a rofessional 
22 makeup artist; correct? 

PLANET DEPOS 
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3 (9 to 12) 

A. Correct. 
2 Q. And -- and you obtained a Bachelor of 

3 Arts from London College of Fashion in 2000? 

4 MS. VASQUEZ: Objection, leading. 

5 Q. Okay. Where -- I'll re-ask it. 

6 Where did you obtain -- where did you 

7 obtain your Bachelor of Arts? 

8 A. From London College of Fashion in 
9 London. 
IO Q. And in what year? 

1 1 A. Around 2000. 
12 Q. Okay. Thank you. 

13 When did you firs t meet Amber Heard? 

14 A. April 2015. 
15 Q. And what was the occasion? 

16 A. Tribecca Film Festival in ew York. 
17 Q . And were you providing makeup services 

18 for her on that occasion? 

19 A. Correct. 
20 Q . Okay. And d id you become friends with 

21 Amber Heard after that? 

22 A. I did. 

Q. Okay. And did you have opportunities to 

2 visit Amber Heard at the penthouses that she lived 

3 in on -- in the Eastern Columbia build ing? 

4 A. Yeah. 
5 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

6 ambiguous as to time. 

7 Q. During 20 15? 

8 A. Yes. 
9 Q. Okay. When did you first met -- meet 

10 Mr. Depp? 

t t A. I don't exactly recall the date, but I 
12 would think within maybe the end of 2015. 

9 

10 

13 Q . Okay. ow, you saw Mr. Depp on a number 

14 of occas ions when you vis ited Amber Heard at the 

15 penthouse; is that correct? 

16 A. Right 
17 MS. VASQUEZ: Objection, lack of 

18 foundation, leading. 

19 Q. And -- and would it be fair to s tate 

20 that on at least one occas ion Mr. Depp was 

2 1 intox- -- intoxicated and passed out? 

22 MS. VASQUEZ: Objection, compound , 

II 

I leading, lack of foundation, assumes facts 

2 not in evidence. 

3 BY MS. BREDEHOFT: 

4 Q. I' ll -- I'll restate the question. 

5 On any occasion that you were vis iting . 
6 Amber Heard at the penthouses, did Mr. Depp appeara big. ; 

7 to be passed out? R; 
8 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

9 ambiguous, assumes facts not in evidence. c hara r 

1 O A. Am I answering? evid.; ; 

11 Q. Yes. SP; la of 
12 A. Okay. 
13 Yeah, I - not at a penthouse, no. 
14 correct, no. 
15 Q. Okay. You still --

16 A. I saw-
17 Q. Go ahead. Go ahead. Finish your -- I 

18 didn't mean to interrupt you. Go ahead. 

19 A. Not in the penthouse, no. In his other 
20 house, at the main house. 
21 Q . The S wectzer? 

22 A. ln the Sweetzer, that's correct 
12 

1 Q. That's the Sweetzer home? Vague & 
2 A. Yeah. 

ambig. ; 
3 Q. Okay. And what did you see then? . 
4 A. Mr. Dep passed out. ,m~roper har. 

5 Q. Do you recall whether there was any evid.; F/A SP; 
6 doctor or nurse that was vis iting Mr. Depp o~ of P S. 

7 of the occasions you were there? know. 
8 A. I don't -
9 MS. VASQUEZ: Objection, compound, 

1 O asswnes facts not in evidence, lack of 

11 foundation, calls for speculation. 

12 Q. I'm sorry. Did you answer? 

13 A. I - I don't recall, no. 
14 Q. Okay. Do you -- did you ever meet 

15 Dr. Kipper? 

16 A. No. 
17 MS. VASQUEZ: Objection, lack of 

18 foundation, leading. 

19 Q . Did -- I guess she had some objections 

20 there. 
2 1 Now you're answering. I guess you have 

22 to give your answer again. I'm sorry. 

PLANET DEPOS 
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4 (13 to 16) 

13 

1 A. No. 
2 Q. Okay. All right. So were there any 
3 occasions that you observed Mr. Depp acting in an 
4 angry manner? 

I 
2 
3 
4 

15 

(AudioNideo recording played .) 
BY MS. BREDEHOFT: 

Q. Ms. lnglessis, do you recognize the two F/A 
people in that video? lacl 

A. Yes. 

SP; 

of 
5 A. o. 
6 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

5 
6 Q. And who are they? 

per: . 

7 ambiguous. 
8 Sorry, Ms. lnglessis. I -- I'm trying 
9 to get my objections on the record, but it 
JO helps ifyoujustgivc me that two-second 
11 delay. 
12 THE WITNESS: Sure. Sorry. Of course. 
13 MS. VASQUEZ: No, no, nothing to be 
14 sorry about. Just Apri I would be very 
15 grateful if we do that. 
16 THE WITNESS: Okay. 
17 MS. VASQUEZ: I'm sorry, Elaine. Do you 
18 mind repeating the question or having it read 
19 back? 
20 MS. BREDEHOFT: Go ahead. Apri l, you 
21 want to read it back. 
22 THE COURT REPORTER: Of course. 

14 

I MS. BREDEHOFT: Thank you. 
2 (Thereupon, the above-referred to 
3 portion of the Record was read back by 
4 the Court Reporter) 
5 MS. VASQUEZ: Right. The objection is 
6 vague and ambiguous, lack of foundation. 
7 A. No. 
8 Q. Okay. 
9 MS. BREDEHOFT: Alex, I'm going to ask 
IO you to bring up Exhibit Nw11bcr 6, please. 

7 A. Yes. Amber Heard -
8 Q. And who are they? 

9 A. - and Johnny Depp. 
IO Q. Okay. Did you ever see Mr. Depp act in 
11 that manner around you? 
12 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 
13 ambiguous. 
14 A. No. 
15 Q. Does it surprise you? 
16 MS. VASQUEZ: Objection, calls for 
17 speculation. 
18 A. I don't know. I mean, it's not my - I 
t 9 don't know. 
20 Q. Okay. Do you recall talking with Ms. 
21 Heard about Mr. Depp abus ing her --
22 MS. VASQUEZ: Objection, lack of 

I foundation, assumes facts not in evidence, 
2 vague and ambiguous as to time. 

kno 

--

16 

3 MS. BREDEHOFT: Let -- let me finish my 
4 question. 
5 MS. VASQUEZ: I'm sorry, Elaine. 
6 Q. I'll start aga in. 
7 MS. VASQUEZ: I'm sorry. I apologize, 
8 Elaine. I'm not trying to cut you off. 
9 MS. BREDEHOFT: All right. 
IO BY MS. BREDEHOFT: 

w. 
I 

I 

11 (Exhibit 6 was marked for identification 11 Q. Did you ever -- during the time that -~ ,~ 

I 2 and is attached to the transcript) 
13 MS. VASQUEZ: Cow1sel, l'mj ust going to 
14object to you showing this witness thi s video 
15 clip that has been shown several times in the 
16 media and otherwise. She was not present on 
17 this occasion and lack of foundation and 
18 hearsay and assumes facts not in evidence. 
19 I'm sure you're going to play it for her 
20anyways. 
2 1 MS. BREDEHOFT: Alex, can you please 
22 play the video. 

12 you -- that Amber Heard was married to Mr. Depp 
13 and you were fri ends with Amber, did she ever 
14 discuss with you any abuse by Mr. Depp of her? 
15 MS. VASQUEZ: Objection, asswne facts 
16 not in evidence, calls for hearsay, lack of 
17 foundation, vague and ambiguous . 
18 A. Yes. 
19 Q. What do you recal I? 
20 MS. VASQUEZ: Objection, calls for 
2 1 hearsay, vague and ambiguous. 
22 A. What do I recall? I mean, do you want 

PLANET DEPOS 
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5 (17 to 20) 

17 

1 to ask me more precise questions? I'm just not 
2 sure what you want me to tell you. 
3 Q. I -- I'm trying to be careful not to ask 
4 leading questions --

5 A. Okay. 
6 Q. -- because I'm not allowed to ask 
7 leading questions, so that's why I've in ened 

Vague & 8 little, you know, in between there. So let me see 
ambig.; C; 9 if I can ... 

F/A; SP; 10 What, if anything, do you recall about 
lack of 11 Amber I leard telling you that she wa-; being abused 

pers. 12 by Mr. Depp? 

k H 13 MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts now.; 
14 not in evidence, calls for hearsay, lack of 
15 foundation, it's vague and ambiguous, and 
16 compound. 

Vague & 17 A. There was - there was man} occasions 
ambig.; C; 18 throughout the time I've known Amber where she 
F/A; SP; 19 confided in me about the abuse that she faced. 

20 Q. Okay. And what, if anything, did Amber 
lack of 
pers. 
know. 

21 say about trying to get out of the marriage and 
22 leave the relationship as a res ult of the abuse? 

18 

I MS. VASQUEZ: Objection, leading, 
2 compound, assumes facts not in evidence and 

3 calls for hearsay. 
4 A. Can you rephrase the question, please? 
5 Q. Yes. I will. I' ll try. 
6 During these many conversations that yo u 
7 had with Ms. Heard about Mr. Depp abusing her and 
8 her confiding in you, what, if anything, did Ms. 

9 Heard say about wanting to leave the relationship 
10 or trying to fix it or how she was handling it? 
11 MS. VASQUEZ: Objection, compound, 

12 assumes facts not in evidence, leading, lack 
13 of fo undation, calls for hearsay. 

14 A. I don't - I don't know what to say. 
15 1 - I just - l just - I don't know. I don't 
16 know how to answer this. 
17 I just wish you ask me questions that 
18 would be a yes or no. I just don't want to start 
19 talking and making - like, I just need for you to 
20 give a little more, you know - I just don't know 
21 how to answer that question. I'm sorry. 
22 Q. Okay. And let me just explain to you, 

I Ms. lnglessis, I would love to ask you questions 
2 that just let you say yes or no, but that's what 
3 lawyers call leading; and you hear one of Ms. 
4 Vasquez' objections is if r ask a leading 
5 question. So I can't imply or infer that a 
6 question's go ing to be a yes or no. So I'm trying 
7 very carefully tu -- I understand. And I'm trying 
8 not to make it confusing. 

9 A. Right. 
10 Q. So I am just doing my best to balance 
11 that. So please bear with me and I'll do my best 

19 

12 on this. Va ue & 
13 In these occasions that Amber I Icard told 0· am 19.; 
14 you abo ut Mr. Depp abusing her, what, if anything, R; C; H 
I 5 did she say about being conflicted and being in 
I 6 love \,\ ith him but not being ab le to deal with the 
17 abuse'? Vagwe & 
18 MS. VASQUEZ: Objection, compound, amt ig.; R; 
19 leading, assumes fac ts not in evidence, calls C; F 1A; 
20 fo r hearsay. SP; lack 
21 A. I mean, throughout her relationship she of p ers. 
22 was - yeah, she was in a - _~he was in_ l<>ve _with kn ~w. 

20 

1 hi1n And she tried to leave him many times, but v.~gue 
2 couldn't. J - 1- yeah, l don't know. & 
3 I just - I mean, I'm confused because I 
4 thought a deposition was just a matter of me 
5 answering yes or no to a question. And I just 
6 don't want to start speculating and telling 
7 stories. I'm just a little confused. I thought 
8 it was a yes or no or l don't know or I don't 
9 recall. I just don't want to start... R UR 
10 1- 1- I 

11 Q. No. I -- yeah. And I understand that. 

12 A. I - I just don't know what to say. I 
13 don't know how to lead. I don't know what -
14 yeah. 
15 Okay. Well, let's try this again. 
16 Yeah. I don't know. 
17 Q. Yeah. 
18 And, I'm sorry, I totally understand 
19 that you haven't done this before so you don't 
20 realize that. 

2 1 A. No. 
22 Q. But -- but we have mies so that we 

• 

a1nbig.; 
R F/A ; 

s P; lack 

o pers. 
kr ow.; 

H 

PLANET DEPOS 
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6 (21 to 24) 

I don't manipulate or try to do it so it doesn't 
2 look like we're manipulating your testimony by 

3 trying to force you to say a yes or a no. You 

4 understand? 
5 So there's a balance there. And that's 

21 

6 why they have certain rules, so we have to ask you 

7 in the right manner. 
8 So I'll do my best. But -- but -- and 
9 I'm going to try to move it as quickly as I can. 

10 Okay? 

23 

1 bowling. So I think December 14th we had made 
2 a - you know, a plan for Amber to come to my 

3 neighborhood and go bowling with m)self and my a bi . 
4 husband, correct. g., 
5 And then we've never - she ne\Cr showed ; F/A; 
6 up. And then I got a text, which I kno" you guys 
7 have, around like maybe 9:30, 10, C:\plaining why 
8 she never made it to bowling that night. 
9 That was the night before James Corden, 
10 if I recall properly. 

Vague & 11 A Right Right. 11 Q. Okay. And then. what did you do \\ hen 

ambig.; R; 12 Well, I mean, for my relationship with 12 you received the text fro m Amber I Icard'? 

H· F/A' SP 13 Amber, on my friendship with Amber for the last -
' ' 

13 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

lack of 14 you know," hen we were friends for three years, I 14 ambiguous. 

pers. kno I 5 felt she was in a abusive relationship; she was in 15 
·16 love with Johnny and she tried to live with him 16 must - I think I, you know, asked her if she was 

A When I received the text from Amber I 

IC; R 

Vague & 

ambig.; 
IC; R; 

F/A; SP; 

lack of 
pers. kno 

IC; R; 
vague & 

ambig. 

17 but just couldn't. 
18 Q. Okay. 

19 MS. VASQUEZ: Objectio n. 

20 
21 

22 

2 
3 

➔ 

5 

6 

I'm going to move to s trike. I don't 
think there was a question pending. 

Q. o let me ask you this. When is the 

22 
first time that you actually observed any signs of 

Amber I Icard being physically abused by Johnny 

Depp'? 
MS. VA QUEZ: Objection. compuum.l. 

assumes facts not in evidence. lack of 
foundation. 

A. The first time I witnessed Amber's 
8 physical bruises was the day of the James Corden 

9 show. 
10 Q. Okay. And that was -- I'm sorry. 

11 A That is the day that I witnessed bruises 

12 on her face. 
13 Q. Okay. And that was December 15th, 20 15. 

14 Does that ring a bell? 
15 A. Correct. December 15th, 2015, correct. 
16 Q. And can you -- were you supposed to --
17 that particular night, were you ~upposcd to meet 
18 up with Amber Heard someplace? 

19 A. The night before -
20 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

2 1 ambiguous. 

22 A T he night before we were supposed to go 

17 okay, asked her if I could/should come sec her 
18 straight-away at the penthouse. Yeah. 
19 Q. And then, did you go to the penthouse 

20 that night? 

21 A Not that - I don't recall. 
22 Oh, God. Let me just think. 

24 

You know it was awhile - it was a long 
2 time ago. 
3 Q. Yeah. Yeah. Well, let me do this. 

4 MS. BREDEHOFT: Let me bring up -- Alex, 

5 

6 
7 

can you bring up Exhibit Number 7, please. 

(Exhibit 7 was marked for identification 

and is attached to the transcript). 
8 Q. Ms. lnglcssis, f'm going to show you 

9 \,\ hat has been marked as Exhibit Number 7. 

IO Du you recognize what's depicted in this 

11 photograph'! 

12 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 
13 ambiguous, assumes facts not in evidence. 

14 A. Yes. 
15 Q. What do you recall? 

16 A. T recall seeing this on the kitchen of 

Vagu & 
ambig; R; H 

Vag e & 
ambg.; R; 

H 
J 7 the penthouse. When you enter, that's the - they 
18 have a bar, a kitchenette to the left and that was 
19 there. Yes. 
20 Q. And -- and does that help refresh your 
2 1 recollection on whether it was that night or the 

22 next day that you were there? 

PLANET DEPOS 
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7 (25 to 28) 

25 
MS . VASQUEZ: Objec tion, vague and 

2 ambiguous. 

3 A. It - not really. I mean - not really. 
4 I'm sorry. 

1 like a little bar. It was there to the left. So 

2 basically, on a kitchen counter. 
3 Q. O kay. All right. And does this picture 

4 accurately depict what you saw? 

27 

& 
ambi .; R; 

C; F/ ; SP; 

lack f Vague & 5 Q. Okay. But when you came to the 

am big.; 6 penthouse after -- after Amber had texted you, 

5 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 
6 ambiguous. pers. know. 

IC; R; F/A 7 whether it was that night or the next day, you saw 

SP; lack o 8 this in the kitchen; is that correct, painted? 

7 A. I don't know what you're askjng. 
8 Q. What I'm asking -- what I'm asking is: 

pers. 9 MS. VASQUEZ: Objection -- 9 Does this p ic ture accurately portray what you saw? 

know. 10 A. Yes. 
11 MS . VASQUEZ: -- lackoffoundation, 

12 assumes facts not in evidence. 

13 Q. O kay. And it -- it -- would -- could 

14 yo u just describe that color --

15 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

16 ambiguous. 

17 A. What color? 
18 Q. Let me just finish my question. 

19 Can you describe the color of the 

20 writing? 

2 1 MS. VASQUEZ: Same objection. 

22 A. Gold. 

I 

2 
3 

26 

Q. O kay. 

MS . VASQUEZ: And assumes facts not in 

evidence. 

IO In other words, does it -- is that what 

11 you recall seeing or is that there's been 

12 something -- something wrong with the picture or 

13 it looks like it's been altered or anything like 

14 that? 

15 MS. VASQUEZ: Objection, calls for 

16 speculation, vague and ambiguous, compound. 

17 A. T mean, it does - it does fit what I 
18 remember that day-
19 Q. Okay. 

20 A. - was w riting. 
2 1 Q. Okay. Thank you. Thank you. 

22 MS. BREDEHOFT: Alex, if you can take 

2 
3 

that down. 

And if you can bring up Exhibit Number 

4. 
4 A. It's gold. 4 (Exhibi t 4 was marked for identi fication 

5 MS. BREDEHOFT: All I asked her was the 5 and is attached to the transcript). 

6 colo r of the writing. 6 BY MS. BREDEHOFT: 

28 

7 MS. VASQUEZ: It assumes that there's 7 Q . Ms. Inglessis, you provided testimony in 

8 wiiting in that picture and a bunch of other 8 the United Kingdom proceedings in w hich Mr. Depp 

9 assumptions. 9 brought a lawsuit against the Sun newspaper and 

R F/A 10 Q. Okay. Ms. Tnglessis, can you read the IO Mr. Wootton, the editor-in-chief 

SP· la~k 
O 

11 writing that's in this picture? 11 Do you recall that? 

' 12 A. "Why be a fraud? All is such bull J 2 A. Yes. 
pers. 13 shit." I 3 Q. Okay. And do you recall that that 

know· 14 Q . Do -- do you know who wrote that? 14 testimony was on July 22nd, 2020? 

15 A. I don't know, no. 15 A. Yes. 
16 Q. Okay. Butitwasthere. 16 Q. Al l right. f'm goingtoaskyoutotake 

17 And this -- can you just describe where 17 a look--

I 8 this was in the penthouse, this writing, this 18 MS. BREDEHOFT: And A lex, I guess I w i II 

19 picture? 19 just take contro l. That might be easier. 

20 A. When you enter the penthouse, you have a 20 Q . I'm going to go down to page -- page 

2 1 little corridor, and you turn left to the main 2 1 1980 because that's w here it s tarts . 

22 kitchen and the main room, and to the left there's 22 And forgive me for a mi nute. Sometimes 
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C; F/A; 

SP; lack 

l this goes a little crazy when you're trying to do 
2 it. 
3 Now, here's where -- you remember Sasha 

Waas, the queen's counsel for the Sun, asked you 
some questions? 

A. Yes. 
Q. And so you had said -- she said: 

29 

personal 

knowledg , 
H 8 

9 

10 
11 
12 
13 
14 
15 

"QUESTION: Can you tell us what you saw 
on Amber's face on that day?" 

A. Yes. 
Q. "QUESTION: On that occasion?" 

And you said: 
"ANSWER: So on -- " 
l can't get my -- there you go. 
"ANSWER: So on December 2015, it was 

16 the day before the James Corden show --

17 A. Uh-huh. 
18 Q. "ANSWER -- which was December 16th --
19 I'm having a Little trouble exactly remembering 
20 the December 15 event. 
21 I am going to tell you what I remember. 
22 I was supposed to go bowLing -- my husband and I 

Vague & 
ambig.; C 2 

F/A· SP· 3 
> I 4 

were supposed to go bowling with Amber by my 
husband." 

A. Uh-huh. 
Q. "ANSWER: I believe around 8:30 or 9. 

30 

lack of 5 And she never showed up . I went back home. She 
personal 6 did send a text around 10, 10:30, which I'm sure 

know.; H 7 you have in your fi les somewhere." 
8 Which is what you just said. 

9 A. Uh-huh. 
10 Q. "ANSWER: And I asked her if she was 
11 okay. And she said no, not really; Johnny came 
12 around to talk, you know, and we had a fight and 
13 he beat on me, and so on and so forth. And 1 
14 said, do you need me to come? And she said, yes. 
15 So I came to the penthouse on December 15th." 
16 Does that help refresh your recollection 
17 as to whether you went over that night? 

18 A. Yes. 
19 Q. Okay. And then, the next question she 

20 said: 
21 "QUESTION: What did you see when you 
22 came to the house? 

31 

Answer: You said . 

2 "ANSWER: Well , a couple of things that 
.., 
.) I remember entering penthouse 5, which I do 

4 believe is the penthouse where they li ved 

5 together. You enter, you have a srnall 

6 corridor, and then to the le ft, you turn 

7 left, the kitchen was there and the kitchen 

8 counters. So a couple of things that I do 

9 remember is this writing in gold paint or 

10 gold marker on the left, a couple of broken 

11 frames, glass or floor and darnage on the bed 

12 upstairs." 

13 Do you recall that? 

14 A. Yes. 
15 Q. Okay. And does that he lp refresh your 
1 recollection? 
17 A. Yes. 
18 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 
19 ambiguous, document speaks for itself, lack 
20 of foundation, assumes facts not in evidence. 
2 1 Q. I'm -- I'm sorry. You -- we need you to 
22 answer again, Ms. lnglessis. 

32 

t A. Yes. Yes. 
2 Q. Okay. Okay. And so you do recall being 
3 there that that evening? 
4 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 
5 ambiguous. 

6 A. I do recall being there. 
7 You know, my - my only concern with all 
8 of this is that - was it the day before or during 
9 another incident? But it says - if - if my text 
10 said I was there the night before, then I was 
11 there the night before. 
12 Q. Okay. And -- and you -- = ...;;...;;.=;...,.,;;;.= 
13 testified under oath at that time. ....._ __ 
14 _ __,, · you remember it better then than o 
15 <lo now do ou think. 
16 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 
17 amb iguous. 
18 A. I mean, I - I just - not really. It's 
19 alJ the same. 
20 Q. Okay. 
21 A. You know what I mean? It's like ... 
22 Q. I -- I understand. 
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I Okay. 
2 MS. BREDEHOFT: Alex, can you --

3 A. You know what I mean? This takes -
4 it's very important for other people. It's not 
5 that important to me, so. ----------
6 It - it - yes, I was there the night 
7 before if It say so, if my ten says so, If~ 
8 testimony say so, then I was there the ni ht 
9 before conec 
10 Q. Okay. Thank you very much. 

33 

11 MS. BREDEHOFT: Alex, can you take this 
12 down and bring me Exhibit Number 8. 
13 (Exhibit 8 was marked for identification 
14 and is attached to the transcript). 
15 Q. Ms. Inglessis, I'm going to ask you to 
16 take a look at Exhibit Number 8. 
17 Do you -- do you recall seeing th is 
18 damage that night on December 15th, 2015? 
19 MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 
20 not in evidence, lack of fo undation. 

2 1 A. I don't recall. 
22 Q. But you did recall that there was some 

34 

35 

1 A. Well, it's a bed, it looks like. R; v 
2 mean, it's a very tight picture of the bed, but b. C am 1 .; ; 

3 I'm a - I mean, it's a bed. F/A' p -
4 Q. And do you recall seeing this the night ' ' 
5 of-- of December 15 with a broken part of the bedlack f 
6 frame? pers. know 

7 MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 
8 not in evidence, vague and ambiguous. 

9 A. Upstairs, yes. 
10 Q. Okay. And when you say "upstairs," 
11 what -- what do you mean? 

12 A. Well, he r bed - their bedroom was 
13 upstairs. 
14 Q. Okay. 

15 A. There's a downstairs and there's an 
16 upstairs. 
17 Q. Okay. And the downstairs had the 
18 kitchen with the writing. 
19 Do you remember where the other property 
20 that you saw was? Was that downstairs or upstairs 

21 --
22 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

36 

Vague & 

ambig. ; C; 2 

F/A' SP· 3 
' ' 

other damage to property that night; cotTect? 

A. Correct. 
MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 

not in evidence, vague and ambiguous, 

ambiguous, assumes facts not in evidence, 

2 calls for speculation. 
3 Q. I'm sorry. I wasn't quite finished. 
4 The property that was damaged, was that 

lack of 

personal 

know. 

4 

5 

6 
7 

8 

leading. 

A. Correct. 
Q. Thank you. 

Okay. Do you recall any of the 
9 specifics of the p roperty that was damaged? 
10 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 
11 ambiguous, assumes facts not in evidence. 
J 2 A. T don't recall. 
13 Q. All right. 
14 MS. BREDEHOFT: Alex, can you bring up 
15 number 9, please? 
16 (Exhibit 9 was marked for identification 
17 and is attached to the transcript). 
18 Q. Ms. Tnglessis, f'm going to ask you to 
19 look at what has been marked as Deposition 
20 Exhibit Number 9. 
21 Do you recognize what is depic ted in 
22 this photo? 

5 ups tairs or downstairs? 
6 MS. VASQUEZ: Same objection. 

7 A. Downstairs. 
8 Q. And then, at some point you went 
9 upstairs and saw the bed; is that correct? 
IO MS. VASQUEZ: Objection, leading. 
11 Q. All right. At some point did you see 
12 the bed? 
13 MS. VASQUEZ: Same objection. 
14 Q. AU right. What, if anything, did you 
15 see with relationship to a bed and it being 
16 broken? 
17 MS. VASQUEZ: And vague and ambiguous as 
18 to time. 
19 A. I'm sorry. So what's the - what's the 
20 final question? 
21 Q. What -- what, if anything, did you see 
22 in the penthouse that evening about -- relating to 
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37 
I a broken bed? 

2 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

3 ambiguous as to time. It also misstates her 

4 testimony. 

5 A. Look, do I answer or I don't answer? 
6 Q. Yes, you still answer. 

7 A. So I remember the bed upstairs because 
8 Amber talked through what happened. 
9 rr I recall properly, it was me and 
10 Rocky, and she talked through us and what 
11 happened. So we were upstairs while she tell 
12 us - told us what happened. 
13 Q. What do you recall Amber Heard telling 

14 you about what happened that night. December 15th, 

15 2015? 

16 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

17 ambiguous, calls for hearsay. 

18 A. She said that they had a bad fight. She 
19 said that she was scared for her life. She said 
20 that he tried - really, a couple of things that 
21 stick in my mind, that she tried - that he tried 
22 to suffocate her with a illow and she said that 

38 

1 she thought she was going to die. 
2 That's really the thing that stuck into 
3 my mind, is the suffocating with the pillow. 
4 Q . What, if anything, do you recall about 

5 Amber talking about being dragged across the room 

6 by her hair? 

7 MS. VASQUEZ: Objection, lead ing, 

8 assumes facts not in evidence, calls for 

9 hearsay. 

10 A. Amber described the fight. There were 
11 some - there was some hair dragging. 
12 And that I remember specifically because 
13 we did hair and makeup the night after. And I 
14 remember more about the - the night of James 
15 Corden than l remember the night before. 
16 Q. Okay. Okay. Thank you. 

17 There's two pictures here, I th ink, on 

18 this paiticular exhibit. So I'm just going to 

19 show yo u both of them. They're very s imilar. 

20 But do you -- do you recall seeing --

2 1 did the bed look something like this with the --

22 the broken area on it? 

I 

2 

3 

39 

MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

ambiguous as to time. 
A. I don't recaU. L; F/A; SP; 

4 Q. Okay. Do you recall that there was lack of pers. 
5 something broken on the bed, that it -- something kno . 
6 was wrong with the bed? 

7 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

8 amb iguous, asked and answered . 

9 A. I recall some - some damages, yes. I 
10 don't recall exactly what damages. 
11 Q. All right. And just so I'm c lear, you 

12 recall damage to the bed; is that correct? 

13 MS. VASQUEZ: Objection, asked and 

14 answered --

15 A. Correct. 
16 MS. VASQUEZ: -- assumes facts not in 

17 evidence. 

18 Q. Thank you. 

19 MS. BREDEHOFT: Alex, can you take that 

20 down, please. 

2 1 And could you bring up, please, Exhibit 

22 Number 10. 

40 

(Exhibit IO was marked for 

2 identification and is attached to the 

3 transcript). 

4 BY MS. BREDEHOFT: 

5 Q. While he's doing that, Ms. lnglessis, 

6 what do you recall observing o n Amber Heard that 

7 night? 

8 A. Of what night? 
9 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

IO amb iguous as to time, assumes facts not in 

11 evidence and misstates her testimony. 

12 A. What night? 
13 Q. On the evening of December 15th, 2015, 

14 do yo u recall observing -- what do you recall 

15 observing about Amber Heard and her physical 

16 appearance? 

17 MS. VASQUEZ: Same objections, compound. 

18 A. I do not recall. 
19 I do not recall any - any injuries that 
20 night. 
2 1 Q. Okay. f'm going to -- I'm going to ask IC/ va ue & 
22 you to take a look at what has been raised here. ambig. 
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41 

I It's Exhibit umber 10. 

2 Do you recognize this , this photo? 

3 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

4 ambiguous. 

5 A. What you mean? Just rephrase. Repeat 

6 the question. 
7 Q. Do you remember seeing a c lump of hair 

8 on the carpet on the night of December 15th at 

9 Amber Heard's penthouse? 

10 MS. VASQUEZ: Objection --

11 A. No. 
12 MS. VASQUEZ: -- assumes facts no t in 

13 evidence. 

14 Q. Okay. 

15 A. o. 
16 Q. Then take this one down. 

17 MS. BREDEHOFT: And, Alex, if l could 

18 ask you to bring back Exhibit umber 4 again. 

19 You know what? l'm ... 

20 BY MS. BREDEHOFT: 

21 Q. Now, let's -- so how long did you stay 

22 at the penthouse on the evening of December 15th? 

1 
2 

3 
4 

5 
6 

A. I don't recall. 
MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 

not in evidence, misstates her testimony. 

Q. I'm sorry. 

A. I don't recall. 
Q. Okay. Then you came back on the 

42 

7 evening -- or you came back on December 16th; is 

8 that correct? 

9 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

10 ambiguous. 

11 Q. All right. I'll ask it more 

12 specifically. 

13 A. Correct. 
14 Q. On December 6 -- on December 16, 20 15, 

15 did you return to Amber Heard's penthouse? 

16 A. Yes. 
17 Q. Thankyou. 

18 And why did you come to Amber Heard's 

19 penthouse on December 16th? 

20 A. It was the James Corden show. She had 

43 

I Q. Okay. And what do you recall 

2 discussing -- do you recall any discussions with 

3 An1ber l leard about whether she should even go on 

4 the show? 

5 MS. VASQUEZ: Objection, leading, 

6 assumes facts not in evidence, lack of 

7 foundation and calls for hearsay. 

8 A. Yes. 

9 Q. What do you recall? 

10 MS. VASQUEZ: Same objections. 

11 A. So basically, the morning o f the James 

12 Corden show -- so how things work in my job is I 

13 get a call -- you know, I get booked and then I 
14 get a call from an agent and then l get what we 

15 call a call sheet which means basically I have to 

16 be at my client's house at a certain time to do my 

17 job. 

18 The morning, obviously, 1 knew what 

19 happened the night before. But I remember the 

20 morning of December 16th where my agent called me 

21 and said, well, she - you - that might be 

22 canceled, the show might be canceled, back and 
44 

1 forth, back and forth; see if she \\3S going to 

2 attend or not attend. Obviously, I had -- I \\as opir ion; 
3 preview of what happened so it wasn't surprise to b. 

0 J 0 
4 me. But we - yo u know, e-mailed back and forth 

. h d I . 'th fom ; AF 5 mt my agent an my agent am assuming w1 

6 Amber's publicist to see if she decide to attend 

7 the James Corden show. Eventually, she did decide 

8 to attend it so I went to the penthouse to do the 

9 makeup. = 
IO Q. Okay. And when you arrived at the 

I I penthouse on December 16, please describe for me 

12 what you observed about Amber Heard's face and any 

13 injuries. 

14 MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 

15 not in evidence, compound. 

16 A. When I came to the penthouse on December 

17 16 to do Amber's makeup, she had injuries. She 

18 had two light like -- I don't know how-- I don't 

19 know -- I mean, I am not a medical expert, I don't 

20 kno" how I would describe them. I 
2 1 an appearance. So I - I went - I came back to 

22 work. 

21 But it could have looked like somebody 

22 had bead-butted her lightly so she had the J 
--- ---
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Opinion; 

H; F/A; 

SP 

1 
2 
3 
4 
5 
6 
7 
8 

9 
10 

45 

discoloratio n here under both eyes and the 
bridge - and the bridge of the nose and she had 
what I would call a split lip or something on her 
lip, like a gash or a split lip. 

Q. Okay. I'm go ing to ask you --
MS. BREDEHOFT: Alex, if you can take 

down number 4 and I'm going to ask yo u to 
bring up number I I . 

(Exhibit 11 was marked for 
identification and is attached to the 

11 transcript). 
Vague & 12 Q. Ms. lnglessis, I'm going to ask you to 
ambig. 13 look at what has been marked as Exhibit Number 11. 

14 Do you recognize this photo as being Amber Heard's 

15 head? 

Opinion; 

H; F/A; 

SP 

Opinion; 

H; F/A; S 

lack of 

pers. 

know. 

16 A. Yes. 
17 Q. Okay. And could you please descnbe fo r 
18 me what -- what this photo is -- is showing? 

19 A. It's showing -
20 
2 1 
22 

I 
F;2 

MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

ambiguous. 
A. It's showing - it's showing a chunk of 

missing hair. 

Q. Okay. And what, if anything, did you 

46 

3 
4 

observe on December 16 about Amber Heard missing a 
chunk of hair? 

5 
6 
7 
8 
9 

MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 
not in evidence. 
A. Well, what I remember is we did --

myself, the hairdresser Adir Abigail and Amber, we 

talked about it. So as we did makeup Amber --

10 o bviously, I was a preview o f what happened, but 

11 the hairdresser wasn't so she described what 

12 happened to the hairdresser. 

13 And I remember this because she showed 

14 it to us and I looked at the head. (Inaudible due 
15 to electronic interference). Adir was doing the 
16 makeup. And we talked about that chunk of hair 
17 missing on top of her hair -- on top her head. 
18 Q. Okay. 
19 A. And how it happened. 

20 Q. Okay. Thank you. Thank you very much. 

21 
22 

And I'm going to --
MS. BREDEHOFT: And Alex., if you can 

I take that one down and if we can go to 
2 Exhibit Number 12. 
3 (Exhibit 12 was marked for 
4 identification and is attached to the 
5 transcript). 
6 BY MS. BREDEHOFT: 

7 Q. Ms. Inglessis, I'm going to ask you to 

47 

Vague & 

ambig. F/A; 
8 take a look at what has been marked as Exhibit SP· lac k of 
9 umber 12. Do you recognize that as Amber Heard' 

· I · ? pe1 S. 10 m t1e picture. 
know.; H 

11 A. Yes. 
12 Q. Okay. And can you describe what is 
13 depicted right along her scalp there? 
14 MS. VASQUEZ: Objection, calls for 
15 speculation, assumes facts not in evidence. 

16 A I don't know. 
l 7 Q. Do -- do you recall that there was some 
18 bruising along the scalp and some pus, for lack of 
19 a better word? 
20 MS. VASQUEZ: Objection, compound, 
21 assumes facts not in evidence, leading. 

22 A I don't recall. 

l Q. Do you recall whether you had to do 
2 anything by way of makeup to cover this area 

3 that's depicted here on Exhibit 12? 
4 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 
5 ambiguous, misstates her testimony, asked and 

6 answered. 

7 A. I don't recall. 

48 

8 Q. Okay. Do -- would typically you deal R; va~ ue & 
9 with that in makeup or would that be the hair ambig ; F/A; 
10 stylist that would deal with that part? IC 
11 MS. VASQUEZ: Objection, compound, vague 
12 and ambiguous. 

13 A. I mean, it's - it's in the hairline. 
14 Typically, it would be the hairdresser. Tt - === I~ 
15 it's in her hairline. I mean, it's not - I - I 
16 wouldn't put makeup on there. 
17 I mean, I don't recaU, but I wouldn't 
18 put makeup on her hairline anyway. 
19 Q. Okay. That's fair. Thank you. 
20 AU right. Let's - let's go to Exhibit 
21 umber 14. 

22 
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49 

(Exhibit 14 was marked for 

2 identification and is attached to the 

3 transcript). 

4 BY MS. BREDEHOFT: 

H; vague 5 Q. Ms. lnglessis. I'm going to ask you to 

& ambig.; 6 take a look at what has been marked as Exhibit 

F/A SP· 7 umber 14. Do you recognize the person in this 

lac~ of , 8 photo') 
9 A. Yes. 

personal IO Q. And who is that? 

know. J l A. This is Amber Heard 
12 Q. Okay. And were these -- you -- you just 

13 described what you saw on the I 6th with respect to 

14 Amber Heard's injuries. Does this accurately 

ambig.; 

F/A; SP; 
lack of 

pers. kno 

H; AF 

15 dep ict what you saw on Amber Heard on December 16, 

16 2015? 

17 MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 

18 not in evidence, lacks foundation, misstates 

19 her testimony, compound. 

20 A. Yes. 
21 Q. Okay. And then, I'm going to --

22 MS. BREDEHOFT: Adam (sic) -- I mean 

Alex, if you could take that down and give me 

2 15, p lease. 

3 (Exhibit 15 was marked for 

4 identification and is attached to the 

5 transcript). 

6 BY MS. BREDEHOFT: 

'J Q. Ms. -- Ms. lngless is, I'm going to ask 

you to take a look at what has been marked as 

Exhibit 16. Again, do you recognize the person in 

IO this photo'! 

11 A. Yes. 
Q. And who is that? 

A. Amber Heard. 
14 Q. Okay. And does th is picnu·e reflect the 

50 

15 injuries that you saw on An1ber Heard on December 

16 16, 2015? 

17 MS. VASQUEZ: Objection, lack of 

18 foundation, assumes facts not in evidence, 

19 compound. 

20 A. Yes. 
2 1 Q. Okay. And then, I'm going to ask you to 

22 take a look at one more of those. and that is 

51 

I Exhibit 17. IC· 
2 MS. BREDEHOFT: Amber -- I mean, Alex, & ' 
3 if you can bring up 17 for me, please. a 
4 (Exhibit 17 was marked for F/ 
5 identification and is attached to the 

6 transcript). 

7 BY MS. BREDEHOFT: .; H 
8 Q. And I'm going to ask again, Ms. 

9 Inglessis, do you recognize the person in thi 

10 picture? 

11 And I'm going to try to move it along. 

12 Is it Amber Heard? 

13 A. Yes. 
14 Q. Okay. And does this reflect what you 

15 saw as well on December 16th, 2015? 

16 MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 

17 not in evidence, lack of foundation, 

18 compound, vague and ambiguous. 

19 A. I mean, there's three different - three 
20 pictures with very different light, but yes. 
2 1 Q. Okay. All right. Thank you. 

22 Now, do you also recall there being an 

52 

I injury to Amber -- to Amber Heard's lip? Opini 
2 A. Correct. 
3 Q. Okay. 

4 MS. BREDEHOFT: I'm going to ask, Alex., 

5 if you can bring up number 19. 

6 (Exhibit 19 was marked for 

7 identification and is attached to the 

8 transcript). 

9 BY MS. BREDEHOFT: 

10 Q. And, Ms. Inglessis, I'm going to ask you 

I I to take a look at Exhibit umber 19. And do you 

12 recognize the person in this photograph as Amber 

13 Heard? 

14 A. Yes. 
LS Q. And docs this picture accw·ately reflect H ; V 

16 what ou saw on Amber Heard on December 16, 20 15? 

17 MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts F/A; 
18 not in evidence, compound, vague and lack 
19 ambiguous. 

20 A. Yes. 
pers know 

2 1 Q . Okay. And I'm going to have you take a 

22 look at one more of those. I'm almost done. 

PLANET DEPOS 
888.433.3767 I WWW. PLANETDEPOS.COM 



30095

Transcript of Melanie lnglessis 
Conducted on February 2, 202 1 

14 (53 to 56) 

53 

I MS. BREDEHOFT: Ale~ if you can pull up 
2 for me Exhibi t Number 20, please. 
3 (Exhibit 20 was marked for 
4 identification and is attached to the 
5 transcript). 
6 BY MS. BREDEHOFT: 
7 Q. And I'm goi ng to ask you again, Ms. 
8 lnglessis, if you can take a look at Exhibit 
9 Number 20. And can you -- can you recognize this 
IO as Amber Heard in this picture? 
1 l A. I -- I don't know. 
12 Q. Okay. Well , I' ll tell you what, then we 
13 wi ll -- that -- that's fair. That's fair. 
14 MS. BREDEHOFT: So let's take that one 
15 down, then, Alex. 

Vague & 16 Q. Ms. Tnglessis, could you please describe 
ambig .; 17 what you did by way of makeup to prepare Amber 
F/A; SP; 18 Heard for the James Corden show on December 16, 

lack of 19 2015? 

Pers. kno' ?O MS. VASQUEZ: Objection, calls for a 
Ii narrative. 

narrative 
22 A. Yes. 

Vague & 1 We covered - you know, I just did 
ambig .; 2 makeup, but just a little heavier the way I did 

F/A ; SP; 3 it. So we covered, you know, the - the 
lack of 4 discoloration or the bruises with a little 

5 
personal 

6 

slightly-heavier concealer, one that has a little 
more of a peach undertone which I would 

know. 7 normally - don't use on Amber, but peach do 
8 cancel blue. So I did that under the eyes. 
9 And I - although Amber always, you 
1 O know, has a red lip, it's one of her signature 

54 

11 look, I remember clearly talking that we had no 
12 other option that night but that to use a red 
13 blood - like a really red lipstick to, you know, 
14 make sure we could cover up the injuries on the 
15 lip. 
16 Q. And were you able to cover all of the 
17 injuries with the makeup that you applied and as 
L8 you just descnbed? 
19 MS. VASQUEZ: Objection, compound . 
20 A. Yes. 
21 Q. Okay. I'm going to ask you to take a 
22 look at Exhibit umber 22. 

55 

I (Exhibit 22 was marked for 
2 identification and is attached to the 
3 transcript). 
4 BY MS. BREDEHOFT: Vague & 
5 Q. Ms. lnglessis, if you could look at what am big F/A; I 

6 has been marked as Exhibit Number 22. Do youSP· la ,k of 
7 I recognize Amber Heard in that picture? 

8 A. Yes. pers. In ow.; 

9 Q. Okay. And was -- is this the picture of H 

10 her -- is this a picture of her that evening, 
11 December 16, 2015, on the James Cord en show? 
12 A. Yes. 
13 Q. Okay. I think you did a pretty good job 
14 on that makeup, by the way. 
15 A. Thank you. 
16 Q. And did you -- did you have occasion to 
17 watch the show that night while Amber was on 
18 there? 
19 A. Yes. 
20 Q. Okay. And how would you describe Amber 
21 on that show? 
22 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

56 

I ambiguous. 
2 MS. BREDEHOFT: That's -- that's fair. 
3 BY MS. BREDEHOFT: 
4 Q. Let me ask it a different-- a different 
5 way. 
6 When Amber performed on that show, was 
7 it your perception that Amber, quote, "turned it 
8 on," end of quote, for the show? 
9 MS. VASQUEZ: Objection. 
10 I apologize, Elaine. 
11 Objection, leading, asswnes facts not in 
12 evidence, it's vague. 
13 MS. BREDEHOFT: That's fair. 
14 BY MS. BREDEHOFT: 
15 Q. I need to rephrase that one. 

R; \/ague 
16 A. Yes. 
17 Q. What, if anything, did you observe on & ainbig .; 
18 the difference in Amber Heard's demeanor before F, A; SP; 
19 the show and then on the show? lack of 
20 MS. VASQUEZ: Objection, assumes factspen know 
21 not in evidence, it's vague. H 
22 A. Do I answer? 
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Q. Yes, you get to this time. 

2 A. That she had the ability to, yo u know, 
3 turn it o n, that she - you know, the abil ity to 

57 

4 do her job and - and perfom1 how she was supposed 

5 to perform on the show. 

6 Q. And prior to Ambe r going on the show and 

59 

with Amber. So Savannah was there befo re I 
2 entered the house, the penthouse. L; R; v gue & 
3 Q. Okay. And do you recall whether ambig; /A; 
4 Savannah was hugging Amber when you came in'? SP; la k of 
5 MS. VASQUEZ: Objection, leading. pers. k ow. 
6 A. I recall -- I recall opening the 

7 
pers. kno 

8
. 

whi le you were working with her on her makeup, how 

would you describe Amber's mood and demeanor? 

7 penthouse - so there's two pentho uses. There's a 
8 penthouse where she gets ready. So Amber had a 

R; vague 

ambig.; 
F/A; SP; 

lack of 
pers. kno 

9 MS. VASQUEZ: Objection, compound, vague 

IO and ambiguous. 

11 A. Angry, sad, a little erratic. I think 

12 thro ugh waves of emotions, yo u know. 

13 Q. Okay. Thank you. 

14 ls the re anything else you can recaU 

15 from that day, December 16, relating to the 

16 makeup, the hair? 

17 Anything about that that sticks out to 

18 you? 

19 A. o. 
20 MS. VASQUEZ: Objection, compound, vague 

2 1 

22 

l 
2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 
u 

and ambiguous. 

A. You know, what I mentioned earlier, yo u 

58 

know. Nothing more to that. 
Q . Okay. Do you recaU whether a Savannah 

Mc- -- or a -- let me ask this d ifferently. 

Do you recall someone named Ms. McMillan 

having any role in -- in helping to prepare Amber 

Heard for that James Corden show that night, 

December 16? 

MS. VASQUEZ: Objection, lack of 

foundation. 

A. Yes. 
Q. What do you recall? 

9 penthouse where Savannah gets her ready, where all 

lO Amber's clothes is. If l recall properly, that's 

11 the penthouse that I enter first, just to say hi, 

12 befo re I would go set up in the other penthouse. 

13 And my recollection is to - when I R; ague 
14 entered Amber \\as crying, looked p retty upset on & a big.; 
15 Savannah shoulder o r they were like - you know, I F/ 
16 do n't know if hugging is the right way, but they lac 
17 definitely had a mo ment where they were together 

18 and Amber looked really u set. 
· per 

19 Q. Okay. Thank you. kn 
20 Now, you continued to be Amber's friend 

2 1 into 20 16; correct, after this happened? 

22 A. Correct. 
60 

Q. Okay. And did there come a time in May 

2 of20 16 that you were communicating with Amber by 

3 text? 

4 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

5 ambiguous. 

6 A. I mean, I couldn't remember. We had 
7 text all that year. 
8 Q . Okay. Let's --

9 MS. BREDEHOFT: Alex, can you bring up 

IO Exhibit Number 24, please. 

11 MS. VASQUEZ: Elaine, f don't want to 

12 MS. VASQUEZ: Objection, compound. 12 interrupt your flow, but I would appreciate a 

13 A. Savanna h - Sa vannah \\as a stylis t. 13 five-minute bathroom break at some point in 

14 Sa vannah was there the day o f the J a mes Co rden, as 14 the near future. 

15 she was a lways there to get her ready befo re an 15 MS. BREDEHOFT: We can do that now. 

16 appearance or a show. 16 Ms. lnglessis, would you like to take a 

17 Q. Okay. · bei 17 break, too? You -- are you feeling -- you 

18 before or after ,._,..._....,..ioiiiiiii,;__._, 18 want to take a five minute, ten minute? 

19 MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 19 I don't have a lot left so that's --

20 not in evidence, calls for speculation. 20 that's a good thing. Okay? 

21 A. I don't know if she worked on Amber, but 21 But -- all right. Let's go ahead and 

22 when I entered the penthouse 5 Savannah was there 22 take a -- you want to do ten, ten minutes to 
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61 

I give everybody --

2 MS. VASQUEZ: Sure. Ten minutes. 

3 10:20. 

4 MS. BREDEHO FT: Yeah. Or -- or I :20, if 

5 you're out on the east coast, like me. 

6 MS. VASQUEZ: Okay. 

7 THE VIDEOGRAPHER: So it is 1:09 p. m. 

8 We go off the record. 

9 (A recess was taken). 

10 THE VlDEOGRAPHER: It is the beginning 

11 of media number two of the te timony of 

12 Melanje lnglessis. ft is I :22 p.m. Eastern 

13 Standard T ime. We are back on the record. 

14 BY MS. BREDEHOFT : 

Vague & 15 Q. Ms. Ingle sis, f -- I'm going to ask 

ambig.; 16 just a couple more ques tions about the makeup that 

F/A; SP; 17 you app Lied on Amber on December 16, 2015, for the 

lack of 18 James Corden show. 
19 I think you said that you had applied 

pers. knov1 . 
20 some concealer and that you had some peach 

C; L 

2 1 unclc1tones with it to cancel out some b lue. Did I 

22 hear that correctly'? 

I A. (Nods head). 
2 Q . Okay. Is that a yes? You need to --

3 for the court reporter. - -

4 A. Yes. 
5 Q. Okay. 

6 A. I'm sorry. I'm sorry. You're - you're 
7 breaking up. 
8 Q. Oh. 

9 Okay. I was asking about -- l wrote 

62 

10 down that you said that you had appljed on Amber 

11 concealer, you had some peach undertones Lo cancel 

12 blue. Is that what you said? 

13 MS. VASQUEZ: Objection, leading. 

14 Q. I' ll ask it a d ifferent way, then. 

15 A. Correct. 
16 Q. So what type -- 1 have to correct the 

17 leading objection here. 

18 So what type of concealer did you apply 

19 to Amber; and if you used d ifferent color tones, 

20 can you please descnbe why you used the color 

2 1 tones you did? 
22 MS. VASQUEZ: Objection, compound. 

63 

1 A. Uh-oh. Sorry. 
2 Can I answer now? Vague & 
3 Q. Yes. ambig ; 
4 A. I used a different kind of concea ler opinio n· F/A; 
5 that I wouldn't normally use on Amber, which , ' 

.iP · 
6 used a concealer that had peach undertone. Peach ' 
7 undertone concealer are more effective to cover lac k of 
8 any darkness of - of blue undertone than a normal I ,ers. 
9 concealer. <now. 
10 Q . Do you know what type of makeup Amber 

11 Heard typically wore? 

12 A. Yes. 
13 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

14 ambiguous, calls for speculation. 

15 Q. Go ahead. 

16 A. Yes. 
17 Q . Okay. Can you please descnbe for me? 

18 A. Yes. 
19 She's pretty natural. She has a 
20 concealer from a company called - or she used to 
21 have a concealer from a company called "Cle de 
22 Peau". Her makeup would be pretty simple, 

64 

1 concealer and a Little Benefit tint that she used 
2 on her Lips and she used on her cheeks. Very 
3 (inaudible due to electronic interference). 
4 Q. Okay. I'm sorry. I lost you a Little 

5 bit there. 

6 MS. BREDEHOFT : April, did you catch 

7 everything or did she go in and out or was it 

8 just me? 

9 (Thereupon, the above-referred to 

10 portion of the Record was read back by 

11 the Court Reporter). 

12 Q. Okay. "Very"? 

13 Did you have more to say, Ms. lnglessis? 

14 I think you cut out -- somebody cut out. 

15 A. Very natural. 
16 Q. Okay. Okay. It had a -- a natural look 

17 to it; correct? 

18 A. Correct 
19 Q. Okay. But there was -- she did wear 

20 concealer and what you described; correct? 

21 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

22 ambiguous as to time, calls for speculation. 

0 
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Vague & 
ambig.; 
F/A; SP; 

I A. Do you mean in her daily life or that 
2 night? 
3 Q. In her daily life. 

65 

lack of 4 MS. VASQUEZ: Calls for speculation. 

;, pers. knov. 
6 

A. Yes. S he used - she has a concealer 
that she use all the time. She has a couple of 

7 products that she uses all the time daily, yes. 
8 Well, in daily - yes, as far as I know. 
9 Q . Okay. ow, did you have occasion to see 

IO Amber in the days after December 16 to see what 

11 she did to cover up the bruises on the 17th, 18th, 

12 19th and thereabouts? 

13 MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 

14 not in evidence, compound, lack of 

15 foundation. 

16 A. o. 
17 Q. Okay. Did you ever have any 

18 conversations with Amber Heard about the different 

19 types of color tones to use to cover up darker 

20 spots or bruises or swelling, things of that 

2 1 nature? 

22 MS. VASQUEZ: Objection, compound, vague 

I 

2 
3 

and ambiguous, calls for hearsay. 

A. o t that I recall, no. 
Q. Okay. Okay. That's fair. 

4 Was Savannah McMillan -- did she 

5 accompany Amber to the James Corden show? 

6 A. I don't think so. I don't recall, but I 

66 

7 don't think so. I don't remember. I don't think 
8 so, no. 
9 Q. Okay. 

H; vague 8 10 A. I don' t recall. 

b. l l Q. Did you ever have -- did you ever have am 19.; 
cumul. 

IC; H 

12 any conversations with Savannah McMillan about 

I 3 that night later? 

14 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

15 

16 

17 

ambiguous, calls fo r hearsay, assumes facts 

not in evidence, lack of foundation. 

A. Yes. 
18 Q. What do you recall? 

19 MS. VASQUEZ: Same objections. 

20 A. I recall specifically a phone call that 
2 1 Savannah - Sava nnah and I knew each other from 

67 

1 or texting me asking me to call her straight a,,ay, 

2 and I did. 

3 And she said to me that .Johnny lawyers 

4 wo uld like to talk to me and if I could give them 

S a call. And I remember having this conversation 

H; IC; 

cumul.; 

H 

6 e ither -- maybe bo th, via text and also on the 

7 phone, abo ut this back and forth o f what happened 

8 and how we both have very different memory o f that 

9 day and how I - yo u know, my reco llectio n o f that 

10 conversation is me being - telling Savannah like 

11 I don't understand what happened, yo u were there, 

12 I do n't understand -- and her saying her version 

13 of the story, my having said mine and I -- and I 
14 think we both agreed to kind o f -- we had tno 

15 differen t version of - of the day and that n as 

16 that. 

17 But I remember- I do n't kno w if you 

18 have those texts and some -- my co nversatio n being 

19 quite no t understanding that she didn 't see what I 

20 saw that day, and how is that possible because she 

21 was there; and I wo uld never lie, I wo uld no t -- I 

22 would not do that and I didn't understand how we 

1 could have both very different version of that 
2 day. 
3 MS. VASQUEZ: I am going to move to 

4 strike as non-respons ive. 

68 

IC 

5 Q. Thank you. 
6 And -- and do you feel confident in what Vague & 
7 you describe that you saw the day of Amber Heard's an big.; 
8 injuries on December 16, 2015? CU TIUI. 

9 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

10 ambiguous. 

11 A. A thousand percent. 
12 Q. Thank you. 

13 All right. OW --

14 A. Without a doubt 
15 
16 

17 

18 

Q. T hank you. 

MS. BREDEHOFT: Now, Alex, could you 

pull up fo r me nwnber 24. 

(Exhibit 24 was marked for 

19 identification and is attached to the 

20 transcript). 

21 BY MS. BREDEHOFT: 

22 the industry we in. And I remember her calling me 22 Q . I'm going to show you, Ms. lnglessis1 
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F/A; SP; 
lack of 
personal 
know.; H 

69 
I what has been marked as Deposition Exhibit Number 

2 24. And this is dated Febmary 22nd, but I 

3 think -- I think that date is o ff. 

4 Do you -- do you remember Amber Heard 

5 s peaking with you o n -- or texting with you o n May 

6 2 1s t, 20 16? 

7 A. So those are the two dates that I wasn't 
8 sure if I came over or not. Because those are the 
9 two main incidents that I remember, an incident in 
10 May and an incident in - in December. And I 
11 wasn't sure which day I did or didn't not come. 
12 So, obviously, this is the date that she told me 
13 not to come. Do I re member the exact day, the 
14 date? o. But I remember those texts, correct. 
15 Q. Okay. And the first -- the first part 

16 of this says," o, Johnny came over to talk. His 

17 mom jus t died. Then he went sideways, convinced 

18 of some crazy s hit. Beat on me. Cops were 

19 called. They just left. Filing a restraining 

20 order. Divorce goes through on Monday. My face 

2 1 looks stupid and swollen. Bad night." 

22 Do you see that? 

H· F/A" 1 
I I 

2 

70 

A. Yes. 
Q. Okay. And then you say, "You need us to 

SP; lack 
3 

of pers. 
co me over now and get you?" And then the next 

4 response is, "Cops came back. It's okay. Rock 

5 and Jos h are helping me. AU okay. Sorry I know. 

6 co uldn't communicate earlie r. I'll text you 

7 to morrow, if that's okay. " 

8 All right. And then you respond you 

9 love her, you're thinking of her. 

10 A. Yes. 
11 Q. Did you --

12 A. Yes. 
13 Q. Did you end up having a -- did you end 

14 up having a conversation afterwards with Amber 

LS Heard and learn what had ha Qened that night? 

16 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

17 ambiguous, calls fo r hearsay. 

18 A. Yes. 
19 Q . What do you recall An1ber Heard saying? 

20 MS. VASQUEZ: Objection, calls for 

21 hearsay. 

22 A. That the re was a fight, that - that 

7l 

1 Johnny Depp was really upset at - that his mother 

2 had died and there was a fight and there was a 

3 phone - a phone in and there just was a big 

4 fight. 
5 Q. Okay. ow, do you recall seeing Amber 

6 through that next week? 

7 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

8 ambiguous. 

9 A. o. 
10 Q. Okay. 

11 A. I don't recall. 

12 Q. Okay. 

13 MS. BREDEHOFT: We can take that off 

14 now, Alex. 

15 Q. Did you ever speak with any of Mr. 

16 Depp's attorneys, including specifically Adam 

17 Waldman? 

18 A. No. 
19 MS. VASQUEZ: Objection, compound, lack 

20 of foundation. 

2 1 Q. Okay. 

22 A. No. 
72 

Q. Did Mr. Waldman ever try to contact you? 

2 MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 

3 not in evidence. 

4 A. Through - through a friend, yes. 

5 Q. Ah. And please describe what you mean 

6 by that. 

7 A. Mr. Waldman gave his phone number -- I 

8 have Mr. Waldman's number. He's given his number 

9 through Amanda de Cadenet, and she gave it to me. 

JO And I've never do ne anything with it. 

11 Q. Okay. Thank you. 

12 I just have a couple more questions 

13 here. 

14 In the -- afier that May 21 incident, on 

15 May 27 Amber went to court and obtained a domestic 

16 violence restraining order. And that was the 

17 beginning of quite a -- an active press frenzy of 

18 the domestic re lations situation between Mr. Depp 

19 and Ms. Heard. And I'm just going to ask you a 

20 couple question in that time frame, but I wanted 

21 to give you the context that I was talking about. 

22 So this is my fresh question. Okay? 
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73 

I Do you have a reco llection of 

2 communicating with Amber Heard in July 201 6 

3 fo llowing her having a med iatio n with Jo hnny Depp? 

4 MS. VASQUEZ: Objection, leading, 

5 assumes fac ts not in evidence. 

6 A. I mean, I don't remember - I don't 
7 recall the exact day, July, May, June, July. 
8 don't remember what day. l do remember - and 
9 I - once again, I don't know what day - what 
10 month it is, but I'm assuming it would be the week 
11 that she filed for divorce. I was with Amber at 
12 the penthouse the day she fi.led for divorce, r do 
13 believe. l don't remember the day of the month it 
14 is. But I remember the meeting because that day 
1 S was a very stressful day for all of us. 
16 So I - that I remember clearly, that 
17 that - that it was the day that she was going to 
18 file for divorce and she knew it was going to 
19 be - it was going to be what it became. 
20 MS. VASQUEZ: Move to strike as 

2 1 

22 

non-responsive. 

A. So I remember -

75 

I very helpful. L· R C F/A 
2 So, Ms . lnglessis -- so were you with s'P· iac of ' 
3 Amber l leard on May 27, 20 16, the day s he ftlecf for 
4 the domestic violence res training order? 

5 

6 

Is that what you're trying to say? 

A. I just don't recall if it's the day she 
7 filed the domestic violence order. I don't recall 
8 if it that day, the day before, the day after. I 
9 don't know. 
10 I - I was with her somehow around those 
11 days, either the day she filed for divorce or the 
12 day she filed for domestic violence. l don't 
13 believe that's the same day. 
14 Q. Okay. 

1 S A. I don't know. 
Lines 14&16: R 

16 Q. Okay. 

17 A. I don't recalJ the exact day of the 

pe s. 

kn w. 

18 exact event. 
19 Q. And could you describe Amber Heard's R ; C; F/A; 
20 demeano r in that -- in that -- those days before SP; I ck of 
21 and a fler the filing for divorce and fo r the 

22 domestic violence restraining order? 

pers. know. 
H, va ue & 

1---------------------1---------------------76 mbig. 74 

I 

2 

3 

MS. VASQUEZ: So sorry. 

A. Sorry. 

MS. VASQUEZ: I interrupted you. 

4 shouldn't have done that. I apologize. 

5 A. It's just I just don't remember. You 

6 know, it's five years ago. I don' t remember the 

7 exact date. 

8 But, you know, there' a couple of 

9 things that I remember because Amber and I went to 

10 dinner together one night and that was the night 

11 before she was going to file for divorce. So I 

12 was with her that night, we had dinner together. 

13 And I was with her either the day after or a 

14 couple of days after with her publicist and Rocky 

1 S and Amanda. And we all were there that day to try 

16 to help navigate what was going to beco me what it 

17 became. 

18 Q. Okay. So --

19 A. But, 1 mean --

20 MS. VASQUEZ: And I'm going to move to 

21 

22 

strike as non-responsive. 

Q. So, Ms. lnglessis -- no, no; thi was 

MS. VASQUEZ: Objection, compound, 

2 assumes facts not in evidence, lack of 

3 foundation. 
4 A. You know, an area of - of different of R; ; F/A; 
S emotion. You know, from - I mean, definjtely 
6 from sadness, to not wanting to djvorce, to 
7 djvorce, to anger, to rage, to be really upset, to kno . ; 
8 be really sad. vag e & 
9 So it was just - it was just a roller . H 

. . am 19. ; 
t O coaster of emotion that I trunk we were all there 
ll those couple of days to help navigate and -
l2 and - and go through it. 
13 Q . Okay. Do you recall whether Amber Heard 

14 wore any makeup to cover any bruises caused by the 

15 phone o n the days before s he went to court? 

16 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

17 ambiguous, as ume facts not in evidence. 

18 lack of foundation, calls for speculation. 

19 A. I don't recalJ. 
20 Q. O kay. One way or the other, you don't 

2 1 recall; right? 

22 A. (Shakes head). 

PLANET DEPOS 
888.433.37671 WWW.PLANETDEPOS.COM 



30101

H; F/A; 
SP 

H 

F/A; SP; 
lack of 

Transcript of Melanie lnglessis 
Conducted on February 2, 2021 

20 (77 to 80) 

77 

I Q. Okay. That's fi ne. All right. 
2 MS. BREDEHOFT: Alex, can you bring up 

3 Exhibit Number 25, please. 
4 (Exhibit 25 was marked for 
5 identification and is attached to the 
6 transcript). 
7 BY MS. BREDEHOFT: 
8 Q. I'm going to ask you to take a look at 
9 what has been marked as Exhibit 25. And this is 
IO an e-mail exchange between you and Amber Heard. 
11 And thi s is on July 26, 201 6 (sic). 
12 And the first part is Amber I believe 
13 writi ng to you. And she -- she indicates in 
14 there, "I'm about to take off So I couldn't talk 

15 earlier. I had a complete mental breakdown before 
16 I left. Johnny beggi ng me, begging me not through 
I 7 with the divorce, to stay and talk to them, to 
18 work it out. I have been and wa crashed. So 
19 confused angry and hurt and so lost and scared. 
20 Plus, having to move. Yesterday was the first day 
2 1 I saw him in mediation. I have talked to him 
22 today. He's begging me to let him fi x everything 

78 
I and delay my flight to ta lk tonight. I left 
2 instead. But I left my heart behind. I don't 
3 know what's right when everything feels so wrong." 
4 Do you remember Amber sending that to 
5 you? 
6 MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 

7 
8 

9 

not in evidence, lack of foundation, caUs 
for hearsay. 
A. Do I remember the exact text? 

1 O you have it here, so yes. 
I I Q. l mean --

o. But 

I mediation. So hard." And you say, "I had no 
79 

F/A;: )P; 
lack pf 2 mediation -- no idea mediation was a face to face 

3 with him. Babe, I can only imagine the pain, 
pers. know. 

4 stress, anxiety, sadness and confusion that you 
5 arc experiencing right now. And I know you are vagu,~ & 
6 mourning the end of your marriage and try to ambi, ·, H 
7 process everything. I'm sure mediation was 
8 extremely difficult as you still love him. But, 
9 please don't doubt yourself as far." 
10 Do you recaU writing that? 

11 A. Yeah, l don't recall writing it. 
12 Q. Okay. 
13 A. But l remember feeling scared for my 

14 friend. 
15 Q. I guess what I'm asking -- I'm sorry. 
16 I -- I lost that. Could you say that again? I 
17 think you went in and out. 

18 A. I said 1 don't really exactly remember 
19 the days, but I remember the feeling of - of 
20 feeling scared for my friend, yes. 
21 Q. Okay. Thank you. 
22 MS. BREDEHOFT: And let's go -- can we 

I pull up 26 now, please. 
2 (Exhibit 26 was marked for 
3 identification and is attached to the 
4 transcript). 
5 BY MS. BREDEHOFT: 

_ ,., __ 

80 

6 Q. I'm going to show you what is marked as H R; 
7 Deposition Exhibit Number 26. And -- and this is F, A; SP 
8 a continuation of lhat same text message. 
9 You said. "Don't doubt yourscl fas far 
IO as the decision that you -- that you courageously 
11 made. First of all, can we be sw-e he really is 

person a I 12 A. Yeah. I mean, I remember - l remember 12 genuine as far as wanting you back? Can he make a 
13 statement then, acknowledging the domestic know.; H 13 those - I remember that fee ling that she had and, 

II 
14 as I said, I do remember the back and forth she 
15 went through. You know, I don't recall this exact 

16 text on that day, but you have it on file, so you 

17 have proof of it, yes. 
18 Q. Okay. 
19 MS. BREDEHOFT: Alex, can I take 
20 control, please? Just so I can move it down. 
21 Q. And then you say, "Holy shit. You are 
22 talking to him, my baby. " She said, "Yeah, 

14 violence, that he needs help and that he is 
15 willing to get it to have you back? That would be 
16 the only way you should even think about it. I am 
17 sure he s ti II loves you, but there is so much at 
18 stake for him and he has so much to lose. Is it a 
19 plot by his people? Even if he wanted you back 
20 truly, his people wi ll eventua lly fuck you. That, 
2 1 l am prcttysurcabout. J.D. isbiggcrthanjust 
22 him Then, where do you go from here? Secondly, 
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going bac k would only be temporary. He will not 

H; argum. 2 get sober. He will continue to beat on you and 
R 3 will eventually suck the life out o f you or 

4 actually kill you. If he doesn' t kill you, your 

5 spirit will be gone -- broken, your youth and 

6 beauty gone, yow· career and reputation over. The 

7 only healthy way out is to move forward and 

83 

1 MS. BREDEHOFT: I'm going to -- Alex, if 
2 you can take that one away and go to Exhibit 

3 Number 28, which is my las t exhib it. 

4 (Exhibit 28 was marked for 

5 identification and is attached to the 

6 transcript). 

7 BY MS. BREDEHOFT: 

8 continue what you have started. Rebuilt yourself 

9 You will find love again. You are wo1thy of the 

10 most beautiful love. Not to go back to an add ic t 

8 Q. I'm going to sho_w_ y_o_u_w_h-at- has been F/A; H 

L; R 

11 that beats on you." 

12 Did you write those words? 

13 A. Yes. 
14 Q. And I -- I take it fi-om your response 

15 today, you s till feel very emotional about this? 

16 It is very diffic ult for you; isn't it? 

17 MS. VASQUEZ: Objection, leading. 

18 A. It's not difficult for me, no, now, no. 
19 It just remind me of the time how I felt, yes. 
20 Q. Okay. Thank you. 

21 MS. BREDEHOFT: All right. Let's go and 

22 let's bring up number 27, please. 

Q. I really am almos t done. Just a couple 

2 more. I'm so sorry. l know this is diffic ult. 

3 (Exhibit 27 was marked for 

4 

5 
6 

identification and is attac hed to the 

transcript). 

BY MS. BREDEHOFT: 

82 

FIA; vagu 

& ambig.; 8 

H 9 

Q. Ms. Tngless is, l'm going to ask you to 

look at what has been marked as Depos ition Exhib it 

Number 27, a continuatio n o f the e-mail and the 

10 text chain between you and Amber. 

11 And you say in here, "Also, do remember 

12 his major charac ter flaws. I-le will never change. 

13 The Jac k episode being one o f them. You were so 

14 hurt." 

l 5 

16 

Do ou recall what that was about? 

MS. VASQUEZ: Objection, vague and 

17 ambiguous, calls for hearsay. 

18 A. Actually, I do not recall, no. 
19 Jack -
20 Q. Okay. 

21 
22 

A. No. Sorry. 
Q. Okay. All right. 

The 

9 marked as Depos ition Exhibit Number 28. And it's 

IO an e-mail communication between you and An1ber on 

I I July3 1st,201 6. And f'mgoingto--

12 MS. BREDEHOFT: Alex, could you give Ms . 

13 lngless is control so she can just read it. 

14 Q. I don't want to -- 1 jus t want to let 

15 you read it. 

16 A. I can read it. 
17 Q . Okay. You can read it. Okay. That's 

18 great. 

19 A. Yeah, I can read it. 
20 Q. And I -- so I'm just going to direct 

2 1 yow· attention to a couple things in there. And 

22 I --
84 

I 

2 
3 

MS. BREDEHOFT: So, Alex, I'm going to 

take control back so I can highlight them 

si nce she doesn't need it. Okay? Thank you. 

4 BY MS. BREDEHOFT: 

5 Q. All r ight. Tt says, "1 understand you 

6 a re torn as you s till love your hus band and you 

7 miss him, but I really don't think it's a good 

8 idea, you even considering going back." 

9 That's how you felt at tha t time a nd 

IO that's w ha t you adv ised Ms. Heard; is that 

11 correct? 

12 A. (Nods head). 
13 Q. Okay. 

14 A. Correct. 
15 Q. And then -- thank you. 

16 And the n you say, "First and foremost, 

J 7 how can you go back? Wha t is there to go back to? 

18 Wha t futlu-e do you see? It's doomed . There's 

19 no thing good or -- or happy or healthy that is 

20 going to come out of you going back. Nothing at 

2 1 all. Yo uarejust de laying the inevitable." 

22 Is that how you felt at tha t time, in --
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85 

I MS. VASQUEZ: Objection, vague and 
2 ambiguous, lack of foundation, calls for 
3 hearsay. 
4 A. Yes. 
5 Q. Okay. And then you say, qui te 
6 e loquently, "He is a mad man. Always has been. 
7 Always will be. He is a delusiona l addict, with a 

I 
2 
3 

MS. VASQUEZ: Okay. Perfect. 
Thank you. 

EXAMfNATION 
4 BY MS. VASQUEZ: 
5 Q. Good morning, Ms. Inglessis. Thank you 
6 for being here today. 
7 I want to start out by asking you: Are 

87 

personal 8 violent behavior when intoxicated and he beats on 

know. 9 you. He has demons and will suck the life and the 

8 you here because you've been subpoenaed to be here 
9 at your deposition? 

H; F/A 

I0 youth out of you and spi t you out in a couple of 
11 years, if it even lasts that long or doesn't end 
12 more tragically. You go back, you wi II fight 
13 again and he will beat on you again except the 
14 next time the pub! ic won't believe you and your 
15 friends and your sister won't be next door. You 

10 A Yes. 
11 Q. All right. And do you recall receiving 
12 a subpoena from M . Heard's coun el? 

13 A Yes. 
14 

15 

MS. BREDEHOFT: Objection, both leading 
and hearsay and inaccurate. 

I 6 will be surrounded by his people only. Who knows 16 But go ahead. 

17 what kind of fuckin' crazy shit could happen. 
18 Every move that you will make wil l mostly--
19 likely be documented and recorded just in case. 
20 Your life wil l be hell." 
21 Is that how you felt at that time and 
22 what you comrmmicated to Amber Heard? 

I MS. VASQUEZ: Objection, calls fo r 

2 hearsay, compound, vague and ambiguous. 

3 A Yes. 
4 Q. And you end it with, "Please make the 

5 right choices towards healing and rebuilding 

6 versus self-destmction." 

7 Were tho e your words at that time to 

8 Amber Heard'? 

9 A. Yes. 
10 MS. VASQUEZ: Objection, the document 

11 speaks for itself. 
-

12 A Yes. 

86 

-- - - -

13 Q. Yeah. 

14 Okay. What --

15 MS. BREDEHOFT: I have no further 

16 questions. Thank you very much. I 

17 appreciate it. 

18 THE WITNESS: Thank you. 

19 MS. VASQUEZ: If I can ask the 

20 videographer how long we have on the tape 

21 that we've been go ing. 

22 THE VlDEOGRAPHER: One hour, 21 minutes. 

17 
18 

MS. V ASQVEZ: It's inaccurate? 
Q. AU right. Are you here on your 

19 freewill? 

20 A No. 
21 Q. Okay. What do you mean by that? 

22 A Well, what do you mean by that? 

I Q. Why are you here, then? 

2 A Because I've been subpoenaed. 

88 

3 Q. Okay. Do you recall who subpoenaed you? 

4 A Amber, I'm assuming. I mean, I'm not a 
5 legal - I have no knowledge, but I'm assuming 
6 Amber Heard subpoenaed me. 
7 Q. Did you speak with any attorneys --

8 A. No. 
9 Q. -- for Ms. lleard ahead of your 
IO deposition today? 

11 A None. 
12 Q. Did you speak with Ms. Heard ahead of 
13 your deposit ion today? 

14 A No. 
15 Q. When was the last time you spoke with 
16 Ms. Heard? 
17 A I spoke with Amber extremely briefly 
t 8 maybe a month ago. Extremely briefly. 
19 Q. And what was your conversation 
20 regarding? 

2 1 A She called me from a - not her number 
22 so I answered And she cried. And I said I 
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89 91 

I fiiendship and working relationship? I didn't realJy want to have anything to do with 
2 her. And that was it 

SP; lack 
3 Q. What was Ms. Heard c1ying about? 

2 A. No. 
3 MS. BREDEHOFT: Objection, lead ing. 

of pers. 4 A. I think through the - I don't know. 4 Go ahead. 
know. 5 That's a - you have to ask her. 

6 Q. Why did she tell you she was upset? 

7 A. She just - she - I mean, it was just 
8 not even - I don't know why she was calling me. 
9 I don't know what she wanted to tell me. I was 

IO just not wiJling to listen, so I did not engage in 
11 a long conversation with her. 
12 She sounded upset on the phone and I 
13 just didn't want to engage in it so I just, you 
14 know, made it really short. 
15 Q. Why did you not want to engage with 
16 her --
17 A. What she wanted to talk about, what 
18 exactly, I don't know. 
19 Q. I apologize, Ms. lnglessis. I 
20 interrupted you. 
21 A. That's okay. 
22 Q. Why did you not want to engage with her, 

90 
I with Ms. lnglessis? 
2 A. Because I do not wish to continue my 
3 friendship with Amber or - or my work 
4 relationship with Amber. 
5 Q. And why is that the case? 
6 A. Because I just did - aU of this has 
7 been reaUy difficult on me and - I mean, it's 
8 been difficult on a lot of people and I just -
9 it's just too much. I just don't - you know. 
10 I gave birth two years ago and I had a 
11 really bad postpartum. And since then, I just 
t 2 have no - I just have no interest in any drama, 
13 if I can call it, or anything that would make my 
14 life a little harder than I feel it is since I 
15 have postpartum since I gave birth two years ago. 
16 So I basically - long story short, I 
17 cut out client and friends that I feel are a 
18 little heavier, that need a little more care, that 
19 I was able to give before that I can't give since 
20 I gave birth. 
21 Q. Did you and Ms. Heard have a specific 
22 fa lling out that resulted in the end of your 

5 A. o. 
6 Q. Do you believe that Ms. Heard -- the 
7 purpose of Ms. Heard's call to you about a month 
8 ago was in relation to your testimony today in SP 
9 this case? 
10 MS. BREDEHOFT: Objection, calls for 
11 speculation. 
12 Go ahead. 
13 A. I don't know. 
14 Q. Did she tell you that she wanted vou to~ 
15 testify for her in dm case?f 
16 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
17 Go ahead. 
18 A. (o;° the nbone call, no. 
19 Q. Did Ms. Heard tell you that she had 
20 changed her number? 
21 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
22 Go ahead. 

92 

l A. No. 
2 Q. Did you find it strange that she had 
3 called you from a different number? 
4 MS. BREDEHOFT: Objection, leading and 
5 hearsay, fo undation. 
6 Go ahead. 
7 A. Strange? o. She probably knew I 
8 probably maybe would not have answered if it - if 
9 it was her number. 
10 Q. When did you first tell Ms. Heard that 
1 I you were no longer interested in -- in having her 
12 as a client and being friends with her? 
13 MS. BREDEHOFT: Objection. leading. 
14 Go ahead. 
15 A. That - that phone caU, about a month 
I ago. 
17 Q. That was the first time you told Ms. 
18 Heard that you were not going to be serving as her 
19 makeup artis t anymore or being a friend to her; is 
20 that correct? 
21 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
22 Go ahead. 
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93 

A. It wasn't said as exactly so. 
2 Q. How was it said? 

3 A. Well, I just told Amber that, you know, 

4 I wish her well and I just - just I have no 
5 interest in continuing a relationship, whether it 
6 is work-wise or friendshiJHvise. 
7 Q. And again, I'm sorry to keep harping o n 

8 this. But is there a specific rea on other than 
9 the birth of your child and the postpartum issues 

IO that you described? 
11 And you have my s incerest sympathies, 

12 Ms. lnglessis. 

13 A. Thank you. 
14 Q . Is there any specific reason other than 

15 that that you decided not to the pur- -- not to 
16 continue a relationship with Ms. Heard --

17 A. No. 
18 Q. -- both as a cLient and friend? 

19 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

20 Go ahead. 

2 1 A. No. 
22 Q. You testified earlier that you assumed 

I Ms. Heard called you from a d ifferent number 

2 because she would have a -- known that you 

3 wouldn't have p icked up. That indicates, to me at 

4 least, that Ms. Heard was aware that you had no 

5 interest in being her friend or continuing a 

6 working relationship with her prior to the phone 

7 call a month before? 

8 A. ~ ods head). 
9 Is that true? 
10 MS. BREDEHOFT: Objection, leading, 

11 foundation, hearsay. 

12 Go ahead. 
13 Calls for speculation, as well. ---

94 

14 A. I don't know what 1be thinks. You have 
IS to ask bertllll 
16 Q. Why did you think she -- she was calling 

95 

t answered if - if it came from her number. 
2 Q. And she would have had this infonnation 

3 before she called you a month ago? 

4 MS. BREDEHOFT: Objection, leading and 
5 hearsay, foundation. 

6 A. Well, we've had no contact in nearly two 

7 years, so I'm assuming that's why. 
8 Q. And why have you had no -- nearly no 

9 contact in two years? 

1 O A. For what I mentioned earlier, my - you 
11 know, my child is two-and-a-half years. So last 
12 time I saw Amber was probably two years ago. 
13 Because of that, I think, you know, friends - it 
14 fizzled out. It fizzled out. I don't thjnk -
15 nothing happened specifically before. It just 
16 fizzled out kind of the way it has. 
17 Q. So other than a phone call placed by Ms. 

18 Heard about a month ago, it's your testimony -- do 
19 I understand your testimony to be that you have 

20 yet to -- you have not spoken with anyone from Ms. 

21 Heard's legal team ahead of your deposition? 

22 A Correct. Correct. 

Q. Did you speak to any British lawyers 

2 ahead of your testimony in the UK? 
3 A. British lawyer? 

4 MS. BREDEHOFT: Leading, hear ay. 

5 Go ahead. I'm sorry. Go ahead. 
6 A. I don't - I do n't recall a British 

7 lawyer specifically. 

8 Q. Do you recall speaking to anybody ahead 

9 of your testimony in the United Kingdom? 

10 A. Yes. 

11 Q. Who did you speak with? 
12 A. Well, ahead o f the testimo ny in Londo n, 

13 we - there was a lawyer that was provided, I'm 

96 

14 assuming, by Amber Heard for her witness. Which 

15 at that time I too k advantage of to help me 

SP; lack 17 from a different number? 
18 MS. BREDEHOFT: Objection, hearsay, 

16 because I've never testify, I never been in co urt 

17 o f law. So I had communicatio n with - I do n't 

18 remem ber her name, and she was my lawyer for that 

19 trial. 
of pers. 

19 
know.; H 20 

fo undation. 
Go ahead. 20 Q. Did she -- did this lawyer tell you that 

2 1 A. What I said earlier, just because she's 21 she represented Ms. Heard in the UK proceeding? 

22 probably knowing that I - I might not have 22 MS. BREDEHOFT: Objection, leading and 

PLANET DEPOS 
888.433.3767 I WWW.PLANETDEPOS.COM 



30106

Transcript of Melanie Inglessis 
Cond«cted on February 2, 2021 

25 (97 to 100) 

1 

2 

3 

4 

i hearsay and confusing. 
! But go ahead. 

97 

i A. She wasn't. No. , 

j Q. Who did she tell you she represented? I 
5 , A. Amber's - Amber's witness, which would 

6 b~ me - I mean, I don't know who else she I 
I I 

7 represent, whether It is Rocky or IO or Josh, I 
' I 

8 have no idea. But to my understanding, she was a 
i ' 

9 lawyer who help Amber witness be prepared for the 
I I 

10 trial, 1 

11 ; Q. And what did she do for you to help i' 

12 prepare you for the trial? , 
13 MS. BREDEHOFT: Ms. - I 

! 14 A. So-
' 15 

16 

MS. BREDEHOFT: Ms, Inglessis, l'm going 

17 
to ·· I'm going to jump !n here with a prettyJ 
significant objection because you've 

1 
18 , testified that this person was your counsel 

19 and you're not represented here today. Anq 

20 Ms. Vasquez does not have the right to ask I 
21 you questions about your communications ~ith 

I I 

22 1 your attorney at that time. There's such a I 

: 
I thing as attorney-client privilege. And !hat 
2 is;your privilege and only you can agree to 
3 waive that. 
4 · So if you say-- do not want to waive 
5 ytiur privilege, then you do not have to; aruJ: 
6 you do not have to answer any questions abput 
7 yciur communications with your attorney. Rod 
8 frbm what l understand from your testimon.>1, 
9 that was your attorney. I 
IO So I just want you to know that because i 

98 

11 I don't want you to be taken advantage of 
12 because you're not represented here today. 

1 
13 i MS. VASQUEZ: Ms. Bredehoft, do you 
14represent Ms. Inglessis? J 

15 I Ms. Bredehoft, do you represent Ms. 1 

16 lnglessis? I 
17 I MS. BREDEHOFT: Ms. Vasquez, that \s an 
18 incredibly inappropriate question to ask me. 
19 I MS. VASQUEZ: It-- it's not l 
20 ! You are giving her advice on the record 1 

21 so: I'm asking you, do you represent Ms. : 
22 lnglessis? i 

99 

1 MS. BREDEHOFT: I believe that my 
2 ethical and professional requirements require 
3 me to not let another attorney take advantage 
4 ofan unrepresented person. 
5 I think it's wtethical and 
6 wiprofessional for you to be asking those 
7 questions. I would never ask those questions 
8 of an unrepresented person. I would never do 
9 that Not in 36 years of practice. 
1 O And you shouldn't either. 
11 BY MS. VASQUEZ: 
12 Q. Ms. Inglessis, does Ms. Bredehoft 
13 represent you in this deposition? 
14 A. No. 
15 Q. Okay. Ms. Inglessis, let me ask you 
16 some questions relating to the attorney that you 
17 spoke with in preparation for your testimony in 
18 the United Kingdom. 
19 Did -- was it your wtderstanding that 
20 this attorney represented you for purposes of your 
21 testimony in the United Kingdom? 
22 A. Yes. 

l00 

1 Q. Did you sign a retainer agreement with 
2 this attorney? 
3 MS. BREDEHOFT: I am going to object. 
4 This is -- this calls for attorney-client 
5 communications. 
6 Ms. Inglessis --
7 MS. VASQUEZ: The fuct that she signed a 
8 retainer agreement or didn't does not call 
9 for attorney-client communications. 
10 MS. BREDEHOFT: I •• I don't agree. 
11 Ms. lng!essis, you do not have to answer 
12 this question if you don't want to because 
13 she is asking you --
14 MS. VASQUEZ: Ms. Bredehoft, this is 
15 highly inappropriate. You do not represent 
16 this witness so you should -- you should not 
17 be instructing her to -- to answer my 
18 questions or not to answer my questions. 
19 If you have an objection to state on the 
20 record, you can state that, but your 
21 instructions are highly inappropriate. 
22 And I'm going to ask the court reporter 
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[ to please mark the transcript at this poiJ 1 

2 ' Ms. Inglessis has testified that you df 

3 not represent her, Ms. Bredehoft so yol 

4 instructions are inappropriate and I --

5 MS. BREDEHOFT: I have ethical ahd --

6 and .professional obligations and standatds 
I 

7 and I'm going to adhere to them till my dying 

8 day. I 
9 Ms. Inglessis, she is -- if she asks you 

10 ( questions that involve your attorney-c!icint 

11 : corrnnunications, you do not have to ans{ver 

12 ' them That's your choice. But you do not 

13 have to answer them ( 

14 And I have lodged an objection that you 

15 are calling for attorney-client 

16 : corrnnunications, Ms. Vasquez. 

17BYMS. VASQUEZ: 

IOI 

18 I Q. · Ms. Inglessis, did you sign any retainer 
19 agreement with this attorney from the UniteU 

20 Kingdom that represented you in connectioh with 

21 ydur testimony in the United Kingdom? 
22 i A. I do not wish to answer that. 

102 
I 1 
1 

MS. BREDEHOFT: Same objectior, calls 

2 [ for attorney-client privilege. 
3 BjYMS. VASQUEZ: 

4 1 Q. Did you pay any money to this attorney 
5 that represented you in the United Kingdoni in 

6 cdnnection with your testimony? ( 

7 [ MS. BREDEHOFT: Objection, thatjcalls 
8 : for attorney-client corrnnunication. 

9 MS. VASQUEZ: Elaine, your objec ions 

1 O are not well taken. I 
11 And I'm going to ask the court reporter 

12 i to please mark the transcript at this point 

13BYMS. VASQUEZ: I 
14 I Q. Ms. Inglessis, Ms. Bredehoft is not rour 
15 aJorney unless you choose to make her your 
16adorneyand that's going to change the-- th6 

17 cdurse of this deposition. I 
18 I I assume, your answer is that you refuse 
19 to

1 
answer whether you've paid any money fo this 

20 attorney that represented you in the United 
I 

21Kingdom? 
22 A Correct. 

1 Q. Do you recall the attorney's name, Ms. 

2 lnglessis? 

3 A I do not recall. 
4 Q. Ahead of your deposition today, did you 

5 review any documents? 

6 A ldidnot 
7 Q. And just to confrrm, you didn't speak 

8 with your attorney in the United Kingdom or Ms. 
9 Bredehoft or anyone that represents Ms. Heard 
IO ahead of your deposition today; correct? 

l03 

11 MS. BREDEHOFT: Object to the form of 

12 the question and leading. 

13 But go ahead. 

14 A Correct 
15 Q. Okay. Did you speak to anyone at all --
16 your husband, friends -- about your deposition 

17 today? 
18 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

19 A I'm not - did i speak to my husband 
20 about my deposition today? 
21 Q. Yes. 

22 A I told to my hnsband that at 9:00 I have 

1 a deposition so he can take my kid out, yes. 
2 Q. Okay. Did you speak to anyone else 
3 about your deposition today? 

4 
5 

6 

7 
8 
9 
IO 

A No. 
MS. VASQUEZ: Alex, may I please have 

you pull up Depp I, please. 

(Exlubit 29 was marked for 
identification and is attached to the 

transcript). 
Q. Ms. Inglessis, I believe you testified 

11 prior that you're here because of a subpoena; 

12 correct? 

13 A Corre~t. 
14 Q. All right. Do you recall-- first of 
15 all, have you ever seen what's marked as Inglessis 
16 29? Have you ever seen this document before? 

l04 

17 MS. VASQUEZ: And, Alex, if maybe you 

18 can scroll down. 

19 A I mean, this is a document that I 
20 have recognize. 
21 Q. Do you mind --

22 A I have the document that I was served 
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I 10s 
1 I mean, if the document I have here is the same. 

2 I mean, are you asking me, is this t1
1 

e 
3 eilact same document I have in my hand? 
4 I Q. Hold ou a quick second. 

5 / MS. VASQUEZ: Alex, do you mind going --

6 I scrolling up to the top, please. ! 
7 Q. Ms. Inglessis, do you have a docume~t in 

8 front of you that - that is a subpoena, a '. 

9 d6position subpoena? I 
10 : A. Correct. I 

' I 

11 1 MS. BREDEHOFT: Objection to the fonn of 

12 1 the question. ! 
13 Go ahead. 

14 A. But I'm assuming -
15 Q. Do you mind reading for me -

16 A. Hold on a minute. I 
17 First of all, you're asking me if I kniw 
18 w~at a subpoena is or what a subpoena isjnot. 
19 You're asking me legal questioIL I don't I now 

I 

20 what is a subpoena document or not. 
I 

21 ! Q. Okay. Okay. We'll -- we'll take it 

22 step-by-step. 

I 106 

I You've indicated, Ms. Inglessis, that i 
2 you have a document. Do you mind reading for 

3 us1-- I 
4 A. Correct I 
5 Q. In your possession relating to this 

6 deposition today; correct? 

7 · A. Well, there's 20 pages. Which one you 
8 want me to read to you? 
9 : Q. Let's read the first page of the I 
10 documents that you have in your possession. I 
11 MS. BREDEHOFT: Objection to the fonn of 

12 the question. 
I 

13 Go ahead. 

14 

15 
THE WITNESS: I am so confused. 

Superior Court of California, Amber i 
16 
17 

Heard, Petitioner, Case No. I 

I mean, I don't know. You want me to I 
18 add -- I am just confused right now. Whal do 

I 

19 you want me to read, the whole - the whole 

20 first page? 

21 BYMS. VASQUEZ: 

22 IQ. Do you mind --

1 A. Where is this leading? 
2 Q. Ms. lnglessis, it would make - make it 

3 a little easier if you just let me ask the 

4 questions and I will try to be a bit more clear 

5 foryou. 

6 Do you see a document that looks like 

7 the document that's on the screen? 

107 

8 MS. BREDEHOFT: Objection to the fonn of 

9 the question. 

10 Q. In that packet ofinfonnation that you 

11 received. 

12 A. I am looking right now. 
13 Q. I'll represent to you, Ms. Inglessis, 

14 this is what lawyers call a deposition subpoena 

15 for personal appearance. 

16 A. I don't have in my papers right now a 
17 SU - SUBP 45. I have a SUBP 40 in front of me. 
18 And I'm looking, I'm looking. 
19 Q. So looking at the SUBP 40 document --

20 A. Yes. Yes. 
21 Q. -- do you mind reading for me and 

22 telling me on the top left side of that Subpoena 

108 

I the name that appears there? 

2 MS. BREDEHOFT: Objection to the fonn of 

3 the question. 

4 Go ahead. 

5 Q. Under "attorney or party without 

6 attorney. 11 

7 A. So I have two S - SUBP 40. I was 
8 served twice somehow. 
9 So SUBP 40, attorney or attorney without 
10 attorney, Craig Jarnarian. 
11 Q. Okay. 

12 A. Gordon Rees. 
13 Yeah? 
14 Q. That's fine. 
15 And then the other Subpoena that you 

16 have, the other SUBP 40 document, do you mind 

17 reading for us the name of the attorney and law 

18 fmn? 

19 A. Craig S. - Craig J. Mariam, John P. 
20 Cogger, Kristin A. Blocher, Gordon Rees Scully 
21 Mansukhani, LLP. 
22 Q. Got it. 
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109 

l A. Okay. 
2 Q. Thank yo u very much, Ms. lnglessis. 
3 Do you recall ever receiving a ubpoena 
4 or -- in particular, this Subpoena that' marked 
5 on the screen marked as Ingles is 29 with the top 

6 left attorney finn being Brown Rudnick and Randall 
7 A. Smith and Camille M. Vasquez? 
8 MS. BREDEHOFT: Objection. 
9 Q. Do you recall ever receiving this 
IO subpoena? 
11 MS. BREDEHOFT: Objection to the fonn of 
12 the question, foundation, hearsay and 

13 leading. 
14 But go ahead. 

I 5 A. The only two piece of paper that I 
16 received are the two SUB 040 I have just talked -
17 I just mention. 
18 I would not have received omething that 
19 it would be in front of me. o I - somehow I got 
20 served twice. Somebody served me only one piece 
21 of paper and then the same guy came back a week 
22 later. I guess he forgot the other piece of 

110 

1 paper, where the Zoom meeting was on. So I got 

2 served here. But that - a ll I have here is all I 
3 have here. 
4 Q. All right. 

5 A. I have not received anything else. 
6 l mean, I'm not - I don't know what I'm 
7 supposed to look at. There's a service list. 
8 There is - but the front page - yeah. 
9 Q. That's okay, Ms. lnglessis. That's 
IO fine. I appreciate it. 
11 Did you reach out to any of tJ1e 
I 2 attorneys listed on either of tho e ubpoenas that 
13 you've read out when you received them? 

14 A. I'm sorry. Repeat the que tion, please. 
15 Q. Yeah, of course. 
16 I'll rephrase it. 
17 Do you recall reaching out or speaking 
18 with any of the attorneys that are listed on 
19 either of the subpoena fonns? 

20 A. one. o. 
21 Q. All right. 
22 MS. VASQUEZ: Thank you, Alex. 

111 

Q. Ms. Ingle is, do you recall ever being 
2 asked by anyone to co llect documents and produce 
3 them to Ms. Heard or Mr. Depp? 

4 A. o. 
5 Q. Okay. Other than your testimony in the 
6 United Kingdom, have you provided any other 
7 te timony in relation to Ms. Heard' allegations 
8 of abuse against Mr. Depp? 

9 A. Can you cla rify what - what is - is 

10 testimo ny a sta tement? 
11 Q. Let me be -- yes. Let me clarify fo r 
12 you. We'll -- we'll break it up. 
13 Other than your oral testimony that you 
14 gave in the United Kingdom, have you provided any 
15 testimony, in the form of written testimony or 
16 oral testimony, in relation to Ms. Heard's 
17 allegations of abuse against Mr. Depp? 

18 A. Yes. 
19 Q. Okay. What type of testimony did you 
20 provide? 

21 A. A statement, I believe it's called, with 
22 Amber - Amber's lawyer. 

112 

t When? My kid was Uke six months old so 
2 maybe two years ago. 
3 Q. Do you recall the name of Ms. Heard's 
4 lawyer that you provided a written statement to? 

5 A. I do not recall. 
6 Q. How did tJ1e written statement come about 
7 that you provided to Ms. Heard's lawyers? SP 
8 A. I believe Amber must have asked me if I 

9 could possibly go to a lawyer's office and make a 
10 statement of what I saw that day. 
11 Q. Do you have an independent recollection 
12 of Ms. Heard making that request of you? 
13 MS. BREDEHOFT: Objection to the form of 
14 tJ1e question and leading. 

15 A. What do you mean "independent"? 
16 Q. Do you actually remember Ms. Heard 
17 calling you and asking you to meet with her 
18 lawyers to draft a tatement in support of her 
19 allegations of abuse? 

20 A. I don't recall. 
21 MS. BREDEHOFT: Objection. 
22 THE WIT ESS: Sorry. 

L 

H 

F 
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113 115 

L MS. BREDEHOFT: That's aU right. 

2 A. I don't recall, but it must have been 

3 that way. How else - how else would I have gone? 
4 So I don't recall the exact call, but if - she 

5 must have asked me; if not, I would not have take 

6 the time to go to his office. 

I one visit? 

2 A. What do you mean "all"? 
3 Q. Did you speak with the attorney and did 

4 he draft the statement and did you review it and 

5 s ign it the same day? 

6 A. I don't recall -

L 

C 

7 Q. And to be clear, you d id go to an 7 
8 

MS. BREDEHOFT: Objection to the fo rm o f 

8 attorney's office that represented Ms. Heard to the question. 

9 provide a written s tatement; is that correct? 9 Go ahead. 

10 MS. BREDEHOFT: Objection, leading, IO A. I don't recall if it was the exact same 
11 

12 

hearsay, foundation. 

Go ahead. 

11 day or the day after or two days after. I don't 
12 recall. 

13 A. Repeat the question, please. 13 Q. Do you recaU communicating by e-mail 

14 Q. Yeah. 14 perhaps with this attorney in relation to the 

15 MS. VASQUEZ: Actually, April, do you 15 s tatement? 

16 mind having it read back? 16 A. Yes. 
17 THE COURT REPORTER: Happy to. Just a 17 MS. BREDEHOFT: Object to the form of 

18 moment. 18 the question. 

19 MS. VASQUEZ: Thank you. 19 Go ahead. 

20 (THEREUPON, the above-referred to 20 Q. Do you recaU making any changes to the 

21 portion of the Record was read back by 21 draft witness statement ahead of you s igning it? 

22 the Court Reporter). 22 MS. BREDEHOFT: Object to the form of 

11 4 

I MS. BREDEHOFT: Same objections. 

2 A. Correct. 
3 Q. How many times did you meet with Ms. 

4 Heard's attorneys in relation to your statement? 

5 A. Once. 
6 Q. And who drafted the statement for you? 

7 A. The - the lawyer firm I don't know. 

8 Q. Did they interview you ahead of drafting 

9 the statement? 

10 A. Correct. l physically went to his 
11 office. 
12 MS. BREDEHOFT: Objection to the form of 

I the question, it's leading. 

2 A. Yes. 

3 Q. What changes do you recall making. if 

4 any? 

5 A. r recall making changes about -- yo u 

6 know, what was very important for me in thi s saga 

7 is that I can only recall -- r can only say what I 

8 recal I exactly. I just didn't want to have words 

9 put in my mouth or statement, put things, because 

IO my text said I was there and I did not recall it. 

11 Once again, r know it's irrelevant to 

12 this case, but I bad really bad postpartum and my 

116 

13 

14 

the question. 

MS. VASQUEZ: I'm sorry, Elaine. 

13 memory has really gone AWOL. And so what 1 didn't 

14 want to do is -- because those -- those texts put 

15 Q. 1 -- 11nissed that answer, Ms. 15 mcthere,cvcnifldon't recall I'm going say I'm 

16 lnglessis. 16 going to be there. I just really wanted to 

17 A. I physically went to his office and we 17 recall -- to be able to write the statement 

18 did - we did a oral statement. We bad to - I 18 exactly what I recall and nothing else. 

19 don't know how you - your legal term We talked 19 And so when I went to see him and we 

20 and then he - he draft a statement and sent it to 20 start talking, you know, when he draft the 

2 t me and I reviewed it and signed it. 
22 Q. Did that aU happen in one day, in that 

2 1 s tatement, he put things in there that l didn't 

22 recall but he said. So I wanted him to make the 
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117 119 

1 statement reaUy short and exactly what I recall I A Yeah. I mean, it does look like it, 
2 so I could - when I get - you know, when r get 2 yes. 
3 subpoenaed or when 1- exactly like this, I could 3 Q. Do you have any reason to doubt that 
4 really be - remember what I remember and not the 4 this is the statement that was prepared by Ms. 
5 rest. 5 Heard's attorneys and that you executed some time 
6 Q. Okay. 6 in2019? 

7 A So I asked him to change it a couple of 7 A o. 
8 times to make it shorter and to make it - not 8 Q. Do you recaU, Ms. Ingles is, signing 
9 because Amber said I was there and Rocky said l 9 this by DocuSign? 
IO was there, that l must - must have been there. I 10 A Yes. I don't recaU DocuSign, but I -
11 don't - l didn't recaU bein there or - at 11 l - l did not go physically and give it to him 
12 certain events. that II why I asked him to 12 and I did not via mail so it must have been 
13 change it, untD I felt confident that when I ge 13 DocuSign, yes. 
14 lnteniewed by you I couldo a wbatl 14 MS. VASQUEZ: And, Alex, may I please 
15 remembernnUJll!!rtv. 15 have you scroU up. 
16 Q. Understood. 16 Q. Ms. lnglessis, I'm going to ask you 
17 Thank you, Ms. lnglessis. 17 to -- to look at paragraph 3 on the first page. 
18 And did you fee~ when you signed the 18 MS. VASQUEZ: Thanks, Alex. 
19 witness statement, that it accurately descnbed 19 Q. I think you just previously testified 
20 what you recalled from the incidents in question? 20 that there was a fact that was wrong in your 
21 MS. BREDEHOFT: Objection, leading, 21 Declaration. 
22 hearsay. 22 A Uh-huh. 

118 120 

Go ahead. Q. Turning your attention to paragraph 3, 

2 A. I do think that, yes. 
3 ow I realize the re was a - there was a 
4 error in the date, in the month I met Amber. 

2 do you see where you -- the Dec laration states, "I 
3 first met Amber Heard (Amber) in January of 2015 
4 at the Tnbecca Film Festival in New York. 

5 Because, l guess, we looked at Tribecca Film 
6 Festival and it was - l don't know if it - I 
7 guess, the date was wrong. Instead of April, it 
8 was May. 
9 But as far as my recollection of 
10 December 16, yes, it was accurate. 
11 MS. VASQUEZ: Alex, may I have you 
12 please pull up Depp 2. 
13 (Exhibit 30 was marked for 
14 identification and is attached to the 

15 
16 

transcript). 
MS. VASQUEZ: Thank you, Alex. 

17 Q. Ms. lnglessis, is -- I'm going to have 
18 Alex maybe just lowly scroll down. 
19 Ms. lnglessis, is this the Declaration 
20 that you recall drafting with Ms. Heard's 
21 attorneys maybe two years ago and that you 
22 ultimately s igned? 

5 Amber's normal makeup artist was unavailable and I 
6 was called to fill in." 
7 How is that statement inaccurate, Ms. 
8 lnglessis? 

9 A. I met Amber April of 201 5, not January. 
IO Q. And do you recall telling Ms. Heard's 
11 attorneys that you met her in January or do you 
12 recall telling them that you met her in April of 
13 2015? 
14 A. l don't recall. 
15 I recaU looking at pictures. l recaU 
16 trying to go get and find the exact month of the 
17 Tribecca Film Festival in 2015. And l recaU 
18 that's how we put the date in. But then as -
19 then as this dragged on, obviously, l couldn't 
20 have met he r in January of2015 because that's 
21 when she got married and I - I wasn't there when 
22 she got married. So then it was - then I looked 
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121 

1 at a better picture and it was April 20 I 5. 
2 So I'm not sure how this January came 

3 about. I don't know if we looked at some Getty 

4 Images with the wrong date on it or - I don't 

5 know. It's not the right date. It's April. 

6 Q. Do you recall when you realized there 

7 was a mistake in your Declaration? 

8 A. I realized it was a mistake in my 
9 Declaration, I think, when I started getting ready 

10 for the UK trial. Go - when I went - because, 
11 you know, I did the Declaration a nd I kind of - I 
12 did not - I mean, this has no impact in my life. 

13 It was focusing. And then when that - when I had 
14 to get - get ready for the UK trial, l guess, I 
15 had to read through this again and I was like, no, 
16 that doesn't sound right, it's January, not April. 
17 Q. Ms. Ingle sis, at the time this 
18 Declaration was drafted and you executed it, were 
19 you and Ms. Heard still on friendly tenns? 
20 Was she still your client? 
21 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

22 Go ahead. 

l A. Yes. 

2 MS. VASQUEZ: Alex, may I please have 

3 you pull up what's Depp 3, please. 

4 (Exhibit 31 was marked for 

5 identification and is attached to the 

6 transcript). 

7 MS. VASQUEZ: Thank you, Alex. 

8 Do you mind just slowly scrolling down 

9 just to give the -- give Ms. lnglessis an 

10 opportunity to just briefly review the 

11 document. 

12 Q. Ms. lnglessis, do you recognize this 
13 document? 

14 A. Uh-uh. o. 
15 Q. Okay. I'll let Alex continue scro lling 

122 

16 down slowly and see if maybe it triggers a memory. 
17 Ms. lnglessis, is it fair to say this is 
18 the first time you've seen this document? 

19 A. o, it's not fair to say so. 

20 I have - I receive so many documents in 
2 1 so many different shape a nd form I don't know 

22 what - what this particular document is. 

I 
2 

3 
4 
5 
6 

MS. VASQUEZ: Thank you, Alex. 
Do you mind scrolling all the way to the 

top? 
Q. Ahead of your testimony in the United 

Kingdom, Ms. Inglessis, do you recall a witness 
summary being prepared for your review? 

7 A. Sure. I don't know - yeah. ls that 

8 what it - is that a witness summary? 
9 Q. Well, perhaps, my question was 

10 confusing. 
11 Do you recall reviewing this document 
12 ahead of your testimony in the United Kingdom? 

13 A. I am reviewing a lot of documents. 
14 Was that part of the fiJe? Maybe. I 
15don't know. 
16 Q. But you don' t have an independent 
17 recollection of reviewing th.is witness summary 
18 ahead of your testimony in the United Kingdom; 
19 correct? 

20 A. Not - correct. Not particularly, no. 
21 Q. Okay. And do you recall --

22 A. Yeah. I'm just not sure what name -

1 was this given to me with the - with the file? 

2 Maybe. I don't know. 
3 But did I review a witness statement 

4 before? Yes, of course, I did. 
5 Is it that particular document that 
6 you're showing me? I have no idea. 

7 But I reviewed my witness statement 

8 before court, yes. 
9 Q. And when you're referring to your 
IO "witness statement," is it the previous exhibit 
11 that I just showed you or is it this Witness 
12 Summary of Melanie Inglessis? 
13 A. I think probably both. 
14 MS. BREDEHOFT: Objection, form, 
15 foundation, hearsay. 
16 Q. I'm sorry, I missed your answer, Ms. 
17 Lnglessis. 

18 A. Probably both. 
19 Q. Do you have an independent recollection, 
20 though, of reviewing this particular document 
21 ahead of your testimony in the United Kingdom? 

22 A. No. 
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I Q. Okay. And I assume, if you don't have 
2 an independent reco Uection of reviewing this 
3 particular document, you also did not help prepare 
4 this document ahead of your testimony in the 
5 United Kingdom; correct? 

125 

6 MS. BREDEHOFT: Objection to the fo1m of 

7 the question, leading. 

8 A. I don't know what you mean by "help". 
9 don't know what you mean by " help prepare". 
10 Q. Did you help draft this document? 

11 A. I don't know what you mean "help 
12 prepare." 
13 Q. Did you help draft this document? 

14 A. Did I? Did I personally draft it? 
15 Q. Yes. 

16 A. o. o. 
17 Q. And did you help an attorney draft this 
18 particular document ahead of your -- ahead of your 
19 testimony in the United Kingdom? 
20 MS. BREDEHOFT: I'm go ing to object to 
21 the extent that that would caU for Ms. 
22 Inglessis to reveal communications with her 

I 

2 

3 
4 

counse~ as that would be attorney-client 
privilege. 

But it's up to you, Ms. lnglessis. 

A. I - I - I'm just - I'm trying to 

126 

5 understand what you want and I'm just getting 
6 confused. 
7 1-1-1- l'mjust not ure. Did l 
8 draft this document myself? 10. 

9 Did I help draft? What does that mean, 
10 help draft? 
11 l just - I'm trying to understand. I'm 
12 trying to be professional and help you, but I'm 
13 just confused on what exactly you want me - like, 
141 don't understand. I'm sorry. 
15 Q. It's okay. And I apologize ifmy 
16 questions aren't clear. So I will be clear. 
17 Before today, you don't have any 
18 independent recoUection o f eeing this document; 
19 correct? 
20 MS. BREDEHOFT: Objection, leading, 

21 

22 

foundation. hearsay. 
Go ahead. 

A. I don't recall. 
2 Q. And that' what I mean, you don't have 

3 an independent recollection of ever seeing this 
4 document before today? 

127 

5 MS. BREDEHOFT: Object to the form of 
6 the question, asked and answered, lacks 
7 foundation, hearsay. 
8 Go ahead. 

9 A. I don't recall -
10 Q. Okay. 

11 A. - that document from the other 
12 document. Sorry. 
13 Q. Okay. Perfect. That's fine. Thank 
14 you. 
15 MS. VASQUEZ: Thanks, Alex. 
16 Q. Ms. lnglessis, the attorney that you 
17 testified earlier as isted you ahead of your 
I 8 testimony in the United Kingdom, was her name Anya 
I 9 Goldstein? 

20 A. Yes, it was. 
21 Q. And I know I'm going to get an objection 
22 from Ms. Bredehoft. 

I But, Ms. lnglessi , did you pay any 
2 money to Ms. Gold tein in connection with her 
3 representation of you a it re lates to your 
4 testimony in the United Kingdom? 

128 

5 
6 

MS. BREDEHOFT: I am going to object as 
that cal Is for attorney-client 

7 
8 
9 
10 
11 

12 

13 

communications. 
But that' up to you, Ms. lnglessis, 

whether you waive that pri vilege or not. 
MS. VASQUEZ: I'm -- I'm going to 

disagree, Elaine, that it cal Is for 

communications. 
Whether he actually paid money to an 

14 attorney is relevant, so I'm -- it doesn't 
15 cal I for attorney-client communi cations. I'm 
16 not asking how much money. l'm not aski ng --
17 I'm asking if he per ona lly paid money to 
18 thi s attorney or if Ms. Heard was the one 
19 that compensated Ms. Goldstein. 
20 MS. BREDEHOFT: Her -- her 

1

21 communications with her counsel and her 
22 arrangements with her counsel are part of her 
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' I 
1 attorney-client connnunications and, 
2 thbrefore, are privileged. 

129 

3 ! Now--
4 I MS. VASQUEZ: Okay. And, again, it's 
5 in:ippropriate for you to be making these I 
6 o~jections and instructing the witness not to 
7 ariswer and coaching the witness not to anslver 
8 qtlestions that I disagree with. I 
9 I MS. BREDEHOFT: Okay. Can we -- can I 
IO talk again or are you going to interrupt me 
11 again? 
12 I MS. VASQUEZ: Elaine, this is mypor~on 
13 of the deposition, but you feel the need to I 
14 taik a lot so go ahead. i 
15 MS. BREDEHOFT: Well, the record wlill 
16 speak differently. 
17 1 But, in any event, I'm permitted to 
1810:dge an objection. I objected on the basis I 
19 of attorney-client connnunications. . 
20 ! But I did not coach, nor do I instruct 1

1 21 Ms. Inglessis, nor do I represent her. But 
22 slie is unrepresented here and that's why I I 

' I 130 

1 : have indicated that those are objections) 
' ' 2 ! they're valid objections, and it's up to !Vls, 

3 ! Inglessis, however she wants to handle it 
' 4 But I do not want her to be taken 

5 advantage of when she's unrepresented. 
6 ; MS. VASQUEZ: And I don't want her 
7 ' coached, let alone by somebody that isn't her 
8 ; attorney. I 
9 Q. Ms. lnglessis, do you need the question 
IO read back or are you refusing to answer? I 
11 A. I'm refusing to answer. I 
12 I Q. Okay. I believe it was your ' 

' ' 13 testimony-- and I'm going to try to wrap this up. 
14 I I believe it was your testimony, thou@!, 
15 thkt it was your understanding Ms. Heard provided 
16 arl attorney for you in connection with your '1 

17 te timony in the United Kingdom; correct? 
18 MS. BREDEHOFT: Objection, leading and 
19 foundation. I 
20 Q. Previously testified. I 
21 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

' 22 Go ahead. , 

131 

1 A. Correct. 
2 Q. Okay. Thank you. Move on from that. 
3 I know Ms. Bredehoft asked you earlier. 
4 Do you recall the fll1lt time you met Mr. Depp? 
5 A. The first time I - I met Mr. Depp? 
6 Q. Yes. 
7 A. Yeah. I - Ithlnk it was atthe 
8 penthouse. I came to see Amber. I'm not sure the 
9 month. It mu.st be somewhere in 2015, not long 
10 after I met Amber. I just came to the penthouse 
11 and he was there. 
12 Q. And what was your impression of him, 
13 when you first met him? 
14 A. I don't know if you're talking about-
15 I can't hear you. 
16 Q. I think there's a bit ofa delay 
I 7 actually. 
18 A. Frozen. 
19 Q. Yeah. I'm having -- you keep freezing, 
20 Ms. Inglessis, and there's a bit of a delay. 
21 A. Yes. Same here. 
22 MS. VASQUEZ: Is everyone experiencing 

132 

1 this technical difficulty? 
2 THE WITNESS: Now it seems to be back 
3 on. 
4 REMOTE TECHNICIAN: This is Alex, the 
5 tech speaking. Yes, 1-- Zoom is telling me 
6 !hat Ms. Inglessis's internet connection 
7 is -- is a little bit unstable unfortunately, 
8 buL .. 
9 MS. BREDEHOFT: Nobody wants to hear 
IO their internet is uostable. 
11 THE WITNESS: I can move to another, 
12 maybe. Well, I don't want to move too much. 
13 MS. VASQUEZ: You're frozen again, Ms. 
14 lnglessis. At least to me. 
15 MS. BREDEHOFT: Camille, how much do you 
l6have left about, roughly? 
17 MS. VASQUEZ: Idon'tknow. I--I-· 
18 why don't we take a -- maybe a ten-minute 
!9break 
20 MS. BREDEHOFT: That's what I was going 
21 to say. 
22 MS. VASQUEZ: And maybe the internet 
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133 

I w ill be back a li ttle better. I A. No. 
2 I' m sorry, Ms. lngless is , you're 2 Q. Did you ever sec Mr. Depp yell at Ms. 

3 absolute ly frozen. 3 Heard? 

4 THE VIDEOGRA PHER: Okay. So it is 2:33 4 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

5 p.m We go off the record. 5 A. No. 
6 (A recess was take n). 6 Q. Did you ever see him kick Ms . Heard? 

7 TH E VIDEOGRAPHER: It is the beginni ng 7 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

8 o f video nwnber three of the testimony of 8 A. No. 
9 Me la nie Lnglessis. It is 2:4 6 p.m We are 9 Q. Did you ever see Mr. Depp throw an 

IO back on the record. I'm sorry. 10 object at Ms. Heard? 

11 BY MS. VASQ UEZ: 11 MS. BREDEHOFT: Objectio n, leading. 

12 Q. Ms. Lnglessis , I be lieve there was a 12 A. No. 
13 questi on pending be fore the break. 13 Q. Did you ever see Mr. Depp s lap Ms. 

14 MS. VASQUEZ: And , April, do you mind 14 Heard? 

15 reading back the question? 15 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

l6 THE COURT REPORTER: Of co urse not. 16 A. No. 
17 Just a moment, please. 

l 8 (THEREUPO , the above-referred to 

19 portion of the Record was read back by 

2 0 the Court Reporter) . 

2 1 Q. Ms. lnglessis , w hat was your impress ion 

22 of Ms. De pp whe n you first met? 
134 

t A. Lovely. 
2 Q. You thought he was lovely? 

3 A. Yeah. 
4 Q. Was each o f -- well, let me ask a backup 

5 question. 

6 Did you interact with Mr. Depp -- how 

7 many times did you interact with Mr. Depp? 

8 A. Through - you mean aU in aU? 
9 Q. Yes. The entirety of your interac tions. 

LO How many were there, approximately? 

17 Q. Punch her? 

18 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

19 A. No. 
20 Q. Did you ever see Mr. Depp kick Ms. 

2 1 Heard? 

22 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

1 A. No. 
2 Q . ls it fair to say, Ms. Tnglessis, that 

3 you never saw Mr. Depp be physically abusive 

4 towards Ms. Heard? 

5 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

6 A. Correct. 
7 Q. And you never saw Mr. Depp cause any 

8 injuries to Ms. Heard; correct? 

9 MS. BREDEHOFT: Objection. lead ing, 

IO hearsay, foundation. 

135 

136 

t I A. Five, maybe - maybe - maybe - less 
12 than ten, maybe. I don't. .. 

11 A. Did I ever saw him causing any injuries? 
12 o. 

L 

L 

L 

L 

L 

L 

L 

L, F, H, 

R 

13 Q. And would you describe all your 13 Q. And so any injuries that you claim to F H 
> I I 

14 interactions with Mr. Depp as, quote, "lovely"? 14 have seen on Ms. Heard, you don' t know, one way or R 

15 A. Yes. 15 the other, how they were caused ; correct? 

16 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 16 MS. BREDEHOFT: Objection, leading, 

17 Go ahead. 17 foundation and hearsay. 

18 A. Yes. 18 Go ahead. 

19 Q. Did you ever seeMr. Depp ac t in a 19 A. Correct 
20 vio lent manner? 20 Q. T he only source o f information is from L 
2 1 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 2 1 Ms. Heard ; correct? 

22 Go ahead . 22 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
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Go ahead. 

2 A. Correct. 

3 Q. Okay. Do you remember the first time 

4 Ms. Heard told you that Mr. Depp was physically 

5 abusive towards her? 
6 A. l do n't recall the exact time o r day o r 

7 the exact time, no. 

8 Q. Do you recall the incident that Ms. 

9 Heard described for you when she first told you 

IO that Mr. Depp was abusing her? 
11 A. I mean, the two incidents that I recall, 

137 

12 where Amber to ld me that M r. Depp was abusive to 

13 her, was the - l do n't know in what -- which 

14 order, but l am assuming December, the James 

15 Co rden, and then May 2016, the -- the -- the other 

16 incident. So o ne is the end of December and then 

17 one in -- in -- in May, 201 6, l believe. Yes. 

18 Q. So do you recall having numerous 

19 conversations with Ms. Heard about Mr. Depp 

20 abusing her? 
2 1 A. Yes. 

22 Q. Which -- besides the two incidents, the 

1 December 2015 and the May 2016 incidents, any 
2 other incidents that you remember Ms. Heard 

3 describing for you? 

138 

I the m. 

2 Q. l 'm going to ask you a little bit more 
3 about that specific incident. 

4 Do you recall -- well, did Ms. Heard 
5 have Mr. Depp on speaker phone in front of you 

6 during that fight that they were having? 
7 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

8 A. No. No. 
9 MS. BREDEHOFT: Go ahead. 

10 A. No. 
11 Q. Did you hear Mr. Depp and Ms. Heard 

12 having a fight on the phone? 

13 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

139 

IC 

14 A. I w as there. 
15 MS. BREDEHOFT: I'm sorry. H; F/1 , ; SP; 
t 6 Go ahead. lack cf pers. 

17 A. I was there. I w as present in the room. knm i1. 

I 8 Q. And -- but just to confirm, could you 
19 hear Mr. Depp's voice? 

20 A. No. 
2 1 Q. Okay. So fair to say that the only L 

22 voice you heard was with Ms. -- was Ms. Heard's; 
140 

I correct? 

2 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

3 A. Correct. - "----

4 
IC; H; 

5 abuse early on. 

A. Well, no t always physical. Some mental 4 Q. Okay. And so you don' t know what she --

5 what Mr. Depp said to Ms. Heard on that phone L 

F/A; SP; 6 I remember -- I think the first incident 

7 that is in my mind is -- so I met Amber in April. 

8 I do believe we did a press tour for M agic Mike 

9 that summer. The date, I'm not exactly sure. And 

10 we were in Amsterdam, I do believe, o r London. 

6 
7 

8 

9 
10 

call; correct? 

MS. BREDEHOFT: Objection, lead ing. 
- =-, 

Go ahead. 

A. C orrect 

Q. I believe you described it as -- and H; F/, f\; s 
11 And I was getting her ready for the premier. And 11 maybe l'm misstating yo ur testimony, as mental lack C f 

P· 
' 

lack of 

pers. 

know. ; 

vague & 
ambig. 

12 she and Mr. Depp were having a huge fight o ver the 12 ab use. Is that a fair description of what you pers. know. 
13 phone. 13 thought Mr. Depp was doing to Ms. Heard on that opin on 
14 I remember clearly because she was 14 phone call '? 
15 already made up to walk the red carpet and she end 15 A. Correct. 

16 up crying and was in such a - s he was in a really I 6 Q. And why do you say that? 
t 7 bad state because -- and 1 had to redo the makeup 17 A. Bec ause s he was extremely distressed 

18 and touch her up to walk. 18 that day, tha t time and then w e ta lked a little 

19 So that was my first clear memory of 19 further a fter the phone caU of what had 

20 some kind o f -- I don't know if -- you know, I 20 tra ns pired and why - w hy they we re fig hting . 

21 don't know if you g uys -- ho w yo u - some kind of 21 Q. And what d id Ms. Heard tell you as to 

_2_2_fi_1g_h_t_b_e_tw_e_e_n_t_h_em_ q_u_i_te_-_-_a_b_a_d_fi_1g_h_t_b_e_t_,v_ee_n _ _ __,,_22_ 11_,e_r_e_as_o_n_s_t_he_y_w_ er_e_fi_1g_h_ti_ng_an_d_w_h_a_th_a_d ____ _, IC 

PLANET DEPOS 
888.433 .3767 I WWW.PLANETDEPOS.COM 



30117

Transcript of Melanie Inglessis 
Conducted on February 2, 2021 

36 (141 to 144) 

HC; F/A; 
SP; lack o 
personal 
know. ; 
opinion 

141 

I transpired? 

2 
3 

4 

5 

A. That time specifically, if I recall 
correctly, was about her taking roles with other 
lead - lead men and how jealous he was and -
yes. ln that realm, about jealousy. 

6 
7 

8 
9 

Q. But again, you didn't hear what Mr. Depp 

said or didn't say to Ms. Heard on that phone 

call; correct? 

A. Correct. 
10 Q. So any impression you have of that phone 

LL call between Mr. Depp and Ms. Heard is from what 

12 Ms. Heard to ld you; right? 

13 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

14 Go ahead. 

15 A. Correct. 
16 Q. Do you recall any other occasions where 

17 you witnessed a fight between Mr. Depp and Ms. 

18 Heard or heard about an inc ident o r a fight 

19 between Mr. Depp and Ms. Heard? Other than the 

20 three that we've now disc ussed . 

21 A. I wouJd say every time. I wouJd say 
22 that during my friendship with Amber, before she 

142 

IC; H; 1 files for divorce, which - I mean, timeline, I 
F/A; SP; 2 don't know a year, maybe a year and a half. It 

lack of 3 was all - it was always - it was always some 
4 conflict, some tight, some - some physical 

personal 
5 fights, some verbal fights, some kind of problem, 

know.; 6 some kind of - there's always. It always was a 
opinion 7 problem - proble matic - it was a very consuming 

8 for me - it was all consuming about that 
9 relationship. It was a very consuming friendship. 
10 ln the end, that's why I decided not to continue 
Hit 
12 Q. But you, yourself, Ms. Jnglessis, didn't 

13 witness any of these altercations, fights , 

14 arguments; correct --

15 A. Correct. 
16 Q. -- between Ms. Depp and Ms. Heard? 

17 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

18 A. Correct. 
19 Q. So fair to say that this all-consuming 

20 description of their arguments, theirs meaning Ms. 

21 Depp's, Ms . Heard's arguments or d isagreements , 

22 fights, that all came from Ms. Heard; con·ect? 

I MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

2 Go ahead. 

3 A. What do you mean "that all came"? 
4 Q. You never witnessed anything yourself 

5 personally? 

6 A. Correct. 
7 MS. BREDEHOFT: Leading. 

8 Q. So any descriptions of any fights or 

9 physical o r emotional or disagreements were a ll 

10 described by Ms. Heard? 

1 L MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

12 Go ahead . 

l3 A. Correct. 
14 Q. I think you testified that you 

15 interacted with Mr. Depp less than ten times. 

L6 When you d id interac t with Mr. Depp, was 

17 Ms. Heard present eac h o f those times? 

18 A. All o f those times. 
19 Q. Okay. How did you observe the way Mr. 

20 Depp would treat Ms. Heard in your presence? 

2 1 A. Fine. 
22 I mean, differe nt incident, different 

1 time, but always fine. 1 - yeah. Yeah, fine. 
2 Q. Did yo u think that he was sweet towards 

3 Ms. I leard? 

143 

144 

4 MS. BREDEHOFT: Objection, leading and 

5 

6 
7 

calls for speculation, hearsay. 

A. Not particularly, no. 
Q. Did you find him particularly loving 

8 towards Ms . Heard? 

9 A. Not particularly, no. 
10 Q. How would you describe his general 

L l demeanor, then. arow1d Ms. Heard? 

12 A. It depends. 
13 You know, a couple of incident we - he 
14 was working, performing at the Grammy's so, 
15 therefore, the interaction was minimal. Other 
16 times we were in Venice both getting ready. 
17 I've never really encountered them being 
18 very intimate. Maybe once or twice at a dinner. 
19 We spent Thanksgiving together and Amber's 
20 birthday dinner together. But - yeah. 
21 I mean, fine. Like nothing - nothing 
22 came out of - nothing comes out in my mind 
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145 

I Q. Okay. And during these interactions having any type of disagreement or fight that 
2 evening? 

147 

2 with Mr. Depp and Ms. Heard, at that time you were 

3 aware that Mr. Depp allegedly was abusing Ms. 3 A. Disagreement, maybe, like a -- like - H; F/ ; SP; 
4 Heard; correct? 
5 A. Well, most of -- most of the interactio n 

H; F/A; 6 that I had n as to,,ards the end of 2015, right, I'm 

SP; lack 7 assuming, so I was not fully aware yet of, I 

of 8 guess, the - the serio usness of -- of - of -- of 

personal 9 their fight, if I can say so. 

know. 10 I think - you know, most of the time I 
11 saw them together was towards the end of December 

12 5th -- towards - before December 15th, so 

13 Thanksgiving, that time. And Amber's, I think, 

14 birthday. l 'm getting confused ,tith it. So the 

15 few times that I san Mr. Depp nas bcfo re I 

16 understood the seriousness of - of their fight. 

17 Q. And your understanding, again, came from 
18 Ms. Heard only; correct? 

19 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
20 A. Well, Ms. Heard and some of her friends, 

2 1 yes. 

22 Q. Who were some of her friends? 

1 A. Rocky, Raquel Pennington, iO TilJett. 
146 

2 I'm - I'm not sure how you pronounce it. Josh 
3 Drew. The people that were living - her sister, 
4 Whitney. Those were the core group. 
5 Q. You said you spent Thanksgiving with Mr. 

6 Depp and Ms. Heard. Was that in Thanksgiving 
7 November 20 15? 

8 A. Yes. Correct. Because they were 
9 divorced by May of 2016, so yes. 
IO Q. How would you describe that evening? 

11 A. Awkward. 
12 Q. Why? 

13 A. Because Marilyn Manson was there. 
14 Q. Did you know Marilyn Manson? 

15 A. o. 
16 But it just was an awkward Thanksgiving 
17 sitting there. It was quite intimate. So 
18 sitting - yeah, it was just awkward. He's an 
19 awkward - he's just an awkward being and he's 
20 just awkward to be around. So it was - it was an 
21 awkward evening. 
22 Q. Do you recall Mr. Depp and Ms. Heard 

4 yeah, like a disagreement. lack f 
s Fight I thin k came later when we were pers. know. 
6 already gone. 

7 Q. What do you mean by that? 

8 A. Well, I mean, there was -- yo u know, it 

9 was such a small, intimate surrounding that you 

10 pick up on things. A nd so like I could tell that 

11 it was -- it was awkward. It was just awkward. 

12 I think Mr. Depp and Mr. Manson 

13 disappeared for awhile. Then everybody was at the 

14 table so they was wondering where they were. Just 

15 awkward. But that - that just the o pposite, I 

16 was j ust happy to be having Thanksgiving. 

17 Q. I believe you testified previously that 

18 the fight came later. What fight are you 

19 referring to? 
20 A. l'm assuming a fight that Amber told me 

21 happened later. 

22 Q. Do you recall -- I'm sorry. 
148 

1 A. 1 don't recall. H; F/ 
2 One of the many fights that happened. lack o 
3 I don't recall exactly what happened know. 
4 that evening, but I'm pretty sure they had a cumul 
s fight. 
6 Q. And you're pretty sure they had a fight 

7 because Ms. Heard to ld you after the fact that 

8 they had a fight; con·ect? 

9 A. Correct. 
10 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

11 A. Correct. 
12 Q. Because you were -- you d id not witness 

13 Mr. Depp or Ms. Heard having any type of light the 

14 evening o f Thanksgiving; correct? 
15 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
16 Go ahead. 

17 A. Correct. 
18 Q. Do you recall Mr. Depp's son, Jack Depp, 

I 9 being present at Thanksgiving? 

20 A. Yes. 
21 Q. Okay. Was his daughter, Lily-Rose, 

22 there as well? 

; SP; 

pers. 

L 

PLANET DEPOS 
888.433.3767 I WWW.PLANETDEPOS.COM 



30119

Transcript of Melanie lnglessis 
Conducted on Februa,y 2, 202 l 

38 (149 to 152) 

149 

1 A. Hmm. I don't recall. 

2 Q. Okay. 

3 A. But I re- - I recall Jack specifically. 
4 Q. Do you recall Ms. Heard drinking on 

5 Thanksgiving? 

6 MS. BREDEHOFT: Objection, leading and 

7 hearsay, relevant, foundation. 

8 A. Sure. Yes. 
9 Q. Do you recall her drinking excess ively? 

10 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

II Go ahead. 

l2 A. No. 
13 Q. Do you recall Mr. Depp drinking 

14 excessively? 

15 A. o. 
16 Q. Other than the December 15th incident in 

17 2015, Ms. lnglessis, did you ever-- did Ms. Heard 

18 ever ask you to cover up any injuries she claimed 

I 9 were a result of Mr. Depp's abuse? 

20 MS. BREDEHO FT: Objection, leading. 

2 1 Go ahead. 

22 A. I don't recall, no. 
150 

I Q. You'd agree with me, though, Ms. 

2 lnglessis, that being asked by a client to cover 

3 up bruises, cuts would stick out in your mind, 

4 though; right? 

5 MS. BREDEHOFT: Objection, lead ing. 

6 Go ahead. 

7 A. o, not - depends. 
8 o, not really, no. I don't - I 

9 don't - I don't think that's a fair statement, 
l0no. 
11 Q. Bruises and cuts as a result of domestic 

12 abuse, that wouldn't stick out in your mind? 

13 MS. BREDEHOFT: Objection. 

14 A. Well, you' re leading me the wrong way. 
15 There's different kind of cuts and 
16 there's different l<lnd of injuries, you know. 
17 Yeah, there's different injuries and - so yeah. 
18 MS. VASQUEZ: Alex, may I have please 

19 have you bring up Depp Exhibit 4, please. 

20 And, Alex, can I have you scro ll down to 

21 the pages that reflect 1980. Page 1980 and 

22 1981 . Perfect. Thank you. 

151 

I BY MS. VASQUEZ: 

2 Q. So, Ms. lngless is, tum your attention 

3 to December 15th, 2015. I believe you testified 

4 that -- well, actually, I -- I don't remember your 

5 testimony exactly so let's clean it up. 

6 Is this a -- a fair and accurate -- does 

7 this document fairly and accurately depict your 

8 testimony from the United Kingdom? 

9 MS. BREDEHOFT: Objection, improper use 

10 ofa deposition or prior testimony and also 

11 hearsay and leading. 

12 A. Okay. So do I need to answer? 
13 You asking me if I think that this is 
14 accurate to what I remember? 
15 Q. To what you remember tes tifying about in 

16 the United Kingdom. 

17 MS. BREDEHOFT: Same objection. 

18 Q. I will repre ent to you, Ms. lnglessis, 

19 this is a transcrip t that was prepared of your 

20 testimony and the questions that you were asked in 

21 the United Kingdom. 

22 A. Yeah. 
152 

I Q. So if you --

2 MS. BREDEHOFT: Excuse me. Same 

3 objection, improper use ofa deposition or 

4 prior testimony, hearsay a nd foundation as 

5 well as leading. 

6 Go ahead. 

7 MS. VASQUEZ: Thank you. 

8 A lex, if you could scroll down to line 

9 21. 

10 Q. Ms. lnglessis --

11 A. Uh-huh. Yeah. 
12 Q. -- f'm going to ask you to read from 

13line21. 

14 A. Okay. 
15 Q. So on December 20 15, it is the day the 

16 James -- the day before James Corden, which was 

17 December 16th, I am havi ng a Ii ttle trouble 

18 exactly remember the day, the December 15th event. 

191 am going to tell you w hat I remember. I was 

20supposed to go bowling w ith my husband. I was 

1

21 supposed go bowling with Amber by my house I do 

22 believe around 8:30 or 9. And she never showed 
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155 

I up. So that was that. I went back home. She did 

2 send a text around I 0, I 0:30. I am ure you will 

I on Amber Heard that evening: correct? L, H,F 

3 have in your fi les. She asked me -- I asked if 

4 she was okay. She said no, not really, Johnny 

5 came 10 talk, you know, and we had a fight and he 

6 beat on me and so on and so on and so forth. I 
7 said to her, do you need for me to come? She said 

8 yes. So I came to the penthouse on December 15th. 

9 Do you want me to read the whole thing? 

IO Q. o. That's fine. 

I I Ms. lnglessis, do you have an 

12 independent recollection of going to the penthouse 

13 in downtown Los Angeles on December 15th, 20 15? 

14 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

15 Go ahead. 

2 MS. BREDEHOFT: Objection. 

3 A I don't recalJ seeing any injuries. 
4 Q. Okay. 

5 MS. BREDEHOFT: Objection, leading, and 

6 hearsay, and foundation. 

7 Go ahead. Go ahead. Now you can 

8 an wer. 

9 T HE W ITNESS: I' m sorry. 

I O A I don't recall seeing any injuries on 
11 Amber that day, that night. 
12 Q. Okay. Do you recall if Ms. Pennington 

13 was at the penthouse that evening? 

14 A Yes. 
15 Q. Do you recall if anybody else was at the 

IC; F/A; 16 A. I have an independent - I have an 
SP; lack 17 independent recollection or going to the penthouse 

18 befo re one or the incident. And at the time I 

16 penthouse that evening? 

17 A l don't recall 

of pers. 

know. 

F/A; SP; 

lack of 

pers. 

know. 

L,H, F/A 

18 Q. But you do remember Ms. Heard being 

19 '"asn't - I couldn't recall if it nas the day 19 there and Ms. Pennington; correct? 

20 before the J a mes Corden or the day befo re the run 20 A Correct. 
21 incident, so. What hap- -- and tha t is when I 2 1 Q. All right. Did you take any photographs 

22 made sure I needed to remember that it was the day 22 of Ms. Heard the evening of December 15th, 2016? 1--------------------1------~ I~ 

I 
2 
3 
4 
5 
6 

before December 16th whe re - yes. 
Does that make sense? 
So I knew I had come a day before -

a - a day before one of the two biggest fight 
that - you know. And I wasn't sure if it was 
that day or that day. But it \\ as December 15th. 

7 Q. And sitting here today. you're s till no t 

8 sure if you went to the penthouse on December 

9 15th, 2015, or if it was the day before the May 

10 incident in 2016'? 

11 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

12 Go ahead. 

13 A. Well, now that I'm sure because I got -
14 I found my text. You have my text. Right? So it 
15 is -
16 Q. Well -- sorry. Go ahead. 

17 A I mean - I mean, 1 know, I get it, but, 
18 yes, I went to - I went to the penthouse on 
19 December 15th. 
20 Q. Okay. And when you went to the 

2 1 penthouse on December 15th, I believe you 

22 le tified before that you didn't ee any injuries 

1 A No. 
2 Q. Do you recall being present when any 

3 photographs of Ms. Heard were taken on December 

4 15th, 2015? 

5 A I don't recall. 
6 Q. Do you remember being present when 

7 photographs of Ms. Heard's injuries were taken on 

8 December 16th, 2006 -- 2015? 

9 A No. 
10 Q. And did you take any pictures of Ms. 

11 Heard and her injurie on December 16th, 2015? 

12 A No. 
13 Q. So I don't want to take up the time of 

14 showing you all the photographs Ms. Heard -- or, 

15 excuse me, Ms. Bredehoft showed you earlier today, 

16 but there were a number of exhibits. I think I 

17 marked them as Exhibits 14 through 20 -

18 A Right. 
19 Q. -- that you were shown earlier this 

20 morning. L 
21 Just to confirm, you didn't take any of 

22 those photographs; correct? 
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157 

I MS. BREDEHOFT: Objection, lead ing. 
2 Go ahead. 
3 A. Not on my phone. Not with my phone. 
4 And I do not recall taking Amber's or Rocky's 
5 phone to take those pictures, no. Definitely not 
6 with my phone. 
7 I do not recall taking physically myself 
8 this picture, no. I don't recall. No. 
9 Q. Do you recall photographs -- those 
10 photographs being taken of Ms. Heard in your 
11 presence? 
12 A. I don't recall. 
13 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
14 Q. So just to be absolutely clear, on 
15 December 15th and December 16th, you don't recall 
16 any photographs being taken in your presence --
17 MS. BREDEHOFT: Objection. 
18 Q. -- of Ms. Heard? 
19 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

20 A. Correct. 
21 Q. Okay. On the night of December 15th, 
22 20 15, do you recall Ms. Heard showing you the hair 

158 

I that was allegedly missing from her head? 
2 MS. BREDEHOFT: Objection to the form of 
3 the question, including leading. 
4 A. I don't recall. 
5 Q. I think your previous testimony -- we 
6 should just go back to it. 
7 
8 
9 

MS. VASQUEZ: I'm sorry, Alex. Exhibit 
4 again, Depp Exhibit 4. 
Q. On page 1982, line 16 through 18. Ms. 

10 lnglessis, do you remember testifyi ng in the 
11 United Kingdom in response to the question: 
12 "QUESTION: What did she say to you had 
13 happened that night?" 

And your testimony was: 
"ANSWER: She said that Johnny and her 

had a fi ght. And the main thing that sticks 
in my mind that I remember is about an 
incident in the bed. She said he tried to 
suffocate her. 

159 

I felt he tried to kill her that night; and she 
2 said he dragged her by her hair. And that is 
3 what [ remember on that night." 
4 Do you remember testifying --

5 A. Yes. 
6 Q. -- in the United Kingdom? 
7 A. Yes. 
8 Q. Okay. Did you suggest to Ms. Heard that 
9 she be seen by a doctor as a result of this 
IO altercation with Mr. Depp? 
11 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
12 A. I don't recall. 
13 Q. I'm sorry, I -- Ms. Bredehoft--
14 A. l don't recall. 
15 Q. Do you recall Ms. Pennington suggesting 
16 that Ms. Heard be seen by a doctor or a nurse? 
17 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
18 A. I don't. LINES 18-22: L 

19 Q. Do you recall anybody calling one of Ms. 
20 Heard's nurses or doctors to do a concussion check 
21 on Ms. Heard the evening of December 15th, 2006 --
22 2015? 

160 

l MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

2 A. I don't. 
3 Q. But fair to say, you didn't call one of 
4 Ms. Heard's doctors or nurses to do a concussion 

5 check on Ms. Heard on December 15th, 20 15; 
6 correct? 
7 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

8 A. Correct. 
9 Q. Do you recall how long you stayed at the 
IO penthouse on December 15th, 2015? 
11 MS. BREDEHOFT: Objection, asked and 
12 
13 
14 
15 

answered. 
Go ahead. 

A. No. 
Q. Do you recall spending the night at the 

16 penthouse? 
17 A. I would not have - l would not have 
18 spent the night there, no. 
19 Q. And just to -- now, going to December 
20 16th, 2015, I believe your testimony was that 

14 
15 
16 
17 
18 
19 
20 
21 
22 

"QUESTION: Tried to suffocate her? 
"ANSWER: Those were her words, yes. 

tried to suffocate her with a pi llow. She 
He 21 you -- you arrived to the penthouse on December 

22 16th, 2015, after Ms. McMillan was already there; 
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161 

1 correct? 

2 A. Correct. 
3 Q. Okay. Do you recall if Ms. Heard had 

4 any makeup on before you arrived to the penthouse 

5 on December 16th, 2015? 

6 A. I don't recall. 
7 Q. Would it be normal for Ms. Heard to have 

8 makeup on her face before you arrived to do her 

9 makeup ahead of an appearance? 

10 MS. BREDEHOFT: Objection, leading, 

11 foundation. 

12 Go ahead. 

13 A. It would be normal for Amber to have 
14 concealer on, a little - a little of that tint 

I 
2 

3 

163 

MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

Go ahead . 

A. I don't recall if she had some concealer 
4 or she had a fresh face when I arrived at the 
5 penthouse, correct. But I recall that she washed 
6 her face. That she did every time we did her 
7 makeup. 
8 Q. Right. 

9 MS. VASQUEZ: Okay. I am going to, 

10 Alex, have you please pull up Depp 6. 

11 Q. Ms. lnglessis, I'm going to play for you 

12 part of the clip of Ms. Heard's appearance on the 

13 James Corden show. 

14 A. Uh-huh. 
15 there, yes, because it is quite normal for Amber 
16 to wash her face. 

15 REMOTE TEC HNICIAN: Are you ready, Ms. 

17 She always liked to wash her face before 
18 the makeup with the product that she likes, do a 
19 toner, you know. So it wasn't be abnormal for her 
20 to have a little makeup before and then wash her 
21 face and start clean. 
22 Q . But you do n't remember, one way or 

162 

16 Vasquez? 

17 MS. VASQUEZ: Thank you, Alex. 

18 Q. Ms. lnglessis, I'm jus t going to ask 

19 that you watc h this clip in its entirety and pay 

20 particular attention to Ms. Heard's face. 

21 A. Yeah. Okay. 
22 Q. As pretty as James Corden is. 

I another, whether Ms. Heard had a fresh face with 1 A. Yeah. 
2 toner and mois turizer on before -- when you 2 (AudiolVideo recording played.) 

3 arrived on December 16th, 2015; correct? 3 MS. VASQUEZ: Thank you, Alex. 

4 MS. BREDEHOFT : Objection, leading. 4 Q. Ms. lnglessis, is this a true and 

164 

5 A. No, I do not - I don't recall. 5 accurate c lip of Ms . Heard on the Late, Late Show 

6 Q. Would she usually wash her face and go 6 with James Corden on December 16th, 2015? 

7 through that process in front of you? 7 MS. BREDEHOFT: Objection, foundation. 

8 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 8 A. What do you mean you're asking me is 
9 A. Yes. I mean, in front of me in her 9 this a true -

H; '=/A; 
SF ; lack 
of )ers. 

kn1>w. 

10 bathroom. But, you know, we - we were close so 10 Q. ls this -- is this the c Lip -- is --

11 it wouldn't be abnormally for me to be 11 does this cLip accurately depict Ms. Heard's 
--:===,~ 

12 chit-chatting with her while she clean her face 12 appearance on the James Cordcn show on December 

13 and - you know, I don't think specifically in 13 16th, 2015? 

14 front of me or not in front of me, but... 14 MS. BREDEHOFT: Objection, foundation, 

15 Yeah. I mean, she would wash her face 15 hearsay. 

16 in the bathroom whkh is adjacent to where we get 16 Go ahead . 

17 her ready. 17 A. Yes. 
18 Q. You don't remember, one way or another, 18 Q. And you applied Ms. Heard's makeup prior 

19 on December 16th, 20 15, whether Ms. Heard had a I 9 to this appearance and for this appearance on 

20 fresh face, no makeup on or whether she had maybe 20 December 16th. 2015; correct? 

2 1 so me Light concealer when you arrived to the 21 A. Yes. 
22 penthouse; right? 22 Q. Okay. And I know we've gone through --
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165 

well, you've gone through this with Ms. Bredehoft 
2 but I'm -- unfortunately, for you, I'm also 
3 entitled to ask questions about this, so. 

167 

I Q. Yeah, I'm not asking -- yeah, go ahead. 
2 A. I'm not aware of what kind of injury 

H; F/A; : 
SP; lack 

6 

And I want to be really specific. So 
based on your best recollection, \\,hat injuries did 
you see on Ms. Heard on December 16, 20 15? 

3 would have caused this. I am not a medical 
4 expert, no forensic expert. It is slightly 
5 swollen. 

of pers. 

know.; 

opinion 

F/A; SP; 

lack of 

pers. 

know.; 

opinion 

7 A. Amber had a slight discolor -
8 discoloration on both eyes and on the top of the 
9 bridge of the nose. And - hold on. And I do 

10 believe the right eye had a little more of a gash 
11 right there. It was - it wasn't that strong. It 
12 wasn't that swollen, but there was definitely some 
13 blue and yellowish discoloration there, mainly on 
14 the inner corner, and a little more here. And 
15 then she had on the right - on the right lip, as 
16 I said earlier, I don't know the exact medical 
17 term, but it looked like a split lip or like a 
18 gash here. 
19 Q. Was the lip -- let's start with the lip. 
20 Was the Lip bleeding? 
2 1 A. The day of the James Corde n show? 
22 Q. Yes. 

166 

A. I don't recall, no. 
2 No, it wasn't bleeding. 
3 Q . Did you ever see Ms. Heard's lip bleed 
4 on December I 5th or December 16th? L 
5 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

6 A. I don't recall. 
7 Q. But you have a -- you -- you remember L 
8 that it was not bleeding on December 16th when you 
9 were applying the makeup; correct? 
10 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
11 A. When I was applying the makeup, correct. 
12 Q. How about before you were applying the 
13 makeup, do you recall it bleeding? L 
14 MS. BREDEHOFT: Objection. 
15 A. I don't recall. 
16 THE WIT ESS: Sorry. 
17 MS. BREDEHOFT: That's okay. 
18 A. ldon't recall. 
I 9 Q. And I think you descnbed it as either a 
20 gash or a split lip. 
2 1 A. Yeah. I don't know what would be the 
22 medical term for it. I don't know -

6 And, by the way, you can see it in the 
7 video so it's crazy to me. But anyway, it was 
8 slightly swollen and it was either a gash or - it 
9 n as swollen with some kind of cut. 
10 Q. Do you recall Ms. Heard ever having a 
11 cold sore on her Lips? 

12 A. No. 
13 Q. You said there was slight discoloration 
14 under both eyes. Was there swelling under both 
15 eyes as well? 
16 A. Well, clarify "swelling". 
17 Maybe very little, but it was mainly 
18 discoloration, like bruise. I recall mainly 
J 9 discoloration, like - like a bruise. Maybe there 
20 was a little tiny swelling on one of the eye that 
21 was a little more - a little more injured than 
22 the other, but not huge swelling, no. ____ ;::.::;.._ __ _; 

168 

I Q. Did Ms. Heard tell you how she sustained H; 
2 some slight swelling and discoloration under the 
3 eyes; what spec ifically Mr. Depp did to her that 
4 caused that injury? 

5 A. Head-butted her. 
6 Q. I believe your testimony earlier today 
7 was that he likely head-butted her; is that 
8 correct? 
9 A. I - I - I wasn't there. I don't know 
l O if he lightly or not lightly head-butted her. 
11 Q. That was -- that was your testimony, 
12 that it had appeared as if she had been, quote, MS 
13 "Lightly head-butted." 
14 Do you remember saying that earlier 
15 today? 
16 A. Maybe I misquote it. It is not my 
17 position to say how head-butted she was or 
18 anything. Maybe I misquote it. 
19 Q. Okay. But you do recall Ms. 1 leard 
20 telling you that she ustained the injuries to her 
21 eyes and the bridge of her nose as a result of Mr. 
22 Depp head-butting her; correct? __ _ 
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1 
169 

A. Correct. 
2 
3 
4 
5 

Q. Did M . Heard tell you how she sustained 
the injury to her Lip? 

A. I don't recaU. 
Q. Did you see any other injuries on Ms. 

6 
7 

Heard as a result of what she claims was Mr. Depp 

beating her the night prior? 

8 A. I don't recaU. 
9 Q. ow, let's go to the makeup that you 
10 did. She looked beautiful. 

11 A. Thank you. 
12 Q. Actually, before we go to the makeup, 
13 let -- let's talk about the injury to her scalp . 
14 So Ms. Heard told you that Mr. Depp, 
15 what, pulled her hair or dragged her around the 
16 room? 
17 What -- what do you recall about Mr. --
18 what do you recall that Ms. Heard told you about 
19 how she su tained the injury to her head? 

20 A. I recall that she said he dragged her by 
21 the hair. I'm not sure what - you know, if that 
22 means, drag - what does that mean. But her -

170 

l her words I'm pretty sure was dragged, he dr.tgged 
H; F/A; 2 me by the hair. 

SP; lack 3 Q. And did she show you the hair that was 
of pers. 4 missing as a result of being dragged by the hair? 
know. ; S A. She sho,~ed us, me and the hairdresser, 

cumul. 6 the hole where the hair was missing on top of her 

7 head. 

8 Q. Did she show you the actual hair that 
9 was taken out of her head? 
10 A. I don't recall. 

11 Q. And when you say us, it v. as you and --

12 who was the hairdresser? 
13 A. Adir Abigail. 

14 Q. And was Ms. McMillan there as well? 
15 A. No. 

16 Ms. McMillan was never really there when 

17 we get ready. So it was two separate things. And 

18 Savannah never really comes up nhen ne get ready, 

19 no. So she ,~asn't there when Amber described what 

20 happened. 

21 Q. But just to confirm, these injuries, 
22 right, that you saw on Ms. Heard on December 16th, 

171 

I 2015, you don't know how they were caused; 

2 correct? 

3 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

4 A. Correct. Yeah. 
5 Q. And so any information you have about L 
6 how -- the cause of these injuries came fro m Ms. 

7 Heard only? 

8 MS. BREDEHOFT: Object to leading. 

9 A. From December 16th, correct. 
lO Q. Well, any injuries. Other than Ms. 
11 Heard and her friends, you never witnessed Mr. 

12 Depp being violent or abus ive toward Ms. Heard and 
13 causing any injuries? 
14 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

15 A. Correct. 
16 Q. Okay. So let's talk about the makeup 
17 that you actually used to conceal these injuries 
18 on her face on December 16th. 
19 I believe you testified you used a 
20 concealer with a peach undertone. 

2 1 A. Uh-huh. 
22 Q. Did you have training and experience 

172 

I dealing with injuries or covering up bruising on 
2 people? 
3 Do you have any spec ific experience or 
4 education? 

5 A. Specific experience. 
6 1 have experience in doing bruises and 
7 cover bruises for special effect. Yeah. l mean, 
8 throughout my career I have created bruises and I 
9 also have covered bruises for - you know, with 
IO models or real life, whatever it is. So, yeah, 
11 I - I have experience in covering some bruises, 
12 yes. 
13 Q. How about swelling? Same question. 

14 A. I mean, it's really - it is a little 
15 harder to cover swelling. That would be maybe, 

I 6 you know, honestly, we try to bring the swelling 
17 down. Covering - covering it up would be not 
18 pretty- it would be harder. 
19 Q. And how about cuts? 

20 A. Yeah. 
21 Q. Doyouhaveex---
22 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
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I 

2 

3 

4 
5 

6 
7 

8 

Q. Go ahead. 

A. Excuse me? 
MS. BREDEHOFT: I just objected to the 

form of the question. I'm sorry. It was 
leading. 

THE WITNESS: Oh. 
MS. BREDEHOFT: Go ahead. 

A. So --
9 Q. I'm sorry, Ms. lnglessis. Let me get 

IO the question on the record so it's clear. 

I I Do you have experience covering up cuts 
12 on people's faces using makeup? 

13 MS. BREDEHOFT: Objection. 

14 A. I have ex- --

15 MS. BREDEHOFT: Go ahead. 
16 A. I have experience covering cuts. I 

173 

17 mean, I have covered cuts, as I said, with bruises 

18 through my career, through my 20 years as a makeup 
19 artist. I have some experience in covering 

1 family, and I used that instead. And I think I 
2 also used - I have a wheel that has - is a 

175 

3 bruise wheel, that has different colors and you 
4 pick up the color to gently touch up any darkness. 
5 Q. Would you u e the same combination of 

6 concealers to cover up dark c ircles as well? 

7 A. Maybe the same - maybe the same color, 
8 but not maybe the same product. 
9 Listen, dark circle is complicated so it 
10 is not like one-fits-all. But, yes, you would do 
11 a dark circle or a blue darkness. Very dark 
12 circle I might use a little peach undertone. 
l3 Q . Okay. Did you make a different choice 
14 fo r her overall look other than the concealer as a 

15 result of the injuries that you saw on her face on 

16 December 16th? 

17 MS. BREDEHOFT: Object to the fo rm of 

18 the question. 
19 Go ahead . 

F?A; 

SP; 
lack 
of 

pers. 
know 

20 bruises and cuts and - yes. 20 A. Not a different choice, but l remember --= 7 
21 Q. Okay. Specifically, as it relates to 

22 Ms. Heard's makeup look on December 16th, do you 

I recall what foundation you used? -- -

2 A. The brand? 

3 Q. You probably don't remember the brand, 

4 but do you recall the shade that you u ed? 

5 MS. BREDEHOFT: Object to the form of 

6 the question, leading. 

7 A. How would I - no. It's five years ago. 

8 Absolutely not. 
9 Q. Do you --

10 A. The shade, no. 

II Q. But you do have a specific recollection 

12 of -- of using a peach undertone concealer? 

13 A. Yes. 
14 And I will tell you why. Because Amber 
t S always had in her bag - we have the same 
l 6'concealer. She has a conceale r from a brand 
17 called "Cle' de Peau" and she has a specific 

174 

18 shade. You know, it's beige. Beige was Amber's 
19 color for under her eyes, period So the day, 
20 December 16th, I didn't use page beige. I used -
2 1 there is another concealer that has more peach in 
22 there and orange, it's called honey, from the same 

21 we specifically- you know, as you - I know you 
22 read it before. We had a red lip that was not 

176 

1 uncommon for her. \Ve know she has a natural red 
2 lip so it's not that it was like, oh, my gosh, it 

3 "as a red lip. 
4 But I remember that day we specifically 
5 -- I specifically structured my makeup - there's 
6 a couple of things we do with Amber. We do a 
7 smoky eye and a nude lip or a red lip. And I 

8 remember specifically thinking of my makeup, about 
9 that we needed to highlight there to try to not --

1 O to try to not draw attention to it. And the red 
11 lip was our only option to cover that red cut that 
12 was there. So that 1 remember very specifically, 
13 thinking that we had to have a red lip, sharp 
14 brows and co nstructive makeup to take away from 
IS there. 
J 6 So basically - it is going to mean 
17 nothing to yo u guys. But just basically a lot of 
18 highlights up here to kind of not focus on this. 
19 I remember talking about it very 
20 clearly. 
2 1 Q. And forgive my ignorance, but what did 

22 you do to cover u_p the cut on the lip other than 
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177 

1 apply a red lip? 

2 A. A red lip. That's it A red lip. 
3 It is swolJen. I can see it in the 
4 
5 

video on the James Corden show. So her lips was 
swolJen. It was big on that side. You can see 

6 it. There's nothing l can do about that. But I 
7 did - we did a rea lly dark lip to - to match 
8 that - that red gash or cut, whatever that was 
9 there. 
10 Q. Do you recall Ms. Heard being hindered 
11 as a res ult of the injury on her tip? 
12 And when I say "hindered," I mean did 
13 she have troub le opening her mouth widely or, you 
14 know, did she complain about it hurting or it 
15 splitting open and bleeding? 
16 Do you recall any of that? 
17 A I don't recalJ. 
18 Q. And, again, just to confom, on December 
19 15th, 20 15, you don't recall seeing any injuries, 
20 including a split lip, on Amber Heard; correct? 

21 A Correct. 
22 Q. Okay. 

1 A. It is what it is, you guys. I can only 
178 

2 tell, you know, what I know. 
3 Q. And we apprec iate that. 
4 Do you recall having any specific 
5 conversation with the hair stylist that was doing 
6 Ms. Heard's hair on December 16th, 20 15 as it 
7 related to the abuse that Ms. Heard was describing 
8 for you? 
9 A. Yeah. Yes. We - we talked a bit about 
IO it, yes. 
11 Q. And what do you recall about that 
12 conversation? 
13 A. I mean, you know, I think everybody was 
14 a little like, whoa, shit, okay. I think 
15 everybody was a little surprised, everybody was a 
t 6 little like not knowing how to move forward with 
17 it, I mean. But we talked. 
18 As I said, when Amber was in the chair 
19 and Adir was behind her and l was in front of her, 
20 I recall the three of us having this conversation. 
21 And I recaU Adir showing me the hole there and I 
22 also recalJ Adir talking about doing a hairdo that 

179 

1 wouJd cover some of the chunk of missing hair. 
2 Q. But just to confinn, you don't know how 
3 that chunk of hair was missing from Ms. Heard's 
4 head? 
5 You don't know what caused that chunk of 
6 hair to be missing; correct? 
7 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
8 Go ahead. 
9 A. l don't know it, correct. 
10 Q. Okay. You don' t have any personal 
11 knowledge, I should say, as to how that chunk of 
12 hair came to be missing fro m her head? 
13 MS. BREDEHOFT: Same objection. 
14 Go ahead. 
15 A But I never - I mean, I did not witness 
16 it, correct. 
17 MS. VASQUEZ: Alex, may I please have 
18 you bring up Depp 9. 
19 Q. Ms. Inglessis, you've testified 
20 previously that you see, watching the video clip, 
21 right, you see Ms. --
22 A. Uh-huh. 

Q. -- Heard 's -- you see the swo llen tip 
2 and you sec bmising. 
3 A. Yeah. I see - l - I've known that 
4 face. I know that face so well. I've done it so 

180 

F/A; 

lack 

5 many times. I can tell where the bruises are and 
6 I can tell where the swolJen lip is, correct 
7 Q. So, Ms. lnglessis, do you mind please 
8 identifying fo r me, is this -- does this 
9 photograph accurately depict Ms. Heard on the 
IO James Corden show on December 16th, 20 15? 

11 A. Yes. 
12 MS. BREDEHOFT: Objection, foundation. 
13 Go ahead. 
14 A. Yes. 
15 Q. And can you point to me exactly where --
16 or describe -- I guess you can't point because 
17 we're by Zoom. But can you describe for me where 
18 you sec bruising on Ms. Hearcl's face? 
19 A. Well, I didn't say I saw bruise, but I 
20 saw discoloration. I can see my makeup. So I see 
21 the discoloration on the right eye, just right 
22 under. I see the little dent there. Go up. 
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181 

Oh, okay. ls it me - can you ee -
2 can we s plit - can you guys - ca n I have access? 
3 Q. Yeah. 
4 MS. VASQUEZ: Alex --
5 Q. Actually. Ms. Lnglessis, do you want 
6 control over this and perhaps you can --

7 A. Ye. 

183 

I that you --
2 MS. VASQUEZ: I'm sorry, Alex. Can I 
3 have you stay on page 3 of the ex- -- or, 
4 actually, page 2 of the exhibit. Thank you. 
5 Q. Ms. lnglcssis, it's your testimony that F/ 
6 you believe you can ee swelling on the right side 
7 of Ms. Heard's hp? 

F/A; SP; 8 And also, I mean, thi is a picture that 8 A. Yes. 
9 Q. Okay. Do you see any bruising or 

lack of 

pers. 

know. 

F/A; SP; 

lack of 

pers. 

know. 

9 is, you know, taken - this is not a really 
10 concealed brui.sing under her eyes? IO accurate picture; she's sideways, the light is one 

11 way, you know. But, yes. There are better 1 J A. Well, I mean, I know I concealed those 
12 pictures that you can see. 
13 But if you g ive me the - the map, l 

J 2 bruises so, yes. So I can see them because I know 
13 did I it, but. .. 

14 will show you. But there's other still picture 
15 where ) OU can see the split lip better or the 
16 swollen lap. 

14 So that's neithe r here, nor there. 
15 But, yeah, I mean, I can see the m ju t 
16 under her eyes. Under her right eyes (sic) I can 
17 see the little gash right there. And I can -- all 17 Q. Let me see. 

18 A. Oh. ls that me? 18 that darkness right -- I mean, I don't have the 

19 Q. So -- 19 mouse anymore, but all that darkness right there, 
20 Yes. Ms. Lnglessis, I'm sorry, I'm 20 that is not eye shadow and that is neither dark 
2 1 interrupting. 21 circles from not s leeping. This is part of the --
22 A. o, no, I just wanted to... 22 you know, the injuries showing through. 

1 
2 
3 
4 
5 
6 
7 
8 

9 

-------+---182 

So I can see there's better pictures Q. And where -- do you see any 
where you ca n see that side of her lip is swolle n. 
This here. 

2 discoloration or bruising on the bridge of her 
3 nose? 

Q. And when you're -- you're pointing, just 4 
to -- for the record, you're pointing to the -- to 5 
the right side of Ms. I [card's lip; correct? 6 

A. Correct. 7 
Q. Okay. 8 
A. ·~~~ ~~~ 9 

A. I do not, no. 
I rmst have done a great job there. 

Q. Okay. 
MS. VASQUEZ: May I please have you 

scroll down to -- I beli eve it's page 8 of 
the exhibit. 

184 

10 MS. VASQUEZ: Alex -- 10 
11 Q. r m sorry. Go ahead, Ms. Ingle sis. 11 

MS. BREDEHOFT: Can I ask just what -­
what number i this exhibit? I'm not clear. 

12 A. But - nothing. But as I aid, there's 12 
13 better pictures. She sideway . There's better 13 
14 pictures where you can see - what I feel you can 14 

15 see better. ---~=---=- ----~ 15 
16 Q. All right. 16 
17 MS. VASQUEZ: Alex, do you mind 17 
18 scrolling down to the next -- there should be 18 

19 another photograph, same exhibit. =----== 19 
20 Q. rt might be the same photograph. 20 

Alex, d id you label it successively or 
did you label it on Depp? 

The rea on I'm asking, Camill e, i 
because earlier I saw that he was -- go 
ahead, Alex. Go ahead. 

REMOTE TECHNICIAN: Certainly. This is 
Alex, the tech speaking. I've labeled thi 
Exhibit Number 33. 

MS. BREDEHOFT: Okay. Thanks. That's 

21 A Yeah, she's still sideway . 2 1 what I thought. 
22 Q. But it' your testimony, Ms. lnglessis, 22 MS. VASQUEZ: Thank you, Alex. 
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185 187 

I FA; SP 
2 
3 

4 

5 
6 
7 
8 

9 
10 

II 

12 

13 

MS. BREDEHOFT : Camille, what he's been 

doing, jus t so you know as well, when you 

call them Depp I, 2, 3, whatever, he's just 

adding them on to what I did so they're 

lngless is, you know, 29, 30, 31, 32. I jus t 

wanted to make s ure the record was c lear on 

that, so. 

1 that I don't know the right term. She had a 
2 swollen lip. la~k of 

The picture below - if you can Zoom on 3 . p,"rs. 
4 the picture alone with James Corden, you can see k 
5 there to her right that her lips is swollen there. how.; 
6 I can see exactly where it is. O Din ion 

MS. VASQUEZ: Got it. Thank you. 

Alex, may l have you please just Zoom -­

well, Zoom in, but also go down just a bit, 

7 Q. Okay. 

8 A. So is it a split? It's a cut? Well, I 
9 can see. Well, it is hard to, but I can - I can 
t 0 see it. It's - she had a cut to her lip and it 

if you don't mind . Thank you. 11 was swollen. ---=== 
Q. Ms. Inglessis -- 12 Q. Okay. Okay. 

MS. VASQUEZ: Oh. Actually, too much. 13 MS. VASQUEZ: Thank you, Alex. 

14 Thank you. I think that's fine, Alex. 14 

15 Q. Ms. Inglessis, do you recognize the 15 

16 person in this pho tograph to be Amber Heard? 16 

17 A. Yes. 17 

18 Q. And is it fair to say that this is Amber 18 

I 9 Heard on December 16th at the James Corden show? 19 

20 A. Yes. 20 
2 1 Q . Okay. Do you see any part o f her lip 2 1 

22 that's more swollen in this pho tograph? 22 

186 

Ms. lnglessis, we're almost done. Just 

go ing through. Do you want to take a break? 

Does anybody need a break? I have maybe 

another 15 minutes o r so left. 

T HE WITNESS: I would rather just go 

s traight through, if everybody's okay. 

MS. VASQUEZ: T hat's fine. That's fine. 

Making sure everybody is okay. 

April and Jean-Louis? 

188 

F/A; SP; 1 A. I mean, you can -you can't be serious I T HE COURT REPORTER: (Indicating). 

lack of 2 with this photograph. I mean, it's so blurry. 2 MS. VASQUEZ: Okay. Great. 

pers. 

know.; 

opinion 

IC 

3 You know what I mean? I can't - no. I mean, it 
4 is not an accurate - I can't, no. 
5 Q. But I just want to confinn, Ms. 

6 Inglessis --

7 MS. BREDEHOFT: Let her finish. 

8 A. Yeah. I mean, this picture is - you 
9 know, it's not- how can l see anything? You 
t 0 can't even - you can't even read "The Late Show" 
11 properly. It's - it's absolutely not clear. 
12 It's not shown. It's not a good depiction of the 
13 makeup or her face that day. You know, this is 
14 Zoom, Zoomed a thousand times and - it's so 
15 pixilated. So, I mean -
16 Q . Ms. -- I jus t want to confilm , your 

17 tes timo ny is that it was a cut lip; right? 

18 A s pLit Lip that Ms. Heard had when you 

19 did her makeup on December 16th, 2015? 

20 A. Well, I don't know - I - I - I said 
21 it was a split lip, but, as I say, I'm not a 
22 medical - I don't want to hold on to the term 

3 Q. I beLieve you previous ly testified that 

4 yo u attended Ms. 1-Ieard's birthday party, bi1t hday 

5 d im1er on Aptil 2 1st, 201 6; is that correct? 

6 A. Correct. 
7 Q. Do you recall who else was in attendance 

8 for that dumer? 

9 A. Yeah. So myself, Rocky, I'm assuming 
10 Josh, Amanda de Cadenet and maybe two or three 
11 other people that I don't know, and Johnny. 
12 Q . Do you recall Mr. Depp arriving on ti.me 

13 for the dinner or d id he rui-ive late? 

14 A. He arrived very late. 
15 Q. Okay. And what was his demeanor when he 

16 arrived on April 2 1s t, 2016, if you remember? 

17 A. I mean, I don't really recall anything 
18 specific. 
19 I mean, he's - he's a - he's a strange 
20 character. You know, it's very difficult to give 
21 him - to have like a - a normal compass on how 
22 to - I - I - what I'm trying to say, first of 
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189 

l all, I don't know him very weU so I don't know if 
2 his demeanor was right or left. So far, so good. 
3 His demeanor was fine. 

Q. Did he appear inebriated to you? 

A. No to me. 
4 

5 
6 Q. Did he appear to be under the influence 

7 ofdrugs? 
8 MS. BREDEHOFT: Objection, calls for 

9 
10 
11 
12 
13 
14 

15 
16 
17 

speculation and expertise. 

A. I don't know. 
MS. VASQUEZ: No. It's her impressions, 

Elaine. 1 said, did he appear to be under 
the influence of drugs. I didn't ask her if 
he had taken drugs. 

A. I don't know. 
MS. BREDEHOFT: Same objections, 

hearsay, foundation, calls for speculation, 

18 expertise. 
19 Q. Did you see Mr. Depp do any drugs on 
20 April 21st, 2016? 

21 A. No. 
22 Q. Did you ever see Mr. Depp do any drugs? 

l 
2 
3 

4 
5 
6 
7 
8 
9 

10 
I I 

A. No. 
Q. Okay. Did you ever see Ms. Heard do 

drugs? 

A. No. 
MS. BREDEHOFT: Objection, hearsay, 

leading, foundation. 
You probably want to say that answer 

again because [ interrupted you. I think 
your answer was no. 

A. No. 
MS. BREDEHOFT: I apologize. 

12 MS. VASQUEZ: Yes , I know, Elaine, you 
13 want to highlight that one. Not surprised . 

190 

14 THE WITNESS: You're killing me. Oh, my 
15 God. Oh, my. 
16 Q. Do you recall Ms. Heard drinking alcohol 
17 on her birthday? 

18 A. Yes. 
19 Q. Do you recall if -- if you believed it 
20 was an -- was she drinking excessively? 

21 A. No. 
22 Q. Okay. Do you recall Ms. Heard telling 

191 

I you prior to her birthday that her and Mr. Depp 
2 were separating? 

3 A. I don't recalJ. 
4 MS. VASQUEZ: Alex, do you mind please 
5 pulling up Depp 10. 

6 A. Okay. 
7 Q. Sorry. Just -- just a quick second. 
8 Ms. lnglessis, turning your attention to 
9 the text message halfway down on this -- well, 
IO first, have you ever -- do you believe this 
11 document accurately reflects messages -- text 
12 messages exchanged between you and Ms. Heard? 
13 MS. BREDEHOFT: Objection, leading, 

14 foundation, hearsay. 
15 Go ahead. 

16 A. Do I currently remember if those texts 
17 were between me and Amber four years - nearly 
18 five years? I mean, no, 1-
19 Q. Do you have any reason to doubt that 
20 these are an accurate depiction of text messages 
21 you exchanged with Ms. Heard? 

22 A. No. 
192 

I Q. Okay. Do you see halfway down you 
2 write, "Things are really weird ?!?! I thought 
3 everything was fine and better"? 
4 And Ms. Heard writes, "Things are really 
5 and * bad. We're separating. It's hard." 
6 And then your response is, "What ?!?!! 
7 Babe .. you want to hang out tonight9 What are 
8 you -- what you do ing? r can come by the house in 
9 an hour or so. Come." 

10 

11 
12 
13 
14 

Do you see that? 

A. Yes. 
MS. VASQUEZ: And Alex, ifl -- if you 

don't mind going up to the start, the top of 

that page. 
15 Q. Ms. Inglessis, these text messages were 
16 exchanged by you and Ms. Heard in January 2000--
17 January 28th, 2016. 
18 Do you recall hearing from Ms. Heard 
19 that her and Mr. Depp were separating in January 
20 of2016? 

21 A. I mean, I've heard that the whole of 
22 2015 and most of January, so. __ _ 

H; f /A; 
SP; lack 
of p~rs. 

know.; 

curr ul. 

- 1= 
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193 

l r mean, do r remember specifically that 

2 on January 28th she to ld me she was going to leave 

3 him'! No. 

4 It was part of the story for a year. 

5 You know what I mean? H's like -- I'm just no t 

6 sure, what's your question? 

7 Q. Yeah. 

8 MS. VASQUEZ: Thank you, Alex. 

9 Q. After Ms. Hcard's birthday dinner on 
10 April 21, 2016, it's my understanding that some of 
11 you went to Coachella for the music festival. Is ' 
12 that accurate? 
13 Were you part of that group that went 
14 with Ms. Heard to Coachella Valley to attend the 
15 music festival? 
16 MS. BREDEHOFT: Object to the fonn of 
17 the question, leading. 

1 A. No, I don't recall. 
2 Q. Did you notice any injuries on Ms. L 
3 Heard? 

4 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

5 A. I don't recall. 
6 Q. Do you recall Ms. Heard discussing any 

7 abuse that she had sustained the night of her 

8 birthday on April 21st, 20 16, by Mr. Depp? 

9 A. Yes. 
10 Q. What do you recall about that? 

11 A. I recall there was a fight. There was 
12 a - I don't remember - I don't recall exactly 

195 

--=,-

H; F/A; 
SP; lack 

of pers. 

13 the fight. I know there was a fight and there was 
14 some problem, that's why they were late coming 
15 back to Coachellas. I don't recall exactly what 
16 she told me, but there was some problem the night 
17 before, yes. 

II 

18 A. Correct. 

19 Q. Who else went on that trip? 

18 Q. But you don' t remember seeing any 
19 injuries on Ms. Heard after her bii1hday dinner in 
20 Aptil of20 16; correct? 

,- 7 

L 

IC 

20 A. Myself, Rocky, Amber, Whitney, iO and a 

21 guy. And I don't remember the name. And one of 

22 Am~er's fri_end. Well, everybody's_ fri~nd. I 
194 

21 A. I don't recall. 
22 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

196 

IC/ F/A; l don't know his name. I think there was six or I MS. VASQUEZ: I'm sorry. 

SP; lack 2 seven of us. 
of pers. 3 Q. Did you drive with Ms. Heard out to the 

4 desert? 
know. 

5 A. Sorry. And Savannah. Right. 
6 No, I did not. 
7 Q. Okay. Who did -- well, how did you get 
8 to Coachella Valley? 
9 A. I got to Coachella Valley with Savannah 
10 McMillan. I was supposed to go with them and I 
11 decided not to, so I drove with Savannah. 
12 Q. So is it fair to say that you saw Ms. 
13 Heard once you arrived to Coachella on or about 
14 April 17th, 20 16? 
15 MS. BREDEHOFT: Objection, leading and 
16 foundation, hearsay. 
17 Go ahead. 
18 A. If that's the date of the Coachella Film 
19 Festival, yes. 
20 Q. Do you recall anything about Ms. Heard's 
21 appearance when you first encountered her in 
22 Coachella Valley? 

2 And, April, I don't know if you got 
3 that, but you --
4 Q. I'm sorry, Ms. lnglessis. May I please 
5 have you repeat that answer. 

6 A. I don't recall. 
7 Q. Do you recall Ms. Heard asking you to do 
8 her makeup while you were at Coachella? 

9 A. No. 
10 Q. So you didn't do Ms. Heard's makeup; is 
I I that correct? 

12 A. Correct. 
13 MS. VASQUEZ: I only have maybe ten more 
14 minutes left and I actually do need a break. 
15 So may we take a ten-minute break and then 
16 come back on the record at I: 10. 
17 THE WITNESS: Okay. 
18 THE YIDEOGRAPHER: AH right. lt is 
19 3:59 p.m. We go off the record. 
20 (A recess was taken). 
2 1 THE YIDEOGRAPHER: It is the beginning 
22 of video number fo ur of the testunony of 
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I 

2 

3 
4 

5 
6 
7 
8 
9 
10 
11 

Melanie lnglessis. It is 4:12 p.m. We are 
back on the record. 

BY MS. VASQUEZ: 
Q. Ms. lnglessis, I believe you testified 

previously that most of your interactions with Mr. 
Depp took place before you were aware of how -­
the extent of the abuse that Ms. lleard alleged ly 
was suffering through. Is that -- is that a fair 
and accurate statement of your testimony? 

A. Yes. 
Q. Okay. And it was aft:er you became 

197 

12 aware. Would you agree that was after December of 
13 2015? 
14 A. (No res nse). 

-
15 Q. Did your relationship change with Mr. 
16 Depp after December of2015? 
17 A. I had - I have no relationship with Mr. 
18 Depp so it didn't change. 
19 Q. Did your impression of Mr. Depp change 
20 after December of20 15? 
21 A. Yes. Yes. I would say my impression 
22 of - of him changed, yes. 

I 

2 
3 
4 

5 
6 

Q. Okay. 
MS. VASQUEZ: Alex, may I please have 

you bring up Exhibit Depp 12, plea e. 
(Exhibit 33 was marked for 
identification and is attached to the 
transcript). 

7 Q. Ms. Inglessis, I'm going to show you 

198 

8 what appears to be text messages between you and 
9 Ms. Heard that have been produced by Ms. Heard 
IO dated April 27, 2016. 
11 A. Uh-huh. 
12 Q. This was at or about the tin1e, just to 
13 give you the context, of the Met Gala. 

14 A. Uh-huh. 
15 Q. Do you recall asking Ms. Heard whether 
16 you should do Mr. Depp's makeup for his appearance 
17 at the Met Gala in 2016? 
18 A. I don't recall asking Amber that, no. 
19 Q. Okay. I'm going to direct your 
20 attention, if I can, to the text messages at --
21 your text messages labeled "Melanie lngless is," 
22 about a third of the way down. It says, "Okay. 

199 

I In a taxi. I wa going to eat first. I am 
2 starving. But will get something from you." 

3 A. Uh-huh. 
4 Q. "Ten away." It looks like a heart 
5 emoji. 

6 A. Yes. 
7 Q. " I am bored to do Johnny makeup also 
8 ?!?! ! Hired for Met." 

9 A. Uh-huh. 
IO Q. And then Ms. Heard responded to you and 
11 said, " I suggested that when things were go so I 
12 had no idea. A, is that going to be" -- I'm 
13 sorry. "ls that going to weird for you? For me, 
14 no wonics, but FU? And B, is that going to be 
15 too" much -- or too -- I believe she meant much, 
16 M-U, "like for your time fo r you?" And you 
17 respond, "It's not weird at all. It's more about 
18 timing and I want my time with you. And Johnny 
19 won't want to get ready 2 hours earlier. I have a 
20 bad-ass little assistant that is going to stay 
21 with you and Johnny. I can tell her what to do on 
22 Johnny and she can do it, if timing works at 

200 

I better." 
2 A. Uh-huh. 
3 Q. Do you recall sending Ms. Heard a 
4 message saying that it wasn't weird for you at all 
5 to do Mr. Depp's makeup on or around April of 
6 201 6? 
7 MS. BREDEHOFT: I am going to object to 
8 the improper u e o f the exh ibit and improper 
9 questioning and leading, hearsay and 
IO foundation. 
11 Go ahead. 
12 A. Do I recall sending that text? No. But 
13 it's there so here it is. 
14 Q. Do you recall feeling that it wasn't 
15 weird to do Mr. Depp's makeup for the Met Gala in 
16 2016? 
17 MS. BREDEHOFT: Objection, leading, 
18 hearsay, foundation. 
19 Go ahead. 
20 A. Well, I remem- - I don't remember, but 

1

21 my assumption was that if it was okay with Amber, 
22 than it was okay with me. 
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201 

I Q. So you were okay doing the makeup o f a 

2 man that was beating on your c lose friend and 

3 c lient? 

4 A. I guess J was okay doing the makeup. I 
5 was okay touching up the makeup, if Amber was 
6 okay. 
7 Q. Okay. 

8 A. Correct lf - if - if Amber was fine 
9 and still in her relationship, going with Johnny, 
10 I was hired as a makeup artist to do Johnny's 
It makeup, so I was fine with it, correct. 
12 Q. Yeah. 
13 I believe your text message was it ii 

I, 
14 wasn't weird for you at all; is that co1Tect? 

---'J 

15 MS. BREDEHOFT: Object. 

16 A. Yeah. 
17 MS. BREDEHOFT: Hold on. 

18 Object. I am going to object to the 

19 improper use of the exhibit and to the 

20 leading and it doesn't -- doesn't accurately 

2 1 depict, hearsay and foundation. 

22 Go ahead. 

202 

1 A. Yeah, you - you - you making - you -
2 you implying what l meant by it's not weird at 
3 all. What I - I didn't - what do you thjnk I 
4 meant is it's not weird at all for them to be 
5 together. If Amber and Johnny decide to stay 
6 together, it's not weird for me to come and do 
7 both of their makeup and be hired, correct, yes. 
8 Q. Okay. 

9 A. He's not abusive to me, never has been. 
1 O So it wasn't weird for me. However she decide to 
t 1 handle her relationship, that's up to her. 
12 Q. And you had also never seen Mr. Depp be 

13 abusive towards Ms. Heard either; correct? 

14 A. Correct. 
15 MS. BREDEHOFT: Objection, foundation. 

16 Q. Okay. Final inc ident, Ms. lnglessis . 

17 May 2 1, 2016. I believe you testified previous ly 

18 that you do recall interacting with Ms. Heard 

19 after May 2 1st, 20 16, be fore she filed for d ivorce 

20 and sought the temporary restraining order. ls 

2 1 that -- is that accurate? 

22 A. That's accurate. 

I Q. Okay. When you did interact with Ms. 

2 Heard the week after May 2 1, 20 16, do you reeaU 

3 seeing any injuries on Ms. Heard? 

4 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

5 Go ahead. 

203 

6 A. What happened on May 21? What - why is 
7 it -
8 Q. I don't get to answer the questions. 

9 A. No. Wait. Why is it - what 
10 happened - I'm trying to understand why you're 
11 placing me after May 21st. 
12 Q. Let's bring you to -- well, I believe 

13 Ms. Bredehoft ac tually did say to you that Ms. 

14 Heard sought and obtained a temporary res training 

15 order on or about May 27, 20 16. 

16 So prior to that date, do you recall 

17 seeing any injuries on Ms. Heard? 

18 MS. BREDEHOFT: Objection to the fom, of 

19 the question. A number o f things in there, 

20 inc luding leading, hearsay and foundation. 

21 Go ahead. 

22 A. I do not recall. 
204 

I Q. Okay. 

2 MS. VASQUEZ: Alex, can I please have 

3 you bring up Depp 14. 

4 (Exhibit 34 was marked for 

5 identification and is attached to the 

6 transcript). 

7 Q. Ms. lnglessis, do you have a ny reason to 

8 be lieve tha t this isn't an accurate depicti on of 

9 text messages you exchanged w ith Ms. Heard on or 

IO a bout May 24th, 201 6? 

11 A. No. 
12 Q . Turning your attention to a text from 

13 Ms. Heard w here she writes -- I might be off. 

14 MS. VASQUEZ: Alex, I might have you 

15 scrol I down s lightly, p lease. Thank you. 

16 Q. In bl ue, Ms. lnglessis, do you sec a 

17 text message from M . Heard w he re she w rites, 

18 "Hey, Babe, we're thinking of little S-1-S-T for 

19 dinne r. How does that sound for you?" 

20 A. Uh-huh. 
2 1 Q. And then you respond, "Great." Ms. 

22 Heard says, "Where are you now? Home," you 
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205 

I respond, "Watching a stupid movie." And then Ms. 
2 Heard says, "Meet us at 9:30?" And you write, 
3 "Yes." 
4 And then Ms. Heard --
5 MS. VASQUEZ: On the next page, Alex. 
6 Thank you. 
7 REMOTE TECHNICLAN: This i Alex 
8 speaking. This document is one page, Ms. 

9 Vasquez. ls there another exhibit? 
IO MS. VASQUEZ: There should be. 

207 

I (Exhibit 36 was marked for 
2 identification and is attached to the 
3 transcript). 
4 Q. Do you recall seeing any injuries on Ms. 
5 Heard's face at that dinner on May 24th, 20 16? 
6 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
7 Go ahead. I'm sorry, go ahead. 
8 A I don't recalJ. 
9 Q. Do you recall seeing any injuries on Ms. 
IO Heard before she filed fo r divorce and sought and 

11 
12 
13 
14 
15 
16 
17 
18 
19 
20 
2 1 
22 

Perhaps, Ms. Ca lnan can help us with 11 obtained a temporary restraining order the week of 
that. 12 May 21st? 

Why don't we go off the record for a 13 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
quick second and see ifwe can fi nd the 14 A. I don't recalJ. 
second page to this exhibit. 15 Q. Do you recall Ms. Heard asking you to 

THE VlDEOGRAPHER: It is 4 :22 p.m. We 16 apply any makeup to any injuries on her face the 
goi ng off the record. 17 week of May 21st, 2016? 

MS. VASQUEZ: Thanks. 18 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 
(Pause in Proceedings). 19 A No, no, no, she has - she did not 
THE VLD EOGRAPHER: It is 4:23 p.m. We 20 Q. Do you recall Ms. Heard's general 

are back on the record. 21 demeanor at the dinner on May 24th, 201 6? 
MS. VASQUEZ: Alex, may I have you 22 A What I remember about that dinner is 

206 208 

I please bring up Exhibit 15, then, Depp 15. I that she was -- and I'll tell you why I remember 

2 (Exhibit 35 was marked for 
3 identification and is attached to the 

2 this clcariy. Because she was very distraught and 

3 she was very co nfused if she sho uld file o r no t 

4 transcript). 
5 BY MS. VASQUEZ: 
6 Q. Ms. Inglessis, do you see a text message 
7 from Ms. Heard that continues on, "We're here," 
8 and you write back, "Me, too. Waiting for valet"? 
9 A Yes. 
10 Q. Do you recall meeting Ms. Heard for 
11 dinner on or about May 24th, 2016, in downtown Los 
12 Angeles? 

4 for divo rce, and she was really sad and upset and 

5 angry and -- all o f it. 

6 And I remember that because that night I 

7 actually physically took her phone so she sho uld 

8 not -- so that if Johnny tried to -- if Jo hnny 

9 tried to reach -- reach out to her again, she 

10 ,~ouldn't have a phone that night and she would go 

11 -- she would go through the divorce to morrow, the 

12 next day. So I remember phys ically having her 

L 

IC F/A; 

SI~; lack 

of pers. 

knpw.; 

H 

I- ; F/A; 

EP; 
le ck of 

p~rs. 

k1ow.; 

R; IC 

13 A Yes. 
14 Q. Okay. And do you recall who was at that 

13 pho ne. And when I dropped -- when I dro pped them 

14 back at the pentho use, she said keep my pho ne so 

15 dinner besides you and Ms. Heard? 
16 A Maybe - deftnitely Rocky and maybe 
17 Whitney. I'm not sure. But definitely me, Rocky 
18 and Amber. Most Ukely Whitney, but I'm not -
19 I'm not IOO percent sure. 
20 MS. VASQUEZ: Thank you, Alex. We can 
21 remove that exhibit. 
22 

15 if he co ntact me l won't kno w, I wo n't cave and I 

16 will file for divorce to mo rrow. So I went ho me in 

17 my ho use with her phone. 

18 And that's why I remember. That's why 

19 it's sticking out. 

20 And then the next morning, as yo u can 

2 1 sec in those texts, she said I need m) pho ne. And 

22 then I had to drive to the penthouse and give her 
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209 

H; F/A; I her phone back. And at the time, that day, I'm 
SP; lack 2 assuming that she filed for divorce. And that day 
of pers. 3 the whole circus started. 
know. 4 Q. While you had Ms. Heard's phone that 

5 evening, do you recall if Mr. Depp tried reaching 
6 her? 

7 A. I don't recall. I couldn't - I mean, I 
8 don't have access to her phone. 
9 Q. But did it ring while it -- you had it 
IO in your possess ion? 
11 A. I don't really recall. 
t 2 I mean, l don't think it was on ring. 
13 It was on silent I mean, [ didn't take her phone 
t 4 to spy on the phone. I just took the phone so she 
t 5 would just not feel the urge to not go through 
16 with the divorce if he called her. 
17 Q. Okay. And you -- you believed that Ms. 
18 lleard should go th.rough with the divorce; cotTect? 

19 A. Correct. 
20 Q. And -- and that was based on what 
21 exactly, Ms. Jnglessis? 

IC; H 22 A. On what she !old me, on - _o_n - on -

IC; H 

210 

I on her reflection of the marriage. 
2 Q. Okay. And , again, just to confinn, you 
3 never, yourself, witnessed Mr. Depp be violent. 
4 abusive toward Ms. Heard? 
5 MS. BREDEHOFT: Objection, leading. 

6 A. Correct. 
7 Q. And so any opinions you had as to why 
8 Ms. Heard should file for divorce, that was all 
9 based on what Ms. Heard and her friends had told 
IO you; correct? 
11 MS. BREDEHOFT: Object. Objection, 
12 hearsay, leading, foundation. 

13 A. Correct 
14 MS. VASQUEZ: I have nothing further. 

15 
16 
17 
18 
19 
20 
21 
22 

Thank you very much, Ms. lnglessis. 
THE WITNESS: Thank you. 
MS. BREDEHOFT: I do have a few 

fo llowups. And I'm going to try to make it 
as quick as I can for you because I really do 
appreciate your time. 

EXAMINATION 

211 

I BY MS. BREDEHOFT: 
2 Q. You said, when we were talking about 
3 Amber -- at the very end, Amber filing fo r divorce 
4 on that Friday, May 27, you said that's when the 
5 "whole circus started." What did you mean by 
6 that? 

7 A. I don't - I don't know if I - the 
8 exact date - you know, I don't recall the exact 
9 date, but I recall one of the day - and you are 
t O probably right, it is probably the day after that 

H; F/A; 
S1 1

; lack 

of pers. 
knpw. 

11 dinner, where we were all in the penthouse and she 
12 felt that not only she had to go through divorce, 
13 but she felt that Johnny's lawyers already will 
14 try to assassinate her c haracter and that - that 
15 day she became, you know, really upset and angry 
16 because at - you know, at - to my knowledge, she 
17 wanted a quiet divorce and I think so that day we 
18 were all aware that it was going to become a 
19 big - a big press war. 

---= ·-
20 MS. VASQVEZ: Objection. I'm going to 
21 move to strike as non-responsive and hearsay. 
22 Q. The -- let's go back for just a moment. 

212 

I You were shown the last two exhibi ts 
2 that were lnglessis 36 and 37. 
3 MS. BREDEHOFT: I'm just goi ng to ask, 
4 Alex, can you bring up 36 just very briefly. 
5 And if you could go in -- is that the 
6 last one -- oh, yeah. Yep. Yep. That's it. 
7 Q. Ms. Inglessis, l'm going to ask you to H F/A; 
8 take a look at what has been marked as number 36. SD; lack 
9 MS. BREDEHOFT: And, Alex, if you could0 pers 
10 just give me control for a moment, lease. kr ow.; 
11 Q. Okay. I'm going to ask you to take a R 
12 look at thi s part from Amber. It says, "Today's 
13 for sure been the worse so far. But I'm starting 
14 to fee l a little better. And I'm here with si 
15 right now and was j us t ta lking to Rocky about me 
16'venturi ng out of the house for dinner as a change 
17 of ' -- I think she meant pace. 
18 Do you recall what -- why that was the 
19 first day so far'? 
20 Do you reca ll her telling that? 
2 1 MS. VASQUEZ: Objection, calls for 
22 speculation. 

v, gue & 

anbig. 
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213 

1 A I mean, the date - I don't know the 
2 timeline, but I'm assuming because she was tom 
3 between divorcing or divorcing, divorcing or 
4 divorcing and eventually going through with it. 
5 Q. Okay. Now, you were asked several times 
6 by Ms. Vasquez whether Amber Heard -- whether you 
7 saw any injuries on Amber Heard during the week of 
8 May 21st, and I believe you said she didn't 
9 recall; is that correct? 
JO MS. VASQUEZ: Objection, misstates her 
11 testimony. 
12 Q. Is that correct? 

13 A Right. 
14 Q. Okay. And do you know whether Amber 

1 - a phone incident. What day, I don't recall. 

2 lf it's that day or this day or the other day. 

3 But there was a - a - a phone incide nt, but I 
4 don't recall much. 
5 Q. Okay. Now, you were asked by Ms. 

6 Vasquez about what you can do with makeup for 

7 swelling. And you said it's a little bit more 

8 difficult with makeup. And I think what you 
9 indicated was other than bringing the swelling 
10 down. Do you recall that testimony? 

It A Yes. 
12 Q. What did you mean by bringing the 

13 swelling down? 

215 

14 A. Whlch mean that we can use an ice pack 
15 or, you know - or I can use a roller, a ice 

IC; 

SP 

of 

kn 

15 Heard was wearing makeup during the week of May 
16 21st? 
17 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 
18 ambiguous as to time, compound. 

t 6 roller to kind of gently bring the swelling down. 
17 But as far as makeup, makeup is a little harder to 
18 cover an eye swelling. 

19 Q. Let me re-as k it. 
20 I think you testified earlier that 
21 Amber's practice was to wear concealer, some 
22 fo undation, moistwizer, things of that nature. 

19 Q. Okay. So there are things to do for 
20 swelling to bring them down, but it's not as easy 

21 to cover that up, it's better to treat it and 
22 bring it down; would you agree? 

,-------------------21-4------ 216 
2 
3 
4 

5 

6 
7 
8 

Wm, there -- do you have any 
recollection that Amber strayed from that and did 
not wear makeup during the week of May 21st, 20 16? 

MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 
not in evidence, calls for speculation. 

A No. 
Q. Do you have any recollection that week 

of thinking, oh, my goodness, An1bcr Heard 
9 doesn't -- isn't wearing her makeup this week? 
10 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 
11 ambiguous, assumes facts not in evidence. 

12 A o. 
13 Q. Do you know what injuries Amber Heard 
14 had as a result of the altercation with Johnny 
15 Depp on May 21st, 2016? 
16 MS. VASQUEZ: Objection, a sumes facts 

I MS. VASQUEZ: Objection, misstates her 
2 testimony, leading, lack of foundation. 
3 MS. BREDEHOFT: I'll ask it again. 
4 Q. So do you know whether Amber Heard took 
5 any steps to reduce her swelling during this -- in 
6 preparation for the James Corden show? 
7 MS. VASQUEZ: Objection, calls for 
8 speculation. 

9 A Yes. 
10 Q. And what was --
1 t A She - she took Amica. And we had 
t 2 Amica Gel. And she had - she had - she 
13 always - 1 always have Amica Gel in my kit 
14 anyway. And she had Amica Gel. She prob- -
15 yeah, she used Amica Gel and some ice. 
16 Q. And what does Amica Gel do with respect 

17 not in evidence, compound, lack of 17 to swelling? 

18 foundation. 18 A. Bring the swell -
19 A o. o. o. 19 MS. VASQUEZ: Objection, improper 
20 Q. Okay. Do you have a recollection of 20 question for a lay witness. 
21 discussing what types o f injuries she had? 2 1 A I'm a professional. 
22 A Well, I have -1 recall there was a in- 22 Q. Wait. 
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I You're a professional makeup artist; 
2 aren't you? 
3 MS. VASQUEZ: Yeah, but she's not a 

55 (217 to 220) 

219 

4 

H; F/A; S 

SP; lack 6 

doctor, Elaine. It's different. 

A. I use - I use - I use Amica Gel in my 
kit to bring any swelling - any swelling area of 

side and I think you indicated you could not. But 
2 you did testify to what Amber told you afterwards 
3 about what was going -- what had transpired on --
4 on the phone calls: correct? 
S A. Correct. 
6 Q. Okay. And was what you heard Amber 
7 saying on the phone consistent or inconsistent 

H; /A; 

SP lack 
of ers. 

kn w. 

of pers. 
know.; 

opinion 

H; F/A; 

SP; lack 
of pers. 

know. 

7 my client's face down. 
8 Q. And how's that typically work? 
9 What's your experience? 
10 MS. VASQUEZ: Same objections. 
1 J A. It just brings the - you know, the -
12 the sweUing down. I mean, not drastically, but 
t 3 it does - it helps with the swelling a little 
14 bit 
15 Q. Okay. And you used that with Amber 
16 Heard in preparation for the James Carden show? 
17 A. 1 don't recall if I used that specific 
18 Arnka Gel that day. I don't recall. 
19 Q. Okay. Thank you. 
20 You were asked about the April birthday 
21 party. And you understood that there was a fight 
22 that night after you had left; is that your --

2 

3 
4 
5 
6 
7 
8 

9 
10 

that was your earlier tes timony. Do you recall 
that? 

A. I do. 
Q. Okay. Do you know what injuries Amber 

sustained as a result of that fight on her-- the 
birthday night? 

MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 
not in evidence, and vague and ambiguous, 
compound, calls for speculation. 
A. I do not. 

11 Q. Okay. ow, you were asked some 
12 questions by Ms. Vasquez about -- a coup le of 
13 occasions 1 think you said Venice and I think you 

218 

14 thought one was London, where you were with Amber 
15 and she was on the phone with Mr. Depp and they 
16 had some pretty significant fights. Do you recall 
17 that testimony? 
18 MS. VASQUEZ: Objection, misstates her 
19 testimony. 
20 A. Yes. 
21 Q. And Ms. Vasquez asked you whether you 
22 could hear what Mr. Depp was saying on the other 

8 with what Amber I Icard told you later had happened 
9 in the fights she had with Mr. Depp on the phone? 
10 MS. VASQUEZ: Objection, overbroad, 
I I compound, calls for hearsay, assumes facts 
12 not in evidence. 
13 A. Correct. 
14 Q. I'm sorry. I -- I give you one of those 
15 alternatives so I didn't do a leading. 
16 Was it consistent or inconsistent 
17 with --
18 A. It was consistent 
19 Q. It was consistent? 

20 
21 
22 

A. Yeah. 
Q. Okay. Thank you. 

All right. ow, you were asked a few 
220 

I times here whether you could recall seeing any 
2 injuries on Amber Heard the night of December 
3 15th. 
4 MS. BREDEHOFT: So rm going to ask Alex 
5 to bring up Exhibit umber 30 . 

6 Q. And you were asked some questions about 
7 this earlier and -- by Ms. Vasquez. 
8 And I thought it was interesting --
9 wel l, let me -- let me ask you this . I think you 
10 indicated at first that you thought th.is was a 
11 couple of years ago that you had given this; is 
12 that correct? 
13 A. Correct. 
14 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 
15 ambiguous. 
16 Q. I'm sorry. I didn't get your answer. 
17 A. Correct. Correct. 
I 8 Q. Okay. And then you made a reference 
19 where you said, I am 44 years old in here. I 
20 hesitate to ask you your age, but how long ago 
2 1 would this have been ifyou were 44 years old at 
22 the time you signed this? 
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1 A. Two-and-a-half years. 
2 Q. Okay. So -- so two-and-a-half years ago 
3 wo uld have been -- if I'm doing my math right, 
4 wo uld have been some time in 2000 -- early 2018? 

5 A. Uh-huh. 
6 Q. Okay. All right. Now. I'm just going 
7 to take you down this because you said everything 

8 in here, if I understood correctly. was correct 
9 except for that you had gotten confused on the 
10 date of the Tribecca Film Festival; is that 
11 correct? 
12 MS. VASQUEZ: Objection, leading and 
13 misstates her testimony. 

14 A. Correct. 
15 Q. Okay. Well, what, if anything, was 
16 incorrect in this Declaration other than the date 
17 of the meeting, of the January 20 15? 

18 A. o. o. 
19 Q. othing else was? 

20 A. o. 
21 Q. Okay. So l'm going to take you down 
22 to -- through this. 

222 

your recollection that there was a doctor that had 
2 come to the penthouse to check on him? 
3 A. Not the penthouse. 

4 Q. No, no, I understand. 
5 Oh, oh, I got you. 

223 

6 Do you recall a doctor coming to the L; H F/A; 
7 house to check on him after Amber had tried SP; ack of 
8 apparently unsuccessfully to wake him? pers know 
9 A. I remember Amber - I remember doing 

10 Amber's makeup and saying that Johnny had passed 

11 out, she tried to wake him up, and then the doctor 

12 came and it nas two - it was two separate - the 

13 room was quite bit. I was in one room doing 

14 Amber's makeup and Johnny was in the other room 

15 passed out or - you know, so she said. And I did 

16 see somebody going in. Did that person need a 

17 doctor? Did he introduce himself! o. To me, 

18 no. 

19 Q. Okay. 

20 A. That's what Amber told me. 

21 MS. VASQUEZ: I am just going to lodge a 

22 late objection that this is inappropriate, 
224 

H; F/A; I And you said you met Johnny Depp at the Elaine. You're leading yow· own witness, but 

SP; lack 2 penthouse some time in 201 5. "Amber had casually 
3 invited me over and Johnny was there having his 

2 that's fine . 

3 BY MS. BREDEHOFT: 
of pers. 

know. 
4 haircut. Oftentimes. I -- when I visited Amber, 
5 Johnny was in the penthouse minding his own 
6 business. On other occasions, I saw Johnny in an 
7 intoxicated state with a doctor who had come into 
8 his penthouse to check on him after Amber had 
9 tried apparently unsuccessfully to wake him." 
lO ow, at the time you wrote this, this 
11 was accurate and accurately reflected your memory; 

12 is that correct'? 
13 MS. VASQUEZ: Objection, misstates the 

14 record, assumes facts not in evidence. 
15 This witness has already testified she 
16 didn't actually draft this Declaration. 
17 A. Yes, except that maybe it was not on 
18 other occasion with an S. I only saw Johnny once 
19 passed out. And it was not at the penthouse, it 
20 was at the Sweetzer house. 
21 Q. Okay. Thank you. 
22 And do you recall now, does this refresh 

4 Q. All right. So, Ms. lnglcssis, l'm going H 
5 to ask you to take a look at paragraph 6 here. s 
6 And it says, "However, I remember numerous 

0 
7 conversations in which Amber would tell me that 

8 Johnny had abused me. Just about every 
k 

9 conversation alternated between her love for him 
IO and !he problem of his abuse. These conversations 
I I took place well before she divorced Johnny and got 
I 2 a restraining order against him." 
I 3 Was that your recollection at that time? 
14 MS. VASQUEZ: Objection, compound, the 
I 5 docwncnt for speaks for itself, hearsay. 
16 A. Yes. 
I 7 Q. The next -- the next 1 i ne says, "The 
18 fi rst time" -- I'm sorry. I just got ahead o f 
19 myself here. 
20 "The first time I saw physical evidence 
2 1 of Johnny's abuse was before Amber was scheduled 
22 to appear on The Late Show with James Carden. 
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225 227 

I Amber and I were supposed to go bowling the night I before. After you finished applying her makeup 

2 before, but Amber told me that she could not j oin 2 and Adir finished Amber's hair, "We all went to 

3 
4 

because she had been in a bad fi ght with Johnny. 3 the studio for Amber's appearance on James 
I came over to the Eastern bui lding to apply 4 Corden's show. While there, Amber turned it on of 

5 makeup before her TV appearance. And as I wa lked 5 and hid the emotions that she had shared with us 

6 into her kitchen, I saw wri ting on the countcrtop 6 at her penthouse, as I have seen her act on 

7 in gold marker;" and then you attached the -- the 7 numerous occasions -- other occas ions, to prevent 

8 picture that we looked at earli er. 8 others from learning about her troubles with 
9 "I also saw that a number of Amber's 9 Johnny." 
IO possessions had been smashed or destroyed." IO What had -- what emotions had Amber 
I I Were these accurate statements at the 11 shared with you at the penthouse? 
12 time you -- you signed this Declaration? 12 MS. VASQUEZ: Objection, hearsay, 
13 MS. VASQUEZ: Objection, compound, 13 assumes facts not in evidence, lack of 
14 hearsay, leading. ~-~~ 14 fo undation, leading, com ound. 
15 A. Yes. 1 S A. I mean, all the emotion we talked about 
16 Q. Okay. And then -- I earlier; from anger, to sadness to, you know, an 
17 MS. VASQUEZ: Move to strike Ms. 17 area of emotion. You know, hysterical and then 
18 lnglessis's answers. This is leading and 18 calm down and then back to - just up and down. 
19 inappropriate. I 9 Q. Okay. And then it says, "llowever, 
20 Q. The next line is, "When I saw Amber, I 20 looking back on pictures of Amber from that 
2 1 immediately noticed that she had a spl it lip and a 2 1 appearance, I can still see where Amber was 
22 bruise near her eye. I a lso saw there was a chunk 22 bruised and that Amber's lip had been -- had been 

226 228 

H· F/A· I of hair missing from her head. Amber told me that 
' ' 2 Johnny had tried to suffocate her." 

injured." Va 

SP; lack 3 So what I'm going to -- th is is 
of pers. 4 something that -- this is your Declaration that 
know. 5 you signed with this statement; is that correct? 

2 And you've testified to that. I j ust 
3 wanted to bring that to your attention as we go 
4 through. 
5 Let me ask you this. When you fir t saw 

6 MS. VASQUEZ: Objection, leading. 6 Amber after the December 15th incident, what doOf 
7 A. Yes. 7 you recal l noticing the most? kno 
8 Q. Okay. ow, does this help refresh yow- 8 MS. VASQUEZ: Objection, assumes facts 
9 recollection that the first time you saw An1ber you 9 not in evidence, compound, vague and 
10 immediately noticed that she had a split lip and a 10 ambiguous. 
11 bruise near her eye? 11 A. Can you rephrase the question, please? 
12 MS. VASQUEZ: Objection, misstates her 12 Q. Yes. 
13 testimony, assumes facts not in evidence, 13 Ms. Vasquez has asked you a nwnber of 
14 hearsay, leading. 14 times whether you saw any injuries the fi rst time 
15 A. The first time maybe at - )-Cab, T meant 15 you saw Amber a fter the December 15 battl e in 
I 6 when she sat in my chair. 16 which, you know, the bed was broken, the dragging 
17 Q. Okay. And also, that was when you saw 17 across the fl oor, all these things. 
18 the chunk of hair missing from her head? 18 So what l'm asking now is: Are you 
19 A. Correct. 19 sayi ng that Amber was not injured lhe fi rst time 
20 MS. VASQUEZ: Same -- same objections. 20 you saw her and then suddenl y she showed up with 
21 Q. All right. And then you also say down 2 l injuries the next day? 
22 here that -- this is -- and we've asked about this 22 MS. VASQUEZ: Okay. Let me try to break 
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58 (229 to 232) 

231 

I fo undation, and leading. ·=·=== I 

2 

3 

4 

5 
6 
7 

8 

this down. Assumes facts not in evidence, 
compound, hearsay, misstates the witness's 
testimony, lack of foundation, vague and 
ambiguous. 

2 A. Yes. Many, many times. R; F/A; 
3 That's actually a joke. I have - I s P; lack 

Ms. lnglessis, if you can make sense of 
that question, more power to you. 

4 have - I have her under ten different aliases in of pers. 
5 my phone. I don't even know which one is which k 
6 anymore. :row. 

Q. Do you understand what I'm asking? 
A. l understand what you guys asking. 

7 Q. Okay. The last one -- the last series 
8 I'm going to ask you: You were asked by Ms. 

9 All I can tell you, both of you, is that 9 Vasquez whether your impressions of Mr. Depp 
10 my recollection on the day of December 15th, I do 10 changed after you became aware of the abuse and 
11 not recall, either there or - or not -- I - I 11 after Amber to ld you of that and after December 
12 understand that it makes no sense for me to have 12 15th when you saw -- 15, 16, when you saw the 

13 covered injury on December 16th and not on l3 injuries and fo llowing that. 
14 December 15th, ,thy did I not see them on December 14 So I'm going to ask you, tum to 
15 15th. I understand where you gu)s arc go ing with 15 Inglessis number 30. No. o, no, no, not 30. 
16 it. I can only tell yo u what I recall with the t6 28. I'm sony. 
17 t ruth in my heart. 17 Ms. lnglessis, I'm going to ask you to 
18 l don't recall having the injury - I 18 take a look at Exhibit umber 28. Does this 
19 don't recall the injury being - I don't recall t9 reflect the impressions that you had of Mr. Depp 

20 as of July 31st, 2016? 20 much of December 15th, but I do recall covering 

21 injury December 16. I don't - I don't say she 21 MS. VASQUEZ: Objection, compound, vague 

22 did or did not have an injury on December 15th. I 22 and ambiguous. 
230 

I 
2 
3 

A. Yes. 
Q. Okay. 

don't recall seeing them the way I saw and I 1 
covered them and discuss it with her on December 2 
16th. 3 MS. BREDEHOFT: Thank you. I have no 

4 further questions and we thank you very much 
5 for this. 

4 
5 
6 
7 
8 
9 

10 
11 
12 
13 
14 
15 
16 

That's the best. I understand that that 
don't make no sense. I get it. But this is my 
truth and this is how it is. I don't recall much 
December 15th. I don't - I don't recall But I 
recall December 16th. 

Q. Okay. 
MS. VASQUEZ: I'm going to move to 

strike as non-respons ive. 
MS. BREDEHOFT: I think it was very 

responsive. 
Okay. Alex, you can take that down. 

Thank you. 
Q. I just have a couple more questions. 

---

17 Were you aware that Amber Heard had to 
18 change her telephone number a few different times 
t9 while you knew her? 
20 MS. VASQUEZ: Objection, vague and 
21 ambiguous, calls for speculation, assumes 
22 facts not in evidence, and lack of 

6 You have the right to read or waive --
7 you have the right to have this deposition --
8 it's goi ng to be typed up. Both of us are 
9 going to order. We're going to have it typed 
IO up. And -- and you have the right to receive 
11 this transcript, look at it, review it for 
12 any -- usually it's typographical errors or 
13 if there's something that just -- a word that 
l4 seems weird or something like that, you can 
15 go through, and it's called an errata sheet, 
16 and you can look at it and make any 
17 corrections and send it back to the cow·t 
18 reporter. Or you can waive signatt.u-c and 
19 waive the right to read it. 
20 Would you like to read it or would you 
2 1 like to waive signature? And I'm guessi ng--
22 THE WIT ESS: I would like -- I would 
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I j ll3 
I like to read it 
2 i MS. BREDEHOFT: Yeah. I was goin to 
3 say, I'm guessing from our conversation at I 
4 the beginning that that was your answer, bui 
5 I want -- I had to tell you that. I 
6 I All right. I will work with Alex and I 
7 Je'.an-Lewis and April, I will work with you, 
8 arid we will arrange to send that to Ms. ~ 
9 Inklessis. 
IO Ms. Inglessis, at some point I am going 
11 to have to get like an e-mail address from 
12 you, but I won't make you do that on the I 

I 

13 record. Okay? i 

14 THE WITNESS: All right. Good to go? 
' 15 , MS. BREDEHOFT: Thank you very much. I 

16 think we're ready to go off the record. ' 
17 THE WITNESS: ThankyotL 
18 THE VIDEOGRAPHER: All right. 
19 MS. VASQUEZ: Thank you, Ms. Inglessis. 

' 20 THE VIDEOGRAPHER: So it-- it is 4:52 
21 p.m We go off the record. 
22 I 

1 
2 

' 

(Exhibit 3 7 was marked for 

identification and is attached to the 

3 transcript). 

234 

4 AND FURTHER THIS DEPONENT SAITH NOT. 

5 SIGNATURE RIGHTS RESERVED. 

6 (Deposition concluded at 4:52 p.m.) 

7 
8 

9 

10 

11 
12 

13 
14 
15 
16 
17 
18 

19 
20 
21 I 

22 ; 

***** 
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I STATE OF NORTH CAROLINA: 
2 COUNTY OF MECKLENBURG : 
3 I, April Reid, Court Reporter and Notary 
4 Public in and for the State of North Carolina, 
5 and whose commission expires March 4, 2025, 
6 do certify that the aforementioned appeared 
7 before me, was sworn by me, and was thereupon 
8 examined by counsel; and that the foregoing is a 
9 true, correct, and full transcript of the 
IO testimony adduced. 
11 I further certify that I am neither 
12 related to nor associated with any counsel or 
13 party to this proceeding, nor otherwise interested 
14 in the event thereof. 
15 Given under roy hand and notarial seal in 
16 Charlotte, North Carolina, this 15th day of 
17 October, 2021. 

:~ ½@_cP-
20 April Reid, RPR, CRR, Notary Public 
21 State of North Carolina, County of Mecklenburg 
22 Notary Registration No. 20012210079 
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